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دکتر رئیسی در مراسم تجلیل از مدال آوران ورزش:

قهرمانان ما علاوه بر کسب عنوان برای خود، 

موجب افتخار کشور و جمهوری اسلامی نیز هستند

حسینی: لایحه تشکیل وزارت بازرگانی 

باید در دستور کار مجلس قرار گیرد

2

عزم وزارت نیرو برای رفع چالش تامین 

سوخت زمستانی با توسعه انرژی تجدیدپذیر
3

عظیمی: بازیکنان تیم ملی 
شطرنج دغدغه خدمت سربازی 

10نداشته باشند

دیدار با خانواده شهدا و 
ایثارگران یک وظیفه است

امیر ایرانی: موفقیت ناوگروه ۸۶ 
افتخاری برای جهان اسلام است

2

رشد اقتصادی اولویت نخست سازمان برنامه 

و بودجه کشور است

4

وزیر فرهنگ: بسترهای لازم را برای حمایت 

از هنرمندان آیینی فراهم می کنیم

6

استان  تهران 11

 ۳۴۰ دستگاه اتوبوس جدید به ناوگان
 حمل و نقل تهران اضافه شد

 روابــط عمومــی اســتانداری تهــران اعــام کــرد: در 
ــداد  ــدارس، تع ــایی م ــدات بازگش ــاذ تمهی ــتای اتخ راس
ــه  ــد ب ــتگاه ون جدی ــوس و ۲۰۰ دس ــتگاه اتوب ۳۴۰ دس

ــد. ــه ش ــران اضاف ــل ته ــل و نق ــاوگان حم ن 12

معــاون پارلمانــی رئیــس جمهــور بــا بیــان اینکــه لایحــه تشــکیل وزارت 
بازرگانــی لاینحــل نیســت، گفــت: دولــت تغییــر عقیــده ای در خصــوص 
ایــن لایحــه نــدارد و انتظــار مــی رود روال عــادی بررســی آن در مجلــس 

طــی شــود.

 وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه 
را  کشاورزی  تشکل های  تقویت 
گفت:  می کنیم،  دنبال  جدیت  با 
تشکل ها باید در تصمیم گیری های 
این بخش مشارکت کرده و دخالت 

داشته باشند.
نشست  در  نیکبخت   علی  محمد 
برتر  با تشکل ها و تولیدکنندگان 
بیان  با  همدان  کشاورزی  بخش 
خودشان  باید  تشکل ها  اینکه 
وظایف شان را انجام دهند، افزود: 
کردیم  اعام  ذیربط  مسوولان  به 
همدان  زمینی  سیب  انجمن  با  تا 
نشست داشته باشند تا تصمیم گیر 

اصلی خود شما باشید.
ادوار  برخاف  اینکه  بیان  با  وی 
گذشته پارسال تامین و توزیع میوه 
شب عید را به تشکل ها سپردیم، 
از آن  اظهار کرد: در سال قبل تر 
در این حوزه بیش از ۴۸۰ میلیارد 
آمد  وارد  دولت  به  تومان خسارت 
نیز ضایعات  ها  میوه  و ۴۰ درصد 
شد اما پارسال خود تشکل ها وارد 

شدند و هیچ خسارتی نداشتیم.
کرد:  تاکید  کشاورزی  جهاد  وزیر 
نیازهای  تامین  ابتدا  ما در  اولویت 
صادرات  بعدی  مقطع  در  و  کشور 

است.
غذایی  امنیت  تامین  گفت:  وی 
می  شمار  به  ما  رسالت  مهمترین 
رود و تاش داریم تا غذا ارزان و به 

وفور در دسترس مردم قرار گیرد.
نیکبخت با بیان اینکه رهبر معظم 
انقاب اسامی بر تقویت تولیدات 
کشاورزان  از  حمایت  کشاورزی، 
تاکید  مردم  معیشت  ارتقای  و 
دارند،افزود: شرعا و قانونا موظف به 
اجرای فرامین مقام معظم رهبری 

هستیم.
به  اعتقادی  من  کرد:  اظهار  وی 
جز  کشاورزی  محصولات  واردات 
به ضرورت ندارم بلکه اعتقاد داریم 
با وجود همه دشواری ها نیازمندی 
تولیدات  مسیر  از  را  خود  های 

داخلی رفع کنیم.

کشور  اول  اولویت  باید  کشاورزی 
قرار گیرد

وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه 
همه باید کمک کنیم تا کشاورزی 
گفت:  کند،  پیدا  بهبود  کشور 
متاسفانه بخش کشاورزی برخاف 
جمهور،  رئیس  و  رهبری  دیدگاه 
تاش  نیست،  کشور  اول  اولویت 
ما بر این است که این وضعیت را 

تغییر دهیم.
وی با بیان اینکه پارسال اعتبارات 
آب و خاک وزارت جهاد کشاورزی 
به عنوان بسترساز تولید هفت هزار 
به  امسال  که  بود  تومان  میلیارد 
رسیده،  تومان  میلیارد  هزار  سه 
و  آبخیزداری  اعتبارات  افزود: 
چهار  پارسال  نیز  داری  آبخوان 
این  که  بود  تومان  میلیارد  هزار 
رقم امسال ۲ هزار میلیارد تومان 

تعیین شد.
تاش  باید  کرد:  بیان  نیکبخت 
کنیم تا نگاه ها به بخش کشاورزی 
استانی  شهرستانی،  سطوح  در  را 
سهم  جدول  دهیم،  تغییر  ملی  و 
را  ها  استان  همه  اعتبارات  بری 
در  متاسفانه  که  کردیم  دریافت 
یک استان تنها سه درصد اعتبارات 
به بخش  عمرانی  یا  دارایی  تملک 
در  یافته  اختصاص  کشاورزی 
حالیکه این استان صنعت خاصی به 

جز کشاورزی ندارد یا اگر صنعتی 
هم دارد مربوط به کشاورزی است.

ما  نخست  اولویت  کرد:  اظهار  وی 
و  صید  گذاری  سرمایه  حوزه  در 
فرصت  حوزه  این  است،  شیات 
های بالایی برای سرمایه گذاری و 
به دنبال آن اشتغالزایی و ارزآوری 
صنایع  نیز  ما  بعدی  اولویت  دارد، 
در  که  است  تکمیلی  و  تبدیلی 
این بخش نیز دچار عقب ماندگی 

هستیم.
تبدیلی در  واحد صنایع  هزار  پنج 

کشور درحال ساخت است
وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه 
حوزه  در  واحد  هزار  پنج  از  بیش 
در دست  کشور  در  تبدیل  صنایع 
تسهیات  باید  است،افزود:  ساخت 
بانکی به سمت و سوی این واحدها 
برداری  بهره  شاهد  تا  یابد  گسیل 
خام  از  پیشگیری  و  واحدها  این 

فروشی باشیم.
گذاری  سرمایه  کرد:  تصریح  وی 
در حوزه دام و طیور و گلخانه ها 
وزارت جهاد  های  اولویت  دیگر  از 

کشاورزی است.
دلیل  به  اینکه  بیان  با  نیکبخت 
نسبت  کشور  بالای  جمعیت 
امکان  کوچک  کشورهای  به 
محصولات  واردات  برای  زیادی 
جمعیت  با  کشوری  نداریم،افزود: 

غذایی  امنیت  تامین  برای  باید  ما 
داشته  داخلی  رویکرد  حتما  خود 
باشد، ما تنها هشت هزار تن در روز 
مصرف مرغ داریم، کشوری نیستیم 
که با یک یا ۲ میلیون نفر جمعیت 
خود  نیازهای  تامین  برای  بتوانیم 

روی واردات حساب کنیم.
وی مشارکت مردم در حوزه احیای 
قنوات و سازه های کوچک آبی و 
خاکی در راستای حفاظت از خاک 
و آب را خواستار شد و اظهار کرد: 
در صورت استفاده عالمانه از منابع 
دادن  قرار  اولویت  و  موجود کشور 
کشاورزی دانش بنیان و بهره وری 
می توانیم افزایش قابل توجهی در 
کشور  کشاورزی  محصولات  تولید 

داشته باشیم.
وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه 
کار تولید و تنظیم کالاهای اساسی 
با  این وجود  با  است  بسیار دشوار 
تمیهدات انجام شده همه نیازهای 
کشور را برطرف کرده ایم، افزود: به 
عنوان نمونه ذخایر استراتژایک ما 
مشکل  دچار  مرغ  تولید  حوزه  در 

بود که آنرا برطرف کردیم.
وی با بیان اینکه تولید قراردادی در 
کشور آغاز شده است، گفت: بخش 
اختیار  در  تولیدات  این  از  زیادی 
واحدهای تولیدی نظیر دامداری ها 

و مرغداری ها قرار می گیرند.

وزیر جهاد کشاورزی عنوان کرد:
تشکل های کشاورزی باید در تصمیم گیری های این حوزه مشارکت کنند

بر  تاکید  با  تهران  استاندار   
جهت  نوین  ابزارهای  از  استفاده 
مقدس،  دفاع  فرهنگ  ترویج 
روش های  با  دفاع  مبانی  گفت: 
جهت  در  هوشمندانه  و  نوین 
این  فرهنگ  تعمیق  و  تشریح 
منتقل  جوانان  به  سال  هشت 

شود.
 علیرضا فخاری  در جلسه شورای 
هماهنگی حفظ آثار و ارزش های 
اظهار  تهران  استان  مقدس  دفاع 
هنر،  ابزار  از  بهره گیری  داشت: 
بلند  و  کوتاه  فیلم  صوتی،  کتاب 
می تواند در این عرصه مورد توجه 

قرار گیرد.
اینکه  بر  تاکید  با  مسئول  این 
شرایط  و  سبک  مجازی،  فضای 
زندگی را تغییر داده است، افزود: 
نیز  حاکم  فضای  با  متناسب  باید 
محتوای  تا  انجام  محتواسازی 

صحیح و دقیق روایت شود.
شهدا،  نقش  به  اشاره  با  وی 
دفاع  در  ایثارگران  و  رزمندگان 
ما  انقاب  کرد:  تصریح  مقدس 
که  است  ارزش هایی  بر  مبتنی 
رشادت  و  جانفشانی  بر  تکیه  با 
و  گرفته  شکل  ایثارگران  و  شهدا 
مقدس  نظام  گیری  شکل  برکات 
از  ناشی  اسامی  جمهوری 
ایثارگری و شهادت طلبی بهترین 
امروز  که  بود  کشورمان  جوانان 

جای آنان بین ما خالی است.

فخاری ادامه داد: سازمان مدیریت 
بودجه  آینده  سال  ریزی  برنامه  و 
کند  بررسی  را  شهدا  آثار  حفظ 
ذی ربط  دستگاه های  همه  و 
کنند؛  اعام  را  خود  پیشنهادات 
بودجه  به  نسبت  باید همه  چراکه 
که  هایی  بودجه  و  فرهنگی  های 
می تواند در جامعه آرمان های ما 

را زنده نگه دارد، حساس باشیم.
کرد:  خاطرنشان  تهران  استاندار 
هم افزایی  و  هم اندیشی  با  باید 
پیش رویم و از فعالیت های موازی 
از  تا  و هم عرض جلوگیری کنیم 
پرهیز  زدگی  دل  و  تکراری شدن 
شود و اثر بخشی اقدامات افزایش 

یابد.
تجلیل  لزوم  به  اشاره  با  فخاری 
دستگاه ها،  در  ایثارگری  از 
سطح  باید  شورا  اعضای  افزود: 
و  کنند  بیشتر  را  خود  مشارکت 
را  خود  تاش  استانی  انسجام  با 

و  شهدا  آرمان های  تحقق  راه  در 
دهیم؛  انجام  سنگین  رسالت  این 
چراکه ارائه حقایق زندگی شهدا و 
جانبازان یکی از مهم ترین راه های 
فراموش  و  تحریف  از  جلوگیری 

شدن دفاع مقدس است.
جلسات  شد:  یادآور  پایان  در  وی 
جلسات  از  هماهنگی  شوراهای 
مهمی است که باید نسبت به آن 
اهتمام جدی داشته باشیم، چراکه 
مقدمه سازی و تولید محتوا برای 

این جلسات، اهمیت دارد.
برای  تهران  استانداری  آمادگی 

بازسازی ورزشگاه آزادی
وضعیت  گفت:  تهران  استاندار   
ورزشگاه ازادی مطلوب نیست و در 
صورت لزوم می توانیم با استفاده از 
استان  اعتبارات سهم حوزه ورزش 
مجموعه  این  بازسازی  به  نسبت 

اقدام کنیم.
بازسازی  درباره  فخاری  علیرضا 
ورزشی  مجموعه  فوتبال  استادیوم 

آزادی گفت: وضعیت امروز مجموعه 
نیست  مطلوب  آزادی  ورزشی 
سرعت  به   تا  می رفت  انتظار  و 
بخش هایی مانند جایگاه ها، سکوها، 
راهروها که نیاز به ترمیم و بازسازی 

دارد، آماده سازی شود.
آزادی  ورزشی  مجموعه  افزود:  وی 
برای  افتخاری  سند  به عنوان 
پایتخت جمهوری اسامی محسوب 
می شود و برگزاری مسابقات مهم و 
جهانی در این مجموعه باید در شأن 

تهران باشد.
فخاری ادامه داد: از وزارت ورزش و 
جوانان درخواست داریم که در این 
ورود  بیشتری  جدیت  با  خصوص 

کند تا شرمنده مردم نشویم.
استاندار تهران اظهار داشت: پروژه 
آزادی  ورزشی  مجموعه  بازسازی 
و  می شود  هزینه  ملی  اعتبارات  از 
اما  ندارد،  ربطی  استانی  هزینه  به 
دریغ  بخواهند  کمک  دوستان  اگر 
ورزش  حوزه  سهم  از  و  نمی کنیم 
در راستای برطرف شدن مشکات 

کمک خواهیم کرد.

 استاندار تهران بر استفاده از ابزارهای نوین 
جهت ترویج فرهنگ دفاع مقدس تاکید کرد

ظرفیت های بورس و فرابورس در صنایع تبدیلی و غذایی به کارگیری می شود

 رئیــس مرکــز توســعه مکانیزاســیون و صنایــع کشــاورزی وزارت 
جهــاد کشــاورزی گفــت: به منظــور تســریع و تســهیل در اجــرای 
طرح هــای صنایــع کشــاورزی، اســتفاده از راهکارهــا و مدل هــای جدیــد 
ــا  ــژه در کان پروژه ه ــورس به وی ــورس و فراب ــه ب ــرمایه گذاری از جمل س
در دســتور کار قــرار دارد. »کریــم ذوالفقــاری« در گردهمایــی سراســری 
ــاورزی  ــاد کش ــازمان های جه ــی س ــی و غذای ــع تبدیل ــران صنای مدی
کشــور از حمایــت و هدایــت ســرمایه گذاران بخــش صنایــع تبدیلــی و 

ــر داد. ــن خب ــرمایه گذاری های نوی ــوی س ــه س ــی ب غذای
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سیاسی
خبر

فرمانده ارتش در دیدار با عوامل سریال بازپرس:

سوژه های جذاب و فراوانی برای ساخت 

فیلم و سریال در ارتش وجود دارد

فرمانده ارتش با بیان اینکه سوژه های جذاب و فراوانی برای ساخت فیلم و 
سریال در ارتش وجود دارد از هنرمندان دعوت کرد فیلم ها و سریال هایی را 

در مورد جنبه های مختلف ارتش بسازند.
فرمانده کل  موسوی  عبدالرحیم  مهر، سرلشکر سید  گزارش خبرگزاری  به 
ارتش جمهوری اسلامی ایران در دیدار با تهیه کننده سریال بازپرس و جمعی 
از هنرمندان این مجموعه، گفت: امروز ما برای مقابله و توفیق در برابر دشمنان 
و افزایش تاب آوری و مقاومت در ملت دو نیاز اساسی داریم، جهاد تبیین و 

مقابله با جنگ ترکیبی.
وی افزود: هنر از مهم ترین و تاثیرگذارترین مؤلفه های جهاد تبیین و جنگ 
ترکیبی است. فیلم، سریال، موسیقی و البته تئاتر هم برای مخاطب خاص 

خودش جذاب ترین هستند.
فرمانده کل ارتش، خاطرنشان کرد: ما از شما که در قالب یک سریال هم 
الگوی امیدوارکننده ای از یک مقام قضائی ارائه می کنید و هم به صورت ظریف 
و هنرمندانه واقعیت چند سبک زندگی را به معرض دید و قضاوت بیننده 

می گذارید، تشکر می کنیم.
وی افزود: در ارتش جمهوری اسلامی ایران سوژه های بسیار جذاب و فراوان 
برای ساخت فیلم و سریال وجود دارد که یکی از آن ها همین بخش کوچک 
و خاص زندگی شهید ستاری بود که الحق آقای قصابیان بسیار خوب از عهده 

این نقش برآمدند و جای تشکر و خدا قوت مجدد دارد.
فرمانده کل ارتش در پایان گفت: از همه شما عزیزان و هنرمندان دغدغه مند 
دعوت می کنم که به این حوزه تقریباً بکر وارد شوند و فیلم ها و سریال هایی را 

در مورد جنبه های مختلف ارتش بسازند.
در این دیدار، محمدرضا شفیعی تهیه کننده، احمد معظمی کارگردان، حسین 
تراب نژاد نویسنده، محمدرضا شریفی نیا، سیدجواد هاشمی، محسن قصابیان، 

ایوب آقاخانی و سوگل طهماسبی از بازیگران سریال بازپرس حضور داشتند.
عقیدتی  سازمان  رئیس  محمدحسنی  عباس  والمسلمین  الاسلام  حجت 
سیاسی ارتش، امیر سرتیپ دوم شاهین تقی خانی معاون فرهنگی و روابط 
دیگر  از  ارتش  هنری  امور  مدیر  مهدوی  هادی  سرهنگ  و  ارتش  عمومی 

حاضران در این دیدار بودند.

حسینی: لایحه تشکیل وزارت بازرگانی 

باید در دستور کار مجلس قرار گیرد

بازرگانی لاینحل  اینکه لایحه تشکیل وزارت  بیان  با  معاون پارلمانی رئیس جمهور 
نیست، گفت: دولت تغییر عقیده ای در خصوص این لایحه ندارد و انتظار می رود روال 

عادی بررسی آن در مجلس طی شود.
 سید محمد حسینی در حاشیه جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران درباره آخرین 
بازرگانی  وزارت  تشکیل  لایحه  کرد:  اظهار  بازرگانی،  وزارت  تشکیل  لایحه  وضعیت 
لاینحل نیست. دولت این لایحه را به مجلس داده است و در کمیسیون نهایی شده و 

هیات رئیسه مجلس باید آن را در دستور کار دهد.
وی در ادامه بیان کرد: اگر نظر دولت تغییر کرده بود به صورت مکتوب به مجلس اعلام 
می کرد ولی دولت تغییر عقیده ای در خصوص این لایحه نداشته است. انتظار این است 

که روال عادی بررسی این لایحه در مجلس طی شود.
به عنوان وزیر  پارلمانی رئیس جمهور در خصوص معرفی کیومرث هاشمی  معاون 
پیشنهادی ورزش به مجلس، تصریح کرد: وزیر پیشنهادی ورزش و جوانان  جلسات 

خود را با کمیسیون ها به ویژه کمیسیون فرهنگی مجلس شروع کرده است.
حسینی افزود: به نظر می رسد مجلس اقبال خوبی به هاشمی داشته باشد زیرا وی با 
تجربه و متخصص است و سال ها در وزرات ورزش فعالیت داشته است و به مسائل این 
وزارتخانه اشراف کامل دارد. وی ابراز امیدواری کرد که در هفته آینده وی با رای بالایی 

از نمایندگان مجلس کار خود را شروع کند.

صدور ضمانت نامه برای تعاونی ها تا سقف 
۱۰میلیارد ریال انجام می شود

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت:صدور ضمانت نامه برای تعاونی ها تا سقف ۱۰ 
میلیارد ریال توسط صندوق ضمانت سرمایه گذاری تعاون انجام می شود.

به گزارش خبرنگار مهر، سید صولت مرتضوی  در حاشیه جلسه هیأت دولت و در 
جمع خبرنگاران با تاکید بر اینکه یکی از بسترهای فراهم کردن عدالت اجتماعی، 
توسعه تعاونی ها است، اظهار داشت: در این دولت اقدامات بسیار مؤثری در راستای 
صیانت و توسعه تعاونی ها انجام شده و تعداد قابل توجهی تعاونی نیز اضافه شده 

است.
وی ادامه داد: از سوی دیگر بانک توسعه تعاون نسبت به افزایش سرمایه به منظور 
کمک به تعاونی های کوچک و متوسط اقدام کرده و از سوی دیگر صندوق توسعه 

تعاون، سقف ضمانت ها را افزایش داده است.
مرتضوی یادآور شد: همکاران ما فرآیندهای اداری را نیز در معاونت تعاون سامانه 
محور کرده اند به این معنا که سامانه هایی تعریف شده تا فرآیندها و رفت و آمدها 

کوتاه تر و دخالت اشخاص هم در صدور مجوزها کمتر شود.
البته  نیز توضیح داد:  الکترونیکی  اجرای طرح کالابرگ  از  برآورد خود  وی درباره 
بهتر از گذشته شده است و گزارش هایی که اکنون به ما ارائه داده اند تقریباً بالغ بر 
۱۲ درصد استقبال کرده اند و روش های دیگری نیز پیش بینی می کنیم که استقبال 
بیشتر شود.  وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در پاسخ به این سوال که آیا کالاهای 

دیگری اضافه نمی شود؟، گفت: خیر همین ۱۱ قلم کالا است.

رئیس جمهور اظهار داشت: دولت مردمی رویکرد 
صرف به کارکردهای حرفه ای و تفریحی ورزش 
اقتصادی  تربیتی، سلامت افزا،  کارکردهای  به  را 
و دیپلماسی بسط و تعمیم داده و امروز بخش 

مهمی از این اقدامات آغاز شده است.
خود،  برای  عنوان  کسب  بر  علاوه  ما  قهرمانان 
اسلامی  جمهوری  و  کشور  افتخار  موجب 
به  صرف  رویکرد  مردمی  دولت  هستند/  نیز 
به  را  ورزش  تفریحی  و  حرفه ای  کارکردهای 
و  اقتصادی  سلامت افزا،  تربیتی،  کارکردهای 
یک  احداث  از  است/  داده  بسط  دیپلماسی 
و  ایران  قهرمانان  شأن  در  آبرومند  ورزشگاه 
از میهمانان خارجی  همچنین میزبانی شایسته 

حمایت می کنیم
امروز  ظهر  از  پیش  رئیسی  ابراهیم  سید  دکتر 
و  قهرمانان  از  تجلیل  مراسم  در  دوشنبه، 
بدرقه  همچنین  و  کشور  ورزش  مدال آوران 
آسیایی،  بازی های  به  اعزامی  ورزشی  کاروان 
قدردانی و تجلیل از قهرمانان کشور را که پرچم 
اهتزاز  به  را  ایران  اسلامی  جمهوری  پرافتخار 
گفت:  و  دانست  همگانی  وظیفه  ای  درآوردند، 
قهرمانان کشورمان نیز در مقابل وظیفه دارند، در 
جایگاه قهرمانی تلاش خود را افزون کنند تا در 
نقطه ای که قرار دارند متوقف نشده و علم افزایی 
برتر  برای  تکنیکی خود  و  فنی  ارتقای سطح  و 
شدن در سطوح مختلف جهانی را در دستور کار 

قرار دهند.
منش  و  شجاعت  جوانمردی،  جمهور  رئیس 
الهام بخش  و  الگو  را  )ع(  امیرالمومنین  پهلوانی 
و  کرد  توصیف  نام آوران  و  قهرمانان  همه  برای 
امام علی  مانند حضرت  اینکه شخصیتی  افزود: 
و  تواضع  با  چگونه  مستضعفین  مقابل  در  )ع( 
فروتنی برخورد و شجاعت و جوانمردی خود را 
خرج دفاع از مظلوم و نهیب زدن به ظالم می کند، 

برای قهرمانان ما الهام بخش است.
مردان  قهرمانی  اینکه  بیان  با  رئیسی  دکتر 
سکوی  بر  ایستادن  صرفا  ما  مدال آور  زنان  و 
درآوردن  اهتزاز  به  بلکه  نیست،  قهرمانی 
و  حق طلبی  دنیا  در  که  است  کشوری  پرچم 
عدالت خواهی را پیشه کرده است، اظهار داشت: 
دشمنان  که  شرایطی  در  افتخار آفرینی  این 
حق طلبی و عدالت خواهی نظام مقدس جمهوری 
اسلامی را برنمی تابند و خار چشم زیاده خواهان و 
سلطه طلبان در عالم شده، بسیار ارزشمند است.

قهرمانان  امروز  افزود:  ادامه  در  جمهور  رئیس 
بر کسب عنوان قهرمانی  و مدال آوران ما علاوه 
برای خود، موجب افتخار کشور و نظام مقدس 
باید  که  هستند  نیز  ایران  اسلامی  جمهوری 

همواره قدردان آنها بود.
وحدت  هویت بخشی،  ادامه  در  رئیسی  دکتر 
اجتماعی، ایجاد همبستگی و فضای امید و نشاط 
ورزش  مهم  بسیار  اثرات  جمله  از  را  جامعه  در 
دانست و گفت: برای گسترش ورزش همگانی و 
حرفه ای کارهای بسیاری صورت گرفته و از این 
پس نیز تلاش ها و اقدامات بسیار دیگری صورت 

خواهد گرفت.
رئیس جمهور در ادامه با اشاره به مطالبات بانوان 
بانوان ما برای کشور در  اینکه  با بیان  ورزشکار 
حوزه های علمی، پژوهشی، اجتماعی و ورزشی 
ورزش  کرد:  تاکید  آفریده اند،  زیادی  افتخارات 
بانوان حتما باید بیش از گذشته مورد توجه قرار 
گیرد و موانع و مشکلات بر سر راه بانوان ورزشکار 

برطرف شود.
به روزرسانی  ضرورت  بر  تاکید  با  رئیسی  دکتر 
ورزشی،  رشته های  همه  در  ورزشی  تجهیزات 
اظهار داشت: تمامی تجهیزاتی که برای تمرین و 
ارتقای سطح فنی ورزشکاران مورد استفاده قرار 

می گیرد، باید به روز باشد.
رئیس جمهور همچنین با تأکید بر لزوم رعایت 
از  مختلف  ورزشکاران  بهره مندی  در  عدالت 
برای  که  امتیازاتی  کرد:  تصریح  امتیازات، 
ورزشکاران المپیکی به ویژه در زمینه تحصیل در 
نظر گرفته می شود، باید به قهرمانان پاراالمپیکی 

نیز تعلق گیرد.
گسترش  اینکه  بیان  با  ادامه  در  رئیسی  دکتر 
ورزش در جامعه موجب از بین رفتن خمودگی و 
بی نشاطی و باعث امید و نشاط در جامعه خواهد 
ورزش  عرصه  به  ویژه  توجه  ضرورت  بر  شد، 
و  فنی  توانمندی  ارتقای  همچنین  و  همگانی 
تکنیکی فعالان بخش ورزش قهرمانی تأکید کرد.

رئیس جمهور اهمیت اخلاق در ورزش حرفه ای 
را مورد تأکید قرار داد و گفت: اگر امروز مرحوم 
جهان پهلوان تختی در میان ورزشکاران به عنوان 
الگو مطرح است، به خاطر داشتن روحیه پهلوانی، 
جوانمردی و اخلاق مداری است که باید از سوی 

ورزشکاران ما مورد توجه قرار گیرد.
تسهیل گری  ضرورت  به  اشاره  با  رئیسی  دکتر 
در امر ورزش اعم از ورزش همگانی، قهرمانی و 
باستانی، افزود: یکی از مصادیق تسهیل گری در 
امر ورزش تسهیل قوانین و مقررات در مدیریت 
ورزشی است و باید کاری کرد که فعالین جامعه 

ورزشی کشور با موانع مواجه نباشند.
رئیس جمهور در ادامه مسئله مهم اقتصاد ورزش 
را مورد تأکید قرار داد و گفت: نباید اجازه داد 

و  سوداگر  جریانات  دست  به  ورزش  اقتصاد 
قربانی منافع  را  این مسئله مهم  تا  بیفتد  دلال 

و سودجویی خود کنند.
دکتر رئیسی همچنین بر لزوم استفاده از ظرفیت 
کردن  به روز  برای  دانش بنیان  مجموعه های 
دانش و تجهیزات ورزشی تاکید و تصریح کرد: 
مسئله  ما  ورزشی  رشته های  شدن  دانش بنیان 
بسیار مهمی است که باید مورد توجه قرار گیرد 
و در رشته هایی که با بخش دانش بنیان و فناورانه 
ارتباط گرفته اند نیز این توانمندی ها باید در به روز 
استفاده  مورد  ورزشی  دانش  و  تجهیزات  کردن 

قرار گیرد.
مردمی  دولت  افزود:  ادامه  در  جمهور  رئیس 
رویکرد صرف به کارکردهای حرفه ای و تفریحی 
سلامت افزا،  تربیتی،  کارکردهای  به  را  ورزش 
اقتصادی و دیپلماسی بسط و تعمیم داده و امروز 

بخش مهمی از این اقدامات آغاز شده است.
به  دولت  اولویت دهی  به  اشاره  با  رئیسی  دکتر 
اظهار  تمام،  نیمه  پروژه های  و  طرح ها  تکمیل 
داشت: امروز و در دوسالگی دولت عرض می کنم 
در  ورزشی  تمام  نیمه  پروژه  هزار   ۲ حدود  که 
کشور به نتیجه رسیده و تکمیل پروژه های نیمه 

تمام باقیمانده نیز در دستور کار دولت است.
رئیس جمهور با بیان اینکه بنای دولت از ابتدا 
کلنگ زنی پروژه ها و طرح ها نبوده است، تصریح 
کرد: البته بنده با احداث یک ورزشگاه آبرومند 
در شأن و منزلت قهرمانان ملت ایران و همچنین 
از میهمانان خارجی در تهران  میزبانی شایسته 
موافق هستم و معتقدم هزینه کردن در چنین 
سوی  از  که  است  سرمایه گذاری  نوعی  مواردی 
وزارت ورزش و سازمان برنامه و بودجه پیگیری 

و دنبال خواهد شد.
بیمه  معیشت،  به  توجه  ادامه  در  رئیسی  دکتر 
از  را  پیشکسوتان  و  قهرمانان  شغلی  شرایط  و 
جمله موارد مهم و حائز اهمیت دانست و گفت: 
توجه به این مسائل موجب می شود که قهرمانان 
دیگر  و  مصمم تر  قهرمانی  مسیر  پیمودن  برای 
ورزشکاران نیز نسبت به آینده خوب و مطمئن 

قهرمانی دلگرم شوند.

رئیس جمهور با بیان اینکه نگاه متوازن و عادلانه 
ورزش  در  اعتبارات  و  منابع  توزیع  و  توسعه  به 
استان ها و شهرستان ها مورد تأکید و توجه دولت 
از  افزود: همچنین حمایت گسترده  است،  بوده 
ورزش اقشار خاص از جمله جانبازان، نابینایان و 

ناشنوایان برای ما حائز اهمیت است.
دکتر رئیسی از مسئولان و روسای فدراسیون ها 
خواست مسائل، مشکلات و مطالبات ورزشکاران 
و قهرمانان را به گونه ای مورد توجه قرار دهند 

که قهرمانان فقط دغدغه قهرمانی داشته باشند.
رئیس جمهور در ادامه اهدای مدال قهرمانی به 
معظم  رهبر  همچنین  و  رضوی  مقدس  آستان 
انقلاب از سوی ورزشکاران را نشان دهنده عمق 
هویت دینی و فرهنگی قهرمانان ایرانی دانست 
از دیگر کشورها  را  ما  آنچه که ورزش  و گفت: 
متمایز می کند هویت دینی و فرهنگی قهرمانان 

ماست که باید با جدیت از آن صیانت کرد.
قهرمانی  و  مدال آوری  آن  افزود:  رئیسی  دکتر 
ماندگار خواهد بود که خرج دین، دفاع از مظلوم 
و ارزش های الهی و انسانی شود، نه خرج خواسته   
مصرف  تاریخ  برایشان  انسان ها  که  بیگانگانی 

دارند.
سرمایه  و  مردم  اعتماد  ادامه  در  رئیس جمهور 
و  دانست  دولت  داشته  مهم ترین  را  اجتماعی 
گفت: آنچه که از سرمایه های مالی و مادی در 
اختیار دولت است نیز متعلق به مردم است که در 
جهت رشد و بالندگی عمومی از جمله در زمینه 

ورزش هزینه خواهد شد.
دکتر رئیسی در ابتدای سخنان خود از زحمات 
و خدمات دکتر سید حمید سجادی وزیر پیشین 
این  تصدی  دوران  در  جوانان  و  ورزش  وزارت 
برای وی  از خدای متعال  و  مسئولیت قدردانی 

آرزوی سلامتی و بهبودی کامل کرد.
همچنین در این مراسم با حضور رئیس جمهور 
از جمله  از قهرمانان رشته های مختلف ورزشی 
هندبال،  کاراته،  تکواندو،  وزنه برداری،  کشتی، 
به  تجلیل  ناشنوا  قهرمانان  همچنین  و  والیبال 

عمل آمد.

دکتر رئیسی در مراسم تجلیل از مدال آوران ورزش:

قهرمانان ما علاوه بر کسب عنوان برای خود، موجب 
افتخار کشور و جمهوری اسلامی نیز هستند

خبر

امیر ایرانی: موفقیت ناوگروه ۸۶ افتخاری 

برای جهان اسلام است

فرمانده نیروی دریایی ارتش گفت: موفقیت ناوگروه ۸۶ نیروی دریایی ارتش 
برگ برنده و افتخاری نه فقط برای ارتش جمهوری اسلامی ایران در حوزه 

منطقه و فرا منطقه، بلکه برای جهان اسلام است.
به گزارش خبرگزاری مهر، امیر شهرام ایرانی، فرمانده نیروی دریایی ارتش 
نظامی مشترک  دوره جامعه پذیری  یکمین  و  بیست  دانشجویان  در جمع 
دانشگاه های افسری ارتش در مرکز آموزش ۰۱ شهیدان سرباز نزاجا با تاکید 
بر جایگاه والای نظام اسلامی ایران در جهان گفت: نقطه عطف این جایگاه، 
زمانی رقم خورد که رزمندگان نیروهای مسلح در دفاع مقدس در کنار مردم، 
مقابل دشمن تا دندان مسلح ایستادند و اجازه ندادند حتی قطعه ای از خاک 

این کشور، در این جنگ نابرابر جدا شود.
وی خطاب به دانشجویان، اظهار داشت: حضور در ارتش و پوشیدن لباس 
فرماندهی  منویات  به  با عمل  باید  و  است  بزرگی  افتخار  مقدس سربازی، 

معظم کل قوا )مدظله العالی(، موجبات پیشرفت کشور را فراهم آورید.
فرمانده نیروی دریایی ارتش با اشاره به اهمیت و جایگاه ویژه آموزش های 
نظامی، علمی و مذهبیِ این دوره در تبدیل جوانان به افسران انقلابی بیان 
داشت: ارتش جمهوری اسلامی ایران امروزه به عنوان ارتشی مکتبی شناخته 
می شود که نه تنها در دل مردم کشور بلکه در دل مردم منطقه و جهان 
نیز جای دارد و همواره تمام تلاش خود را در عرصه های مختلف دفاعی و 

مردم یاری انجام داده است.
امیر ایرانی به موفقیت چشم گیر ناوگروه ۸۶ نیروی دریایی ارتش اشاره و 
تاکید کرد: کارکنان این ناوگروه بالغ بر ۶۵ هزار کیلومتر را در مدت زمان 
۸ ماه طی کرده و با گذر از اقیانوس های آرام و اطلس و دریای عمان، این 
مأموریت را به سرانجام رساندند و با موفقیت به وطن بازگشتند. در واقع این 
اتفاق، برگ برنده و افتخاری نه فقط برای ارتش جمهوری اسلامی ایران در 

حوزه منطقه و فرا منطقه، بلکه برای جهان اسلام است.
توسط جوانان،  توسعه کشور  و  به ضرورت موضوع سازندگی  اشاره  با  وی 
شما  یکایک  دوش  بر  امروز  کشور  روزافزون  ارتقای  و  توسعه  کرد:  عنوان 
جوانان گرانقدر است؛ بنابراین در این راه باید به صورت شبانه روزی تلاش 
کنید و با فداکاری های خود نسبت به آبادانی هرچه بیشتر کشور گام بردارید 
تا به زودی شاهد توسعه و پیشرفت های چشم گیر و بیشتری در کشورمان 

باشیم.
فرمانده نیروی دریایی ارتش ادامه داد: شما جوانان باید با تاسی از فرهنگ 
غنی دفاع مقدس، جا پای فرماندهان حال حاضر ارتش بگذارید و چشم انداز 

روشنی را برای نیروهای مسلح رقم بزنید.
امیر ایرانی در پایان خاطر نشان کرد: امروزه ارتش جمهوری اسلامی ایران 
با وجود کارکنان غیور و ولایی خود، امنیت را نه فقط به ایران بلکه به تمام 
کشورهای منطقه هدیه کرده است و این مهم منجر شده که دشمنان جرأت 

تعرض به هیچ مرز آبی و خاکی کشورمان را نداشته باشند.

بیگی نژاد : در برخی مناطق کشور با 

کمبود پزشک متخصص مواجه هستیم
از  برخی  در  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  ملایر  مردم  نماینده 
صف های  با  است،  زیاد  پزشک  به  دسترسی  عدم  که  کشور  مناطق 
طولانی مواجه هستیم و مردم باید روزها و حتی ماه ها در نوبت انتظار 
اینکه  از  انتقاد  با  مهر،  خبرنگار  با  گفتگو  در  بیگی نژاد  هادی  بمانند. 
در حوزه انتخابیه اش با کمبود پزشک مواجه هستند، گفت: به عنوان 
مثال، در بیمارستانی یک پزشک متخصص داریم که اگر به هر دلیلی 
نتواند حضور داشته باشد، کار کل مجموعه می خوابد و در برخی موارد 

هم برای راه اندازی بخشی، متخصص نداریم.
وی افزود: در برخی موارد، پزشک نداریم که مجموعه ای را راه اندازی 
کنیم، یعنی راه اندازی پروژه معطل تأمین پزشک متخصص است و این 

وسط حق مردم تضییع می شود.
بیگی نژاد با تاکید بر اینکه کمبود پزشک در برخی مناطق کشور بیشتر 
و در برخی مناطق کمتر است، گفت: در مناطقی که عدم دسترسی به 
پزشک زیاد است، با صف های طولانی مواجه هستیم و در برخی موارد، 

مردم باید روزها و حتی ماه ها در نوبت انتظار بمانند.
اینکه  به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  ملایر  مردم  نماینده 
مجلس اعلام کرد کمبود پزشک باید از طریق افزایش ظرفیت پذیرش 
را  سهمیه  این  بنابراین  شد:  متذکر  شود،  جبران  پزشکی  دانشجوی 

افزایش دادیم تا کمبود پزشک را جبران کنیم.
وی تاکید کرد: اگر درصد اعلام شده پذیرش دانشجوی پزشکی مدنظر 
قرار نگیرد، به طور قطع برخوردهای لازم را خواهیم داشت، زیرا راهی 

جز افزایش ظرفیت پزشک نداریم.
بیگی نژاد با تاکید بر اینکه رعایت اخلاق پزشکی باید جدی تر گرفته 
پذیرش  ظرفیت  کیفی  و  کمی  افزایش  کنار  در  باید  گفت:  شود، 
جدی تری  طور  به  خدماتی  و  پزشکی  اخلاق  به  پزشکی،  دانشجوی 

توجه شود.
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بهادری جهرمی: اعتبار گذرنامه ها به ۱۰ سال افزایش می یابد

 سخنگوی دولت گفت: به پیشنهاد وزارت کشور و 
تصویب هیات وزیران برای کاهش هزینه های سفر 
خارج از کشور مدت اعتبار گذرنامه از پنج سال به 

۱۰ سال افزایش می یابد.
هیات  جلسه  حاشیه  در  جهرمی  بهادری  علی   
دولت به خبرنگاران در این باره گفت: بخش زیادی 
از کالاهایی که در انبارها ذخیره می شود، مصرف 
دامی دارد و تمامی این کالاهای وارداتی از سوی 
سازمان استاندارد و سازمان دامپزشکی ارزیابی و 
آزمایش می شود و همچنین در انبارها مستمرا 

مورد آزمایش قرار می گیرد.
وی با اشاره به اینکه طبیعی است که در حجم 
گسترده برخی آفت ها وجود داشته باشد اما این 
آفت ها ارزیابی و سم زدایی می شود، اظهار داشت: 
دهیم  اجازه  مختلف  موضوعات  خصوص  در  اما 
نهادهای تخصصی و کارشناسی نظر بدهند، ذهن 

مردم را مشوش نکنیم.
سخنگوی دولت در بخش دیگری از سخنان خود 
درباره افزایش شمار سینماهای ایران گفت: تعداد 
سینماهای موجود در کشور که در ابتدای دولت 
۵۰۰ سینما بود ۲ سال گذشته به ۷۰۰ سینما 
از ۳۰  بیش  افزایش  نشان دهنده  این  رسید که 

درصدی تعداد سینماها است
بهادری جهرمی اظهار داشت که بنا بر پیشنهاد 
وزارت کشور و تصویب هیات وزیران برای کاهش 
اعتبار  مدت  کشور  از  خارج  سفر  های  هزینه 
گذرنامه از مدت ۵ سال به مدت ۱۰ سال افزایش 

می یابد.
دولت به استاندار سیستان و بلوچستان اختیارات 

ویژه داده است
وی خاطرنشان کرد: دولت برای استان سیستان و 
بلوچستان استاندار ویژه انتخاب کرده است و برای 
اولین بار هیات وزیران اختیارات ویژه به استاندار 
این استان برای پیگیری سریع تر نیازهای منطقه 

پیشبرد  تا  کرد  اعطا 
سرعت  با  مردم  امور 

بیشتر پیش رود.
بیان  دولت  سخنگوی 
امروز  جلسه  در  کرد: 
هیات وزیران با توجه به 
روز  گذشته  روز  اینکه 
سینما بود وزیر فرهنگ 
اسلامی  ارشاد  و 
از  بخشی  از  گزارشی 
در  دولت  که  اقداماتی 
در  سال  دو  این  طول 

حوزه سینما انجام داده ارائه دادند. 
بهادری جهرمی عنوان کرد: مصوبات جلسه اخیر 
شورای عالی سینما که به ریاست معاون اول رئیس 

جمهور تصویب شده بود گزارش خوبی بود.
وی ادامه داد: تعداد سینماهای موجود در کشور که 
در ابتدای دولت چیزی نزدیک به ۵۰۰ سینما بود 
در طول این دو سال به بیش از ۷۰۰ سینما یعنی 
اقدامات  است.  یافته  افزایش  درصد  از ۳۰  بیش 
متعددی در حوزه های مختلف در این حوزه صورت 
هیات  به  را  گزارشی  ارشاد  وزیر  که  بود  گرفته 

وزیران ارائه کرده اند.
سخنگوی دولت خاطرنشان کرد: رئیس سازمان 
محیط زیست گزارشی از اجلاس بین المللی مبارزه 
با گرد و غبار که اخیراً به میزبانی کشورمان و با 
از  نمایندگانی  شرکت  با  جمهور  رئیس  حضور 
حدود ۴۰ کشور دنیا و حدود ۱۵ سازمان و نهاد 
بین المللی یا منطقه ای برگزار شده بود ارائه کرد که 

گزارش بسیار خوبی بود.
بهادری جهرمی یادآور شد: پیرو این گزارش وزیر 
نفت گزارش بسیار خوبی از اقداماتی که مجموعه 
در  مشعل  گازهای  جمع آوری  برای  نفت  وزارت 
طول دو سال گذشته انجام داده است ارائه کرد. 
مطابق گزارشی که وزیر نفت ارائه کرده  است ما 
حدود ۵۰ مشعل داریم که حجم زیادی از گازهای 
یعنی حدود  این ها  از  نیمی  به  نزدیک  و  مشعل 
۲۱ مشعل تا پایان امسال به طور کامل خاموش 

می شوند.
وی تصریح کرد: یعنی گازهای آنها هدایت می شود 
که هم دیگر آلایندگی زیست محیطی ندارند و 
می شود  سرمایه  به  تبدیل  گازها  این  اینکه  هم 
یعنی برای خوراک پالایشگاه ها مورد بهره برداری 
قرار می گیرد و در حقیقت دود تبدیل به سرمایه 
ارزی و درآمد برای کشور می شود. گزارش خیلی 
خوبی بود البته برای همه این ۵۲ مشعل برنامه 

دارند که فعلًا در این دو سال تا این ۲۱ مشعل 
به نتیجه برسد.

خدمات  از  قدردانی  ضمن  دولت  سخنگوی 
نخبگان  و  جوانان  که  بنیانی  دانش  شرکت های 
و خدمت رسانی  زده اند  رقم  مسیر  این  در  ایرانی 
کرده اند ، گفت: هیات وزیران مصوبات مختلفی را 
در جلسه روز یکشنبه و جلسه امروز داشت که به 

برخی از این مصوبات اشاره می  شود.
و  ایران  انتقال محکومان  معاهده  با لایحه  دولت 

ازبکستان موافقت کرد
بهادری جهرمی اضافه کرد: در جلسه روز یکشنبه 
نوزدهم، دولت بنا بر پیشنهاد وزارت دادگستری و 
در استمرار سیاست همسایگی که دولت در پیش 
دارد و همچنین و سیاستی که پیش از این هم 
در حوزه حمایت از حقوق اتباع ایرانی و شهروندان 
ایرانی در سایر کشورها در راستای تبادل زندانیان 
و محکومان صورت گرفته بود با پیشنهاد وزارت 
انتقال  معاهده  لایحه  تصویب  برای  دادگستری 
کرد  موافقت  ازبکستان  و  ایران  بین  محکومان 
برای  لازم  حقوقی  زیرساخت های  و  زمینه ها  که 
برای  موافقتنامه ها  این  ظرفیت  از  بهره گیری 
حمایت موثرتر از اتباع ایرانی در کشورهای مختلف 

انجام شود.
وی تصریح کرد: از دیگر مصوبات هیات وزیران در 
جلسه روز یکشنبه مصوبه ای بود که به پیشنهاد 
وزارت اقتصاد و امور دارایی به منظور تسویه بخش 
دیگری از دیون دولت به سازمان تامین اجتماعی 

به تصویب هیات وزیران رسید.
در  نیز  این  از  پیش  کرد:  بیان  دولت  سخنگوی 
طول دو سال گذشته بخش های زیادی از دیون 
ادوار گذشته و سال های  گسترده دولت که طی 
انباشته شده و بدهی دولت به مجموعه  گذشته 
بود  شده  تسویه  است  اجتماعی  تامین  سازمان 
از این بدهی مطابق مصوبه روز  و بخش دیگری 
یکشنبه از محل سهام های مختلفی که دولت در 
شرکت های دولتی یا شرکت های وابسته به دولت 
یا شرکت هایی که بخشی از سهامشان متعلق به 
دولت است، مصوب شد که این سهام در اختیار 
عنوان  به  تا  بگیرد  قرار  اجتماعی  تامین  سازمان 
بخشی از دیون دولت در سازمان تامین اجتماعی 

تسویه شود.
ناترازی بانک ها طی سال های آینده کاهش می 

یابد
بهادری جهرمی عنوان کرد: گزارش بسیار مفصلی 
هم در جلسه یکشنبه رئیس کل بانک مرکزی از 
برنامه بانک مرکزی برای رفع ناترازی در مجموعه 

نظام بانکی به تفکیک تک تک بانک ها ارائه کرد 
بود  جامعی  و  خوب  بسیار  تفصیلی  گزارش  که 
ناترازی  به صورت کلان کلی وضعیت  یعنی هم 
بانک ها و هم علل و مبانی آنها چه عللی که ناشی 
از قوانین بودجه سنواتی و تسهیلات تکلیفی شده 
است و چه دیون دولت شده و چه موضوعاتی که 
عدم فعالیت موثر و مناسب شبکه بانکی بوده هم 
کلیات را به تفصیل شرح دادند و هم مورد به مورد 
درباره بانک های ناتراز برنامه ای که بانک مرکزی 
برای سوق دادن آنها به سمت اصلاح هرچه بیشتر 
آن بانک در نظر گرفته اند با برنامه زمانبندی تقریبا 
مشخص مورد به مورد ارائه دادند که مورد بحث و 

بررسی در هیات وزیران قرار گرفت.
بانک  که  خوبی  برنامه  با  است  امید  افزود:  وی 
مرکزی در این زمینه پیش بینی کرده است شاهد 
کاهش ناترازی بانک ها طی سال های آتی در طول 

اجرای برنامه باشیم.
وزیران  امروز هیات  به دیگر مصوبات جلسه  وی 
اشاره کرد و گفت: مورد اول اینکه بنا بر پیشنهاد 
وزارت کشور و تصویب هیات وزیران و به منظور 
از کشور مردم و کاهش  تسهیل ترددهای خارج 
هزینه هایی که دارند چه ایرانیان خارج از کشور و 
چه سایر مردمی که سفرهای سیاحتی و زیارتی 
خارج از کشور دارند هیات وزیران لایحه ای را امروز 
تصویب کرد که تقدیم مجلس شورای اسلامی شود 
که مدت اعتبار گذرنامه ها برای افراد بالای ۱۵ سال 
از مدت ۵ سال به مدت ۱۰ سال افزایش پیدا کند.

سخنگوی دولت خاطرنشان کرد: یعنی افراد بالای 
۱۵ سال در صورت تایید نهایی این لایحه از سوی 
مجلس گذرنامه ای که دریافت می کنند ۱۰ سال 
آن  تمدید  نیازمند  کمتر  که  باشد  داشته  اعتبار 
باشند هم سهولت بیشتر و هم هزینه های کمتری 

را برای این امر داشته باشند.
به  که  دومی  مصوبه  کرد:  اضافه  بهادری جهرمی 
برای  بود که  وزیران رسید لایحه ای  تایید هیات 
تقویت حوزه مبارزه با قاچاق تقدیم مجلس شورای 
اسلامی خواهد شد  در این رابطه لایحه ای را بنا به 
پیشنهاد وزیر دادگستری و هماهنگی هایی که با 
مجموعه نظامی و انتظامی کشور و امنیتی صورت 
گرفته بود امروز در هیات وزیران به تصویب رسید.

این  تصویب  صورت  در  گفت:  دولت  سخنگوی 
ایرانیان و  دو لایحه هم در حوزه تسهیل خروج 
سفرهای زیارتی و سیاحتی در حوزه اعتبار گذرنامه 
در حوزه  موثرتر  برخورد  در  دوم  در حوزه  و هم 

قاچاق بتوانیم شاهد اقدامات موثرتری باشیم.

آگهی مفقودی
 ۱۳۸۰ مدل  روغنی  سفید  صبا  پراید  سواری  سبز  برگ 
موتور  شماره  و   ۷۲ ل   ۴۹۲ ایران   ۴۴ پلاک  شماره  به 
۰۲۰۹6۰۷ و شماره شاسی S۱۴۱۲۲۷۹6۸۱۸۳۲ بنام 

عصمت موسوی مفقود گردیده و فاقد اعتبار است



انرژی
اخبار

معاون وزیر نفت اعلام کرد؛
نگاه ویژه دولت سیزدهم بر تقویت صنایع 
تکمیلی با هدف رونق تولید و اشتغال زایی

و  تولید  رونق  اینکه  به  اشاره  با  پتروشیمی  صنایع  ملی  شرکت  مدیرعامل 
افزایش اشتغال زایی از مهم ترین دستاوردهای راهبردی تکمیل زنجیره ارزش 
محصولات پتروشیمی است، تأکید کرد: دولت نگاه ویژه ای به تقویت، رفع موانع 

و مقررات زدایی این بخش از صنعت پتروشیمی در کشور دارد.
به گزارش ایرنا از شرکت ملی صنایع پتروشیمی، »مرتضی شاهمیرزایی« در 
آستانه برگزاری هفدهمین نمایشگاه بین المللی ایران پلاست، ضمن تأکید بر 
ایجاد ارزش افزوده و رونق کسب وکار از طریق توسعه صنایع تکمیلی یادآور 
شد: رونق تولید و افزایش اشتغال زایی از مهم ترین دستاوردهای راهبردی تکمیل 
زنجیره ارزش محصولات پتروشیمی است که به منظور تحقق آن، دولت نگاه 
ویژه ای به تقویت، رفع موانع و مقررات زدایی این بخش از صنعت پتروشیمی 

در کشور دارد.
محصولات  خام فروشی  از  جلوگیری  با  ارزش  زنجیره  تکمیل  داد:  ادامه  وی 
پتروشیمی از طریق توسعه صنعت پایین دستی، از اهم برنامه های دولت مردمی 

سیزدهم است.
معاون وزیر نفت، مهم ترین بخش از راهبردهای دولت در صنعت پتروشیمی را 
تکمیل و توسعه زنجیره ارزش و حمایت از شرکت های دانش بنیان، ساخت داخل 
و بومی سازی کاتالیست ها عنوان کرد و افزود: سیاست اجرایی شرکت ملی صنایع 
پتروشیمی در حوزه تولید، حداکثر استفاده از ظرفیت نصب شده با بهره گیری از 

دانش و ساخت داخل است.
صنایع  حوزه  در  ارزش  زنجیره  توسعه  خاستگاه های  از  یکی  شاهمیرزایی 
پایین دستی را نمایشگاه ایران پلاست خواند و اظهار کرد: نمایشگاه بین المللی 
ایران پلاست در طول ۱۶ دوره قبل، بستر توسعه صنعت پایین دست پتروشیمی 
بوده است؛ رویدادی که بدون تردید جایگاه ممتازی در صنعت پتروشیمی منطقه 
داشته و نگاه بازار منطقه و جهان به صنعت پتروشیمی ایران را متحول کرده 

است.

معاون مرکز جهاد آبرسانی وزارت نیرو:
۲۵۰۰ روستای کشور از آب شرب سالم و پایدار 

بهره مند شدند
 معاون مرکز جهاد آبرسانی وزارت نیرو گفت: تاکنون بیش از ۲ هزار 
و ۵۰۰ روستای کشور با اجرای طرح جهاد آبرسانی از آب شرب سالم 

و پایدار بهره مند شدند.
روند  از  بازدید  در  احمدی  خان  مهدی  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
اجرای طرح جهاد آبرسانی در استان اصفهان به منظور برخورداری 
هر چه گسترده تر روستاییان از آب شرب سالم و بهداشتی، بر تدبیر و 

تسریع در اجرای تأسیسات آب شرب در روستاها تاکید کرد.
وی با بیان اینکه در حال حاضر ۱۶ هزار روستای کشور در برنامه جهاد 
آبرسانی قرار گرفته اند، افزود: این طرح به عنوان بزرگترین عملیات 
آبرسانی کشور در استان ها و با هدف برخورداری روستاهای محروم از 

آب شرب سالم و پایدار در حال اجرا است.
معاون مرکز جهاد آبرسانی وزارت نیرو خاطرنشان کرد: از زمان اجرای 
این طرح، تأسیسات آبرسانی بیش از ۲ هزار و ۵۰۰ روستا تکمیل شده 

و در مدار بهره برداری قرار گرفته است.
فاقد  و  محروم  مناطق  به  آبرسانی  اهمیت  به  اشاره  با  احمدی  خان 
دولت  در  نیرو  وزارت  برنامه های  مهمترین  از  گفت:  آب  تأسیسات 
مردمی، آبرسانی به روستاهای فاقد آب آشامیدنی یا مواجه با تنش 
آبی است که برای انجام این طرح، استفاده از ظرفیت های موجود در 
بسیج سازندگی و گروه های جهادی و خیرین آبرسان در دستور کار 

قرار گرفته است.
آبفا و  با تلاش  نیرو اضافه کرد:  معاون مرکز جهاد آب رسانی وزارت 
اتمام  از  پس  و  السلام(  )علیه  مجتبی  حسن  امام  قرارگاه  مجموعه 
عملیات آبرسانی، تحول مثبتی در آبرسانی به روستاها در کشور ایجاد 

خواهد شد.
در ادامه این بازدید مدیر آبفای فریدونشهر با بیان اینکه ۱۰۴ روستا 
در این منطقه وجود دارد، گفت: در شهرستان فریدونشهر ۲۴ روستا 
با جمعیت ۷۲۷۱ نفر با اجرای این طرح، از آبرسانی پایدار بهره مند 

می شوند.
عباس رحیمی افزود: کل طول شبکه توزیع و خط انتقال در روستاهای 
محرومیت زدایی در منطقه فریدونشهر ۱۱۵ کیلومتر است که تا کنون 

۴۶ کیلومتر آن حفاری و لوله گذاری شده است.
در  گذاری  لوله  و  حفاری  عملیات  نیز  اکنون  هم  کرد:  اعلام  وی 
مجتمع های روستایی برف انبار و پیشکوه فریدونشهر حدود ۴۰ درصد 
پیشرفت داشته است و احداث ۸۰۰ متر مکعب مخزن و ۳ باب ایستگاه 

پمپاژ و حفر و تجهیز یک حلقه چاه نیز در دستور کار قرار دارد.

استفاده از ظرفیت خط لوله گوره -جاسک 
برای تأمین خوراک پالایشگاه ها

مدیرعامل شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت ایران گفت: در حال اجرای 
طرح هایی برای استفاده از ظرفیت خط لوله گوره - جاسک به منظور 

تأمین خوراک پالایشگاه ها و پتروپالایشگاه ها هستیم.
مخابرات  و  لوله  شرکت خطوط  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
از  نفت خام  انتقال  لوله  درباره وضع خط  ارسلان رحیمی  ایران،  نفت 
گوره - جاسک گفت: طراحی اولیه خط لوله گوره - جاسک برای انتقال 
تأمین خوراک  برای  لوله می تواند  این خط  اما ظرفیت  بود،  نفت خام 
پالایشگاه ها و پتروپالایشگاه هایی که قرار است در منطقه جاسک احداث 

شود، مورد استفاده قرار گیرد.
پالایشگاه  سمت  به  آن  از  انشعاب  یک  گرفتن  حال  در  افزود:  وی 

بندرعباس و پالایشگاه شهیدسلیمانی هستیم.
لوله  کرد: خط  تأکید  نفت  مخابرات  و  لوله  مدیرعامل شرکت خطوط 
و  تکمیل  آینده  یک سال  - جاسک ظرف  گوره  لوله  از خط  انشعابی 

بهره برداری خواهد شد تا خوراک پالایشگاه بندرعباس را تأمین کند.
رحیمی تصریح کرد: عملیات اجرایی این خط آغاز شده است و امیدواریم 
تا پایان سال آینده به بهره برداری برسد و در سال ۱۴۰۳ عملیات انتقال 

خوراک نفت خام پالایشگاه بندرعباس از این خط را آغاز خواهیم کرد.

رفع  برای  است  مصمم  نیرو  وزارت   
چالش تامین سوخت زمستانی، توسعه 
جدیت  با  را  پذیر  تجدید  های  انرژی 
هرچه تمام تر اجرایی کند و آنطور که 
سال ۱۴۰۶  تا  گفته  نیرو  وزیر  معاون 
ظرفیت این نیروگاه ها را به ۲۰ هزار 

مگاوات برساند.
دولت  در  نیرو  وزارت  ایرنا،  گزارش  به 
تجدید  های  انرژی  به  توجه  سیزدهم 
پذیر را به عنوان یک اولویت دنبال کرد 
و بر این اساس علی اکبرمحرابیان وزیر 
نیرو در ابتدای شروع به کار توسعه ۱۰ 
هزار مگاواتی نیروگاه های تجدیدپذیر 
را از جمله برنامه های خود معرفی کرد.

وی »محمود کمانی« را به عنوان معاون 
خود در بخش انرژی های تجدید پذیر 
انتخاب کرد تا اهداف توسعه این بخش 

به سرعت محقق شود.
کم  رشد  انجام شده سبب  های  اقدام 
سابقه بخش انرژی های تجدید پذیر در 
دولت سیزدهم شد و اکنون قراردادهای 
متعددی در این زمینه با سرمایه گذاری 
بخش خصوصی به مرحله اجرا در آمده 

است.
در همین رابطه و در تازه ترین اظهار 
با  نیرو  وزیر  انرژی  و  برق  معاون  نظر، 
احداث  مجوز  نیرو  وزارت  اینکه  بیان 
چهار هزار مگاوات نیروگاه خورشیدی را 
گرفته، افزود: ظرفیت تولید انرژی های 
هزار  به ۲۰  سال ۱۴۰۶  تجدیدپذیرتا 

مگاوات می رسد.
»همایون حائری« در نشست مشترک 
تجدیدپذیر  انرژی های  فعالان حوزه  با 
نمایندگان  و  برق  صنعت  حوزه  در 
شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون 
اسلامی گفت: اینکه انرژی تجدیدپذیر 
کجای زندگی صنعت برق قرار دارد و 
کالای  یک  عنوان  به  آن  به  صرفا  آیا 
لوکس نگاه می شود یا خیر؟ موضوعی 

است که باید به آن پاسخ داد.
 ۶۰ حدود   ۱۳۹۱ سال  افزود:  وی 
تا  شد  مصرف  سوخت  میلیارد 
نیروگاه های حرارتی بتوانند برق تولید 
کنند که از این ۶۰ میلیارد حدود ۳۸ 
مازوت  و  گازوئیل  بقیه  و  گاز  میلیارد 
بوده است، اما اکنون پس از ۱۰ سال 
معادل  مترمکعب سوخت  میلیارد   ۸۸
میلیارد  استفاده کردیم که حدود ۷۰ 

آن گاز بود.
ظرف  داد:  ادامه  نیرو  وزیر  معاون 
انرژی  تولید  به  درصد   ۵۰ سال   ۱۰
نیروگاه های حرارتی اضافه شده و ۵۰ 
درصد نیز به سوخت معادل مصرفی ما 

اضافه شده است.
مصرفی  سوخت  میزان  درباره  حائری 
گذشته  سال  گفت:  گذشته  سال  در 
سوخت  مترمکعب  میلیارد   ۷۰ حدود 
مصرف کردیم. این که نهایت گازی که 
می تواند سالانه به ما تحویل داده شود 
مابقی  و  است  مترمکعب  میلیارد   ۷۵
خانگی  مصارف  صرف  باید  گاز  این 
وزارت  درواقع  شود،  غیره  و  صنعت  و 
موضوع  به  توجه  بدون  نمی تواند  نیرو 

تجدیدپذیر ادامه حیات دهد.
پیش بینی  طبق  کرد:  خاطرنشان  وی 
میزان  به   ۱۴۱۰ سال  در  شده  انجام 
۱۲۵ میلیارد مترمکعب سوخت معادل 

نیاز داریم که اگر در بهترین حالت ۸۰ 
باید  تامین کنیم  با گاز  را  میلیارد آن 
 - مازوتی  و  گازوئیل  از طریق  را  بقیه 
بسیار  محیطی  زیست  آسیب های  که 
و  نیروگاهی  تجهیزات  به  آسیب  و 
دنبال  به  را  تعمیرات  هزینه  بردن  بالا 
بنابراین شرایط  دارد - استفاده کنیم، 
موضوع  حتما  باید  که  است  طوری 

تجدیدپذیرها را جدی بگیریم.
معاون وزیر نیرو با اشاره به برنامه های 
انرژی های  رونق  برای  نیرو  وزارت 
 ۱۰۲۰ حدود  داد:  ادامه  تجدیدپذیر 
که  داریم  تجدیدپذیر  نیروگاه   مگاوات 
خورشیدی  و  بادی  آن  مگاوات   ۸۰۰
مجوز  نیرو  وزارت  وجود  این  با  است، 
مگاوات  نیروگاه  هزار  چهار  احداث 
هزار  که ۳  است  گرفته  را  خورشیدی 
مگاوات آن به مرحله مناقصه رسیده و 
سرمایه گذارهای آن مشخص شده است 
و تا سال آینده هزار مگاوات تولید برق 

از این محل خواهیم داشت.
 ۱۴۰۶ سال  برای  داد:  ادامه  حائری 
انرژی های  مگاوات  هزار   ۲۰ حدود 
تجدیدپذیر و برای سال ۱۴۱۰ حدود 
تولید  محل  این  از  مگاوات  هزار   ۵۰

خواهیم داشت.
امنیت  افزایش  کرد:  خاطرنشان  وی 
مصرف  و  تولید  ناترازی  رفع  انرژی، 
انتشار  کاهش  کمتر،  زمانی  فاصله  در 
محیط  حفظ  و  گلخانه ای  گازهای 
مانند  سوخت هایی  کاهش  با  زیست 
مازوت، افزایش راندمان انرژی از جمله 
را  ما  که  هستند  مهمی  های  موضوع 
به سمت استفاده بیشتر از انرژی های 

تجدیدپذیر سوق می دهد.
بیگی  »علیرضا  نشست  این  ادامه  در 
انرژی  کمیسیون  رئیس  نائب  نژادم 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به موانع 
حوزه  در  سرمایه گذاری  مشکلات  و 
اگرچه  گفت:  تجدیدپذیر،  انرژی های 
است چشم انداز  کرده  اعلام  نیرو  وزیر 
تولید ۱۰هزار مگاوات برق تجدیدپذیر 
را دارد اما این مهم به دلیل مشکلات 
هزار  نهایتا  و  نیست  امکان پذیر  مالی 

مگاوات برق تولید خواهیم داشت.
نماینده مردم ملایر در مجلس شورای 
اسلامی با بیان اینکه مشکل اصلی در 

عدم توسعه انرژی های تجدیدپذیر مالی 
مالی  رابطه  اگر  یقین  به  افزود:  است، 
نکنیم  حل  تجدیدپذیرها  حوزه  در  را 
پیدا  ادامه  روند  این  کار کند  تا چشم 

خواهد کرد.
در  اگرچه  همچنین  داد:  ادامه  وی 
دوره های مختلف مجلس برای کاهش 
شده  وضع  جدیدی  قوانین  مشکلات 
است، بدین معنا که از سال ۸۸ تاکنون 
حوزه  این  در  جدید  قانون   ۱۴ حدود 
مصوب شده است، اما به دلیل مسائل 

مالی این قوانین اجرایی نشده اند.
در  ما  هرچند  کرد:  اظهار  نژاد  بیگی 
در  کردیم  تلاش  انرژی  کمیسیون 
برای  سالانه  بودجه  قانون   ۱۴ تبصره 
تجدیدپذیر  حوزه  بدهی های  پرداخت 
دلیل عدم  به  اما  نظر گرفته شود،  در 
به  این تلاش  تبصره ۱۴  منابع  تحقق 
نتیجه نرسید، درواقع تصور می کردیم 
بنزین و گازوئیل بیشتری صادر خواهیم 
کرد اما به یک باره مصرف داخلی بالا 
لذا  کرد  پیدا  کاهش  صادرات  و  رفته 
خرید  باید  که  طور  آن  نتوانستیم 

تضمینی داشته باشیم.
نائب رئیس کمیسیون انرژی مجلس با 
تاکید بر اینکه در حوزه مدیریتی برق 
نیز باید مدل توزیع را تغییر داد، مطرح 
مشکلات  کنونی  توزیع  مدل  با  کرد: 
کاهش پیدا نخواهد کرد، به عنوان مثال 
اگر یک مجموع صنعتی خود اقدام به 
از  دولت  کند  نیازش  مورد  برق  تولید 
آن ها می خواهد برق تولیدی شان را به 
با این شرط  البته  شبکه تزریق کنند، 
که برق را به آن ها برگردانیم اما این کار 
را نمی کنیم، لذا مجموعه های صنعتی 
تمایلی به تولید برق ندارند، با این وجود 
تولید  و  توزیع  شبکه  باشد  لازم  شاید 
کوچکتر در کنار شبکه اصلی طراحی 

شود.
همچنین در ادامه این نشست »مالک 
انرژی  کمیسیون  عضو  شریعتی« 
نشان  تجربه  اینکه  بیان  با  مجلس 
داده مکانیزم مالی ماده ۱۲ قانون رفع 
نظام  ارتقای  و  رقابت پذیر  تولید  موانع 
مالی کشور، دیگر جوابگو نیست، گفت: 
به یقین هیچ فرد عاقلی سرمایه خود را 
حوزه  به  برج سازی  همچون  بازاری  از 

نخواهد  منتقل  تجدیدپذیر  انرژی های 
کرد، لذا با اصلاح قوانین و ایجاد انگیزه 
می توانیم برج سازها را به سرمایه گذاری 

در حوزه تجدیدپذیر سوق دهیم.
شمیرانات،  ری،  تهران،  مردم  نماینده 
اسلامشهر و پردیس در مجلس شورای 
اسلامی در ادامه با اشاره به برخی از مواد 
قانون مانع زادیی از صنعت برق، افزود: 
همچنین در ماده ۱۷ این قانون دولت 
بیشتر  صادرات  به  است  شده  مکلف 
مجوز دهد چراکه تاکنون صادرات در 
ضمن  است،  بوده  نیرو  وزارت  انحصار 
هفتم  برنامه  قانون   ۴۸ ماده  در  آنکه 
نیروگاه های  صادرات  آوردیم  توسعه 
جدیدالاحداث از سال اول از ۱۲ درصد 
آغاز شود و سالانه ۴ درصد افزایش پیدا 
کند که در پایان برنامه مجوز صادرات 
به ۳۰ درصد خواهد رسید که می تواند 

گام خوبی باشد.
برنامه هفتم  اینکه در  بر  تاکید  با  وی 
سرمایه گذاری  و  مالی  مکانیزم  توسعه 
تغییر  تجدیدپذیر  انرژی های  در حوزه 
یافته است، مطرح کرد: همچنین یک 
کار  این  متولی  باید  متمرکز  سازمان 

شود.
در بخشی از این نشست نیز »محمود 
انجمن  نماینده  عنوان  به   کریمی« 
سازندگان و تامین کنندگان کالا )ساتکا( 
نیز  تجدیدپذیر  انرژی های  خدمات  و 
قانون  ماده ۱۶  این نشست، گفت:  در 
جهش تولید دانش بنیان موجب ایجاد 
یک همکاری خوب میان دولت، بخش 
در  البته  شد،  قانونگذار  و  خصوصی 
قانون  این  اجرای  آیین نامه  با  رابطه 
چند موضوع قابل طرح است، به عنوان 
مثال بودجه در نظر گرفته شده برای 
این مهم به موقع و به درستی پرداخت 

نمی شود.
وی با بیان اینکه یکی از مزایای ماده ۱۶ 
توسعه فرهنگ تجدیدپذیر است، افزود: 
شنیدن  به  حاضر  صنایع  گذشته  در 
حرفی در رابطه با تجدیدپذیرها نبودند 
همایش های  در  علاقه  با  اکنون  اما 
ماده  این  لذا  می کنند  شرکت  مرتبط 
آشنایی  و  شناخت  برای  خوبی  بستر 
تجدیدپذیرها  حوزه  با  صنعت گران 

فراهم کرد.

عزم وزارت نیرو برای رفع چالش تامین 
سوخت زمستانی با توسعه انرژی تجدیدپذیر

گزارش

توافقات خوبی در حوزه صادرات 
گاز با عراق داشتیم

وزیر نفت گفت: توافقات خوبی با عراق در حوزه صادرات گاز و جمع 
آوری گازهای مشعل، صدور خدمات فنی و مهندسی داشتیم.

به گزارش خبرنگار مهر، جواد اوجی وزیر نفت در حاشیه جلسه هیئت 
دولت گفت: خوشبختانه کار خوبی در حوزه ی گازهای مشعل غرب و 

شرق کانون انجام شده است.
وی افزود: با حضور رئیس جمهور پالایشگاه هویزه به بهره برداری رسید. 
در رابطه با مشعل های گاز مربوط به میادین شرق کارون در دولت به 
طور جد پیگیر هستیم و خوشبختانه تا پایان امسال ۲۱ مشعل جمع 

آوری خواهد شد.
با  معادل  این مشعل  از  آوری ۵۲  با جمع  ان شاءالله  نفت گفت:  وزیر 
یک فاز پارس جنوبی، ۲۱ میلیون متر مکعب به حجم تولید گاز کشور 

اضافه می شود.
وی افزود: این موضوع تذکر رهبری و تاکید رئیس جمهور بوده است در 

دولت های قبل اقدامات اساسی صورت نگرفته است.
اوجی در خصوص همکاری ها با عراق گفت: ما با عراق توافقات خوبی 
در حوزه صادرات گاز و جمع آوری گازهای مشعل، صدور خدمات فنی 

و مهندسی داشتیم.
وی در رابطه با میدان گازی آرش نیز گفت: در خصوص میدان گازی 

آرش در حال مذاکره هستیم.

سخنگوی صنعت آب و فاضلاب اعلام کرد؛

هدر رفت واقعی ۱۵.۷ درصدی 
آب شرب در کشور

یک مقام مسئول با بیان اینکه سالانه ۳۰۰ کیلومتر از خطوط آبرسانی درشبکه 
آب وفاضلاب کشور اصلاح ونوسازی می شود گفت: میزان واقعی هدر رفت آب 

ناشی ازفرسودگی شبکه آبرسانی ۱۵.۷ درصد است.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از وزارت نیرو، هاشم امینی با اشاره به مفهوم 
آب بدون درآمد در صنعت آب و فاضلاب کشور و میزان واقعی هدر رفت آب 
در شبکه های آب شرب کشور گفت: در صنعت آب و فاضلاب اصطلاحی تحت 
عنوان آب بدون درآمد داریم که معنای آن آب قابل شرب و تصفیه شده ای 
است که استحصال می شود، اما بابت آن پولی به صنعت آب و فاضلاب کشور 

پرداخت نمی شود.
وی در ادامه افزود: از آب بدون در آمد در جامعه به عنوان اتلاف آب شرب یاد 
می شود که اصطلاح دقیقی نیست. آب بدون درآمد که در کل ۳۱.۴ درصد 
است شامل سه بخش هدر رفت واقعی، هدر رفت ظاهری و مصارف غیرمجاز 

می شود.
امینی همچنین در مورد بخش دیگری از آب بدون درآمد که در صنعت آب و 
فاضلاب وجود دارد و علی رغم مصرف، پولی بابت آن دریافت نمی شود، گفت: 
میزان ۱.۴ درصد از آب شرب در شبکه نیز به صورت کلی توسط بخش های 
غیرمجاز مصرف می شود که همواره همکاران ما در تلاش هستند تا ضمن 

شناسایی این موارد نسبت به جلوگیری از اینگونه برداشت ها اقدام کنند.
وی با بیان اینکه در مجموع، آب بدون درآمد موجود در صنعت آب و فاضلاب 
کشور رقمی معادل ۳۱.۴ درصد است، اظهار داشت: با طراحی و تنظیم بیش 
از ۸۰ پروژه عملیاتی در تلاش هستیم تا میزان آب بدون درآمد مصرف شده 

در شبکه های آبرسانی کشور را تا حد امکان کاهش دهیم.
وی ضمن اشاره به اینکه در راستای تحقق همین هدف سالانه بیش از ۳۰۰ 
کیلومتر از خطوط شبکه های آبرسانی شرب کشور اصلاح و نوسازی می شود، 
ادامه داد: البته این نکته را هم باید متذکر شویم که میزان استحصال آب بدون 
درآمد در همه استان های کشور یکسان نیست و در برخی استان ها مانند یزد، 

قزوین، قم و اصفهان زیر ۱۸ درصد است.
سخنگوی صنعت آب و فاضلاب کشور همچنین تصریح کرد: برای جلوگیری 
از هدر رفت بیش از حد آب در شبکه های آبرسانی مجموعه اقداماتی مانند 
مدیریت فشار، تعدیل فشار و برخورد با انشعابات غیرمجاز نیز در دستور کار 
افزایش  و  آبرسانی  اتلاف آب در شبکه های  به کاهش  است که در مجموع 

ضریب آبرسانی شبکه های آب شرب کشور کمک می کند.

نگاه ویژه دولت برتقویت صنایع تکمیلی 

با هدف رونق تولید
مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی گفت: رونق تولید و افزایش 
اشتغال زایی از مهم ترین دستاوردهای راهبردی تکمیل زنجیره ارزش 

محصولات پتروشیمی است.
از شرکت ملی صنایع پتروشیمی، مرتضی شاهمیرزایی در  نقل  به   
ایران پلاست، ضمن  بین المللی  نمایشگاه  برگزاری هفدهمین  آستانه 
تأکید بر ایجاد ارزش افزوده و رونق کسب وکار از طریق توسعه صنایع 
مهم ترین  از  اشتغال زایی  افزایش  و  تولید  رونق  شد:  یادآور  تکمیلی 
پتروشیمی  محصولات  ارزش  زنجیره  تکمیل  راهبردی  دستاوردهای 
است که به منظور تحقق آن، دولت نگاه ویژه ای به تقویت، رفع موانع و 

مقررات زدایی این بخش از صنعت پتروشیمی در کشور دارد.
خام فروشی  از  جلوگیری  با  ارزش  زنجیره  تکمیل  داد:  ادامه  وی 
اهم  از  پایین دستی،  صنعت  توسعه  طریق  از  پتروشیمی  محصولات 

برنامه های دولت سیزدهم است.
صنعت  در  دولت  راهبردهای  از  بخش  مهم ترین  نفت،  وزیر  معاون 
پتروشیمی را تکمیل و توسعه زنجیره ارزش و حمایت از شرکت های 
و  کرد  عنوان  کاتالیست ها  بومی سازی  و  داخل  ساخت  دانش بنیان، 
افزود: سیاست اجرایی شرکت ملی صنایع پتروشیمی در حوزه تولید، 
حداکثر استفاده از ظرفیت نصب شده با بهره گیری از دانش و ساخت 

داخل است.
شاهمیرزایی یکی از خاستگاه های توسعه زنجیره ارزش در حوزه صنایع 
نمایشگاه  کرد:  اظهار  و  ایران پلاست خواند  نمایشگاه  را  پایین دستی 
بین المللی ایران پلاست در طول ۱۶ دوره قبل، بستر توسعه صنعت 
تردید جایگاه  بوده است؛ رویدادی که بدون  پتروشیمی  پایین دست 
ممتازی در صنعت پتروشیمی منطقه داشته و نگاه بازار منطقه و جهان 

به صنعت پتروشیمی ایران را متحول کرده است.
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 رئیس گروه مطالعات اجتماعی و میراث 
و  آب  منابع  توسعه  شرکت  فرهنگی 
اجتماعی  مسوولیت  گفت:  ایران  نیروی 
فعالیت های  شفافیت  دربرگیرنده 
اخلاقی،  ارزش های  اساس  بر  کسب وکار 
تطابق با الزام های قانونی، احترام به افراد، 
تشکل ها و محیط زیست و حساس بودن 
شرکت ها  تا  است،  اجتماعی  مسائل  به 
مسوولیت آثار و تبعات فعالیت های خود 

را در نظر گرفته و بپذیرند.
نشست  چهارمین  ایرنا،  گزارش   به 
ملی  »همایش  نشست های  سلسله  از 
مسوولیت اجتماعی؛ دانشگاه و صنعت« 
به همت مرکز پایش مسوولیت اجتماعی 
و فرهنگی جهاد دانشگاهی شهید بهشتی 
و  آب  منابع  توسعه  شرکت  میزبانی  و 

برگزار  ایران  نیروی 
شد.

این نشست با هدف 
تجربیات  بیان 
هم اندیشی  و 
اجتماعی  مشاوران 
 ، نه ها تخا ر ا ز و
و  سازمان ها 
حوزه  در  شرکت ها 
مسوولیت اجتماعی 
شرکتی برگزار شد.

رئیس گروه مطالعات اجتماعی و میراث 
و  آب  منابع  توسعه  شرکت  فرهنگی 
نیروی ایران در این خصوص در تعریف 
مسوولیت  گفت:  اجتماعی،  مسوولیت 
که  است  مفهومی  شرکتی  اجتماعی 
دغدغه های  سازمان ها  آن،  اساس  بر 
به طور  را  محیط زیستی  و  اجتماعی 
و  داوطلبانه در عملیات کسب وکار خود 
اعمال  ذی نفعان  با  تعامل  در  همچنین 
می کنند.»حمید رشیدی فرد« ادامه داد: 
مسوولیت اجتماعی، پاسخگویی در برابر 
آن  در  که  محیطی  و  انسان ها  جامعه، 

فعالیت می کنیم، است.
اقتصادی  خبرنگار  با  گفت وگو  در  وی، 
بحثی  اجتماعی  مسوولیت  افزود:  ایرنا 

است که در استاندارد »ایزو ۲۶۰۰۰« نیز 
آمده است.

رئیس گروه مطالعات اجتماعی و میراث 
و  آب  منابع  توسعه  شرکت  فرهنگی 
اساس، در  این  بر  ادامه داد:  ایران  نیروی 
و  فعالیت هایی که سازمان های دولتی 
اجتماعی  مسوولیت  دارند،  غیردولتی 
فعالیت های  شفافیت  دربرگیرنده 
اخلاقی،  ارزش های  اساس  بر  کسب وکار 
تطابق با الزام های قانونی، احترام به افراد، 
تشکل ها و محیط زیست و حساس بودن 
شرکت ها  تا  است،  اجتماعی  مسائل  به 
و  آثار  مسوولیت  وظایف،  انجام  علاوه 
تبعات فعالیت های خود را در نظر گرفته 

و بپذیرند.
ممکن  سازمان ها  گفت:  فرد  رشیدی 
است در فعالیت ها و تصمیم هایی که می 
گیرند، به محیط زیست و جامعه انسانی 
ایزو  آسیب هایی وارد کنند و استاندارد 
تاکید  اجتماعی  مسوولیت  و   ۲۶۰۰۰
دارد مجریان این نوع فعالیت ها همواره 
در مقابل محیط زیست و جامعه پاسخگو 
باشند. رئیس گروه مطالعات اجتماعی و 
میراث فرهنگی شرکت توسعه منابع آب 
و نیرو خاطرنشان کرد: تاکنون در عرصه 
توسعه در کشور، بیشتر مباحث سازه ای 

غیر  راهکارهای  به  کمتر  و  بوده  مطرح 
سازه ای پرداخته شده است.

ارائه  با  نیرو  و  آب  ادامه داد: شرکت  وی 
منشور مسوولیت اجتماعی، ایجاد کمیته 
و کارگروه بررسی مسائل اجتماعی، تاکید 
اجرای  در  ذینفعان  مشارکت  جلب  بر 
طرح ها و پروژه ها داشته و در این عرصه 
توجهی  قابل  فرهنگی  و  فکری  بلوغ  به 

دست یافته است.
رشیدی فرد افزود: برخی مواقع در زمان 
روستا در  است چند  احداث سد ممکن 
مخزن سد، زیر آب برود. اما اینکه چگونه 
سامانه  که  شوند  جابه جا  روستاها  این 
و  نشود  متلاشی  منطقه  مردم  زندگی 
اعتقادات،  رسوم،  و  آداب  فرهنگ،  به 
علایق و سلایق مردم آسیبی وارد نشود 
مردم  اقتصادی  لحاظ  از  حتی المقدور  و 
محلی در منافع طرح سهیم شوند، دید 

و نگرشی متعالی را می طلبد.
وی گفت: برخی مواقع جابه جایی جمعیت 
در مخازن سدها مستلزم تغییر معیشت 
مردم است که این امر مستلزم هماهنگی 
برخی از نهادها و سازمان های محلی بوده 
و نیازمند آموزش مردم منطقه است که 
این  ارائه  بر  تاکید  اجتماعی  مسوولیت 

آموزش ها برای آنها دارد.

پذیرش مسوولیت آثار و تبعات فعالیت های اقتصادی با مسوولیت اجتماعی
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اجتماعی
خبر

خداییان مطرح کرد؛
الزام ارائه اسناد و مدارک موردنیاز 

دستگاه ها به سازمان بازرسی

دستگاه های  همه  گفت:  کشور  کل  بازرسی  سازمان  رئیس 
سازمان  نیاز  مورد  مدارک  و  اسناد  هستند  موظف  حکومتی 

بازرسی کل را در اختیار این سازمان قرار دهند.
اجلاس  در  خدائیان  الله  ذبیح  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
و  ملی  ویژگی های  آمبودزمانی،  نوین  »روش های  بین المللی 
رویکردهای جهانی« که در کازان پایتخت جمهوری تاتارستان 
فدراسیون روسیه برگزار شد، به بیان نکاتی پیرامون ضرورت 

اخلاق حرفه ای آمبودزمانی پرداخت.
وی افزود: سال ها پیش، زمانی که نخستین جرقه های اندیشه 
آمبودزمانی زده شد، شاید کمتر کسی فکر می کرد که این ایده 
در طول زمان، سازوکارهایی چنین گسترده در سطوح ملی، 
این موارد همه، مدیون توجه  منطقه ای و جهانی پیدا کند و 
جدی دست اندرکاران مسائل آمبودزمانی در کشورها به حقوق 

انسان و ضرورت صیانت از آن است.
آمبودزمان ها  کرد:  تصریح  کشور  کل  بازرسی  سازمان  رئیس 
با  و  برداشته  جلو  به  گامی  هرسال  خویش،  تکاملی  روند  در 
از  ناشی  جدید  روش های  با  و  پیشین  تجربه های  آمیختن 
دستیابی  زمینه های  اعضا،  تجربه  و  دانش  اشتراک گذاری  به 
فراهم  را  شهروندان  حقوق  حفظ  در  اثربخش  روش های  به 

آورده اند.
که  ایستاده اند  درجایی  آمبودزمان ها  امروزه  گفت:  خدائیان 
در  گران بها  تجربه ای  بسته های  می توان  را  آن ها  از  هرکدام 
صیانت از حقوق انسان ها در میدان تعامل با دولت ها پنداشت.

خزانه دار کل و عضو هیأت مدیره در انجمن آمبودزمان آسیایی 
خاطرنشان کرد: اعتقاد راسخ دارم که آمبودزمان ها با گذر از 
اولیه نهادسازی و مشکلات فراوان این دوره، در حال  مراحل 
ایجادکننده  باید، عوامل  به مرحله ای هستند که در آن  ورود 
توجه  را مورد  با منشأ درونی  اخلال در کارکردهای سازمانی 

قرارداد و راهکارهایی برای مقابله با آن طراحی نمود.
زمان  مسیر  در  به تدریج  آمبودزمان ها  اینکه  بیان  با  خدائیان 
قدرتمند می شوند، افزود: بنابراین عدم سوءاستفاده از قدرت به 

یکی از این نقاط توجه تبدیل می شود.
وی ادامه داد: آمبودزمان ها در کارکرد خود با طرف هایی روبه 
به  دسترسی  قدرت،  میزان  بودن  دارا  نظر  از  که  هستند  رو 
نیستند،  برابر  یکدیگر  با  اطلاعات،  داشتن  اختیار  در  و  منابع 
لذا آمبودزمان باید در بررسی های خویش، جانب بی طرفی را 

رعایت نماید.
اصل انصاف از دیگر اصول مهم حقوقی بود که رئیس سازمان 
به  ملزم  آمبودزمان ها  که  کرد  تاکید  آن  یادآوری  با  بازرسی 

رعایت آن در فعالیت های خود هستند.
هم  و  آمبودزمان ها  به  کنندگان  رجوع  هم  کرد:  بیان  وی 
موضوعات مورد بررسی آن ها از نوعی واحد نیستند به همین 
در  پراهمیت  اصلی  به عنوان  تبعیض  عدم  اصل  رعایت  دلیل، 

دستور کار آمبودزمان قرار می گیرد.
حرفه ای  اخلاق  رعایت  بر  دائمی  تأکید  شد:  یادآور  خدائیان 
آمبودزمانی، این نهاد را از مشکلاتی که ممکن است در آینده 

گریبان گیر آن شود، تا حدود زیادی در امان خواهد داشت.
تبیین اصول اخلاق حرفه ای آمبودزمانی، ارائه تعاریف دقیق و 
همراه با مصداق این اصول، به هم اندیشی گذاردن روش های 
تقویت اصول یادشده، استفاده از تجارب دیگران در خصوص 
موانع جاری شدن این اصول در میدان عمل، یافتن گلوگاه های 
شیوه های  و  آمبودزمانی  حرفه ای  اخلاق  اصول  اجرای  اصلی 
ترغیب و تشویق آمبودزمان ها به پایبندی حداکثری به اصول 
الزاماتی بود که خدائیان به عنوان مقدمه ای  یادشده، از جمله 
حرفه ای  شایستگی های  حفظ  خصوص  در  قضاوت  برای 

آمبودزمانی مورد تاکید قرار داد.
وی با بیان اینکه انجام دقیق و شایسته وظایف یک آمبودزمان، 
مسئله ای نیست که به خودی خود، تحقق پیدا کند، خاطرنشان 
نیازمند  دیگری،  سازمان  هر  مانند  نیز  آمبودزمان  که  کرد 
محرک های  ایجاد  از  فعالیت ها  بهینه ساز  عوامل  گردآوری 
میان  این  در  و  هستند  دائمی  کنترل های  تا  گرفته  اثربخش 
آنچه آمبودزمان ها را موفق تر از همیشه در کار خود نگه خواهد 

داشت، پایبندی حداکثری به رعایت اصول پیش گفته است.
جمهوری  کشور  کل  بازرسی  سازمان  داد:  ادامه  خدائیان 
نظارت  و  بازرسی  انجام وظایف خود حق  برای  ایران  اسلامی 
بر کلیه مراجع حکومتی را در راستای حفاظت از حقوق ملت 
دارد. هم چنین اگر حقی از کسی توسط دستگاه های اجرایی 
تضییع شود آن شخص می تواند مراتب را به سازمان بازرسی 
در  و  بررسی  را  موضوع  بازرسی  سازمان  و  نماید  اعلام  کل 
به  را  نقض حقوق آن شخص، متخلف  و  تخلف  احراز  صورت 

مرجع قضائی معرفی می کند.
لحاظ  به  ایران  اسلامی  جمهوری  کشور  در  شد:  یادآور  وی 
اهمیتی که حقوق شهروندی دارد حقوق اساسی ملت از قبیل 
آموزش رایگان، حق مسکن، آزادی بیان یا ممنوعیت دخالت 
افراد در قانون اساسی پیش بینی شده و  در حریم خصوصی 
از  حمایت  برای  شود.  نقض  حکومتی  کارگزاران  توسط  نباید 
این حقوق سازمانی تحت عنوان سازمان بازرسی کل در قانون 
اساسی جمهوری اسلامی ایران پیش بینی شده که این سازمان 
نظارت بر اجرای صحیح قانون و حسن جریان امور را در کلیه 

مراجع حکومتی بر عهده دارد.
رئیس سازمان بازرسی با بیان اینکه همه دستگاه های حکومتی 
موظف هستند اسناد و مدارک موردنیاز سازمان بازرسی کل را 
در اختیار این سازمان قرار دهند و در صورت استنکاف از این 
پیشنهادهایی  همچنین  گفت:  می شوند،  محسوب  مجرم  کار، 
که سازمان بازرسی کل به جهت اجرای صحیح قانون و تضمین 
حکومتی  دستگاه های  طرف  از  می دهد،  ارائه  افراد  حقوق 

لازم الاجرا است و سرپیچی از آن جرم است.
بازرسی  سازمان  به  مردم  سریع  دسترسی  برای  افزود:  وی 
مردم می توانند  و  پیش بینی شده  الکترونیکی  کل، سامانه های 
بازرسی کل  الکترونیکی به سازمان  شکایات خود را به صورت 

اعلام نموده و نتیجه را تا پایان از همان طریق دریافت کنند.
غیر  مرجع  کل  بازرسی  سازمان  هرچند  کرد:  تاکید  خدائیان 
این  بازرسان  قانون،  شدید  نقض  موارد  در  اما  است؛  قضائی 
سازمان حق تحقیق از متخلف را داشته و سپس پرونده را به 

مرجع قضائی ارجاع می دهند.
خزانه دار کل و عضو هیأت مدیره در انجمن آمبودزمان آسیایی 
خطاب به رؤسای دستگاه های آمبودزمانی و نظارت و بازرسی، 
حوزه  اندیشمندان  و  دانشگاهی  و  تحقیقاتی  مراکز  مسئولین 
حکمرانی و حقوق بشر که در این اجلاس حضور داشتند، گفت: 
اگرچه راهی سخت را در پیش داریم؛ اما شیرینی رضایتمندی 
خویش  حقوق  به  ما  فعالیت های  به واسطه  که  انسان هایی 

دست یافته اند، تلخی های این مسیر را از کام ما خواهد زدود.

رئیس قوه قضاییه یکی از مصادیق امیدبخشی به مردم را 
صدور احکام مجازات متناسب در محاکم دانست و گفت: 
فرد محکوم،  برای  نیست  مواردی که ضروری  در  نباید 
مجازات سنگین درنظر بگیریم یا در مواجهه با متهمان، 

رفتار و اعمال غیرمنطبق با قانون نداشته باشیم.
به گزارش ایرنا از مرکز رسانه قوه قضاییه، حجت الاسلام  
نشست  در  اژه ای،  محسنی  غلامحسین  والمسلمین 
رحلت  ایام  تسلیت  ضمن  قضاییه  قوه  عالی  شورای 
مصطفی)ص(  محمد  حضرت  اسلام  پیامبرعظیم الشأن 
)ع(  مجتبی  حسن  امام  ایشان  اکبر  سبط  شهادت  و 
و  اربعین  راهپیمایی  فلسفه  تشریح  به  )ع(،  رضا  امام  و 
توجه و اشتیاق انسان های پاک فطرت به وجود مقدس 
اربعین که  امام حسین)ع( پرداخت و گفت: راهپیمایی 
مایه سربلندی و عزت مسلمین است به جلوه و مظهرِ 
و  فداکاری  تعاون،  ایثار،  یک رنگی،  همدلی،  تمامِ  و  تام 

خستگی ناپذیری عاشقان آل الله تبدیل شده است.
که  می رسد  نظر ضروری  به  داد:  ادامه  ای  اژه  محسنی 
و ضبط  ثبت  و  متولی جمع بندی  نهادی  و  مرجع  یک 
ابعاد متکثر و وقایع و شکوه بی نظیر راهپیمایی اربعین 
شود و این شکوه و عظمت را به درستی و جامعیت به 
سمع و نظر جهانیان برساند تا از این طریق انسان های 
پاک سرشت با حقیقت اربعین آشنا شوند؛ در این زمینه 
نیز  انسان رسانه ها  و  نوین  ابزارهای  از ظرفیت  می توان 

بهره گرفت.
رئیس قوه قضائیه از همه مسئولان امر در ایران و عراق به 
سبب تلاش برای برگزاری هرچه باشکوه تر مراسم اربعین 

و تأمین امنیت زوار قدردانی کرد.
رئیس دستگاه قضا ضمن گرامیداشت یاد و خاطره همه 
شهدای شهریور که در طول نهضت اسلامی مردم ایران 
قبل و بعد از انقلاب، شربت شیرین و گوارای شهادت را 
نوشیده اند )از جمله شهدای ۱۷ شهریور۵۷ و شهیدان 
آیت الله مدنی، رجایی، باهنر، قدوسی، لاجوردی و دیگر 
شهدای گرانقدر انقلاب اسلامی( وظیفه سنگین و خطیر 
مسئولان و کارکنان دستگاه قضایی را نسبت به شهداء و 

مردم یادآوری کرد.
به معنای واقعی کلمه باید دادسِتان مردم باشیم

محسنی اژه ای گفت: امروز به معنای واقعی کلمه باید 
باشیم؛  محرومان  و  مظلومان  بخصوص  مردم،  دادسِتان 
باید در راستای حمایت از مظلومان و محرومان از جایگاه 
برای صیانت  باید  گیریم؛  بهره  قانونی خود  اختیارات  و 
و دفاع از حقوق عامه مخصوصاً حقوق محرومان نهایت 
تلاش را مصروف کنیم؛ باید بدون تبعیض و ملاحظه با 
فساد و مفسد در هر مقام و جایگاهی که هست مقابله و 
مبارزه کنیم؛ البته ضروری است توجه داشت که باید با 
مفسد مقابله کنیم نه اینکه فردِ مفسد را اشتباه تشخیص 

دهیم.
به حقی  توقعات  ما  از  مردم  کرد:  تصریح  عدلیه  رئیس 
صورت  به  و  ابعاد  همه  در  نتوانیم  است  ممکن  دارند؛ 
به  چه  است  مردم  شایسته  که  آنطور  و  کامل  و  جامع 
مردم  توقعات  سلبی،  صورت  به  چه  و  ایجابی  صورت 
و  تلاش  نهایت  مسیر  این  در  باید  اما  کنیم  برآورده  را 
کوشش خود را بکار بندیم و به سایر قوا نیز یاری رسانیم؛ 
مردم از ما به حق توقع دارند که با فساد و مفسد و مظاهر 
مختلف ناهنجاری ها مبارزه کنیم و عدالت اجتماعی را 
ناهنجاری های  و  مفاسد  برخی  بخشیم؛ مشاهده  تحقق 
اجتماعی موجب ناراحتی و تکدرخاطر مردم می شود و 
ما در راستای مقابله با این مفاسد و ناهنجاری ها وظیفه 

و مسئولیت داریم.
رئیس قوه قضائیه افزود: همانطور که قبلا هم بارها تاکید 

کرده ام، مسئولان قضایی ذیربط و دادستان های ما باید از 
ظرفیت قوانین موجود در راستای مقابله با ناهنجاری ها 
نهایت استفاده را ببرند و در این راستا از ضابطین مطالبه 

داشته باشند.
تکریم مردم فقط منحصر به حُسن خلق در مواجهه با 

آنها نیست
اشاره  با مردم  نوع رفتار  به مبحث مهمِ  اژه ای  محسنی 
کرد و گفت: تکریم مردم فقط منحصر به حُسن خلق در 
مواجهه با آنها نیست؛ اگر چه حتماً یک مسئول قضایی 
با مردم، حُسن خلق داشته باشد و در  باید در مواجهه 
را  رجوع  ارباب  و  مردم  تکریم  اصل  نوشتارش  و  کلام 
مراعات کند اما موضوع مهم دیگر آن است که ما با اهتمام 
ناهنجاری ها،  و  فساد  با  مبارزه  و  قانون  اجرای  در  خود 
تکریم مردم را در عمل به اثبات برسانیم و از این طریق 

منشاء امیدآفرینی باشیم.
عمل  قوه   قضاییه  قوه  کرد:  تصریح  قضا  دستگاه  رئیس 
کنیم؛  تبلیغاتی  و  شعاری  کار  نمی خواهیم  ما  است؛ 
می خواهیم کار امیدآفرین کنیم؛ می خواهیم در نتیجه ی 
و  آنها  حامی  که  کنند  احساس  مردم  ما  عمل  و  کار 
بیت المال هستیم و جلوی فساد و مفسد را سد می کنیم.

قضا  اقدامات دستگاه  از  مصادیقی  ذکر  با  عدلیه  رئیس 
در راستای صیانت از بیت المال، افزود: امروز نیاز مردم و 
کشور به کالاهای استراتژیک و برخی محدودیت هایی که 
بواسطه تحریم های ظالمانه به لحاظ ارزی در این قضیه 

وجود دارد، موضوع مهم و قابل  توجهی است.
همکاری قوه قضاییه و دولت برای صیانت از بیت المال و 

امیدآفرینی برای مردم
اضافه کرد: گاهی مشاهده می شود یک  اژه ای  محسنی 
وارد  موجود  محدودیت های  وجود  با  که  اساسی  کالای 
انبارها  یا  کشتی ها  در  ماه  چند  طول  در  شده،  کشور 
می ماند و تخلیه و ترخیص نمی شود و در نهایت فاسد 
می شود؛ ورود قوه قضاییه و همکاری دولت در این زمینه 
و موارد مشابه، از نمونه ها و مصادیق کار و اقدام عملیاتی 
در راستای صیانت از بیت المال و امیدآفرینی برای مردم 

است.
قاضی القضات ادامه داد: در اهواز یک کالایی که به شدت 
مورد نیاز کشور است، مدت ها به سبب مشکلاتی ترخیص 
نشده بود که در نتیجه ورود دستگاه قضایی و با همراهی 
دولت، کارِ ترخیص این محموله ی ضروری انجام گرفت؛ 
در همدان نیز دستورات مقتضی را برای تعیین تکلیف 
۱۳ هزار تن نهاده استراتژیک در معرض فساد در سیلوی 

پشتیبانی امور دام شهرستان اسدآباد صادر کردیم.
محسنی اژه ای ادامه داد: همچنین اعلام شد که بیش از 
تاریخ گذشته و متروکه  ۸۸۰ تن کالای سریع الفساد و 
موجود در گمرک های تهران با ورود دستگاه قضا تعیین 
تکلیف شد؛ در این رابطه باید پرسید که چرا در ترخیص 
و توزیع این مقدار کالا )هر چند در زمره نیازهای ضروری 
موعد  در  قانونی  و  مقتضی  اقدامات  است(  نبوده  کشور 
فراهم  آنها  فاسد شدن  موجبات  و  نگرفته  مقرر صورت 
زمره  در  موضوعات،  قبیل  این  علی ایحال  است؟  آمده 
موارد و مصادیقی است که تعیین تکلیف و به سرانجام 
رساندن آنها برای مردم مایه امید و دلگرمی است بنابراین 

باید بر روی این قبیل موضوعات متمرکز شویم.
ضرورت صدور احکام مجازات متناسب در محاکم

مصادیق  و  موارد  از  دیگر  یکی  قضاییه  قوه  رئیس 
متناسب  مجازات  احکام  صدور  را  مردم  به  امیدبخشی 
در محاکم دانست و گفت: احکام مجازاتی که در محاکم 
باید با جرم، آثار جرم، ضرر و زیان های  صادر می شوند 
به  جرم  آن  بواسطه  که  خسارت هایی  و  جرم  از  ناشی 

اعتماد مردم وارد شده است متناسب باشد.
محسنی اژه ای گفت: از سویی دیگر نباید در مواردی که 
ضروری نیست برای فرد محکوم، مجازات سنگین درنظر 
بگیریم یا در مواجهه با متهمین، رفتار و اعمال غیرمنطبق 
با قانون داشته باشیم؛ رعایت این موارد و ملاحظات از 
مصادیق امیدآفرینی برای مردم است و ما باید نسبت به 

آنها اهتمام داشته باشیم.
قضاییه؛  قوه  عالی  شورای  جلسه  دوم  بخش  در 
مرکز  رئیس  عبداللهی  علی  والمسلمین  حجت الاسلام 

حفاظت و اطلاعات قوه قضاییه از دستگیری فردی در 
دروغ  به  که  داد  خبر  لرستان  استان  شهرهای  از  یکی 
قضاییه  قوه  ارشد  مقامات  از  یکی  »مشاور«  بود  مدعی 

است.
وی افزود: این فرد که به دروغ ادعا می کرد حکم مشاور 
یکی از مقامات ارشد قوه قضاییه را داراست، با وعده  دروغ 
تخفیف حکم به خانواده های متهمان، اقدام به دریافت 
وجه از آنها می کرد؛ پس از رسیدگی های صورت گرفته 
در محکمه، این فرد به دو سال حبس و پرداخت جزای 

نقدی محکوم شد.
محمد کاظمی فرد رئیس مرکز آمار و فناوری اطلاعات 
راهکارهای سند  از  این جلسه یکی  نیز در  قوه قضاییه 
جهت  کارشناسان  عادلانه  انتخاب  برای  قضایی  تحول 
ارجاع  »قرعه کشی  را  قضایی  پرونده های  کارشناسی 
آمار  پرونده ها میان کارشناسان« دانست و گفت: مرکز 
و فناوری اطلاعات قوه قضائیه برای تحقق این منظور از 
ابتدای سال ۱۴۰۱ سامانه ای را راه اندازی کرد؛ این سامانه 
به صورت انفرادی یا هیئت بر اساس تعداد کارهایی که 
به کارشناسان ارجاع می شود، در ۹۰ رشته کارشناسی 
کارشناسان  انتخاب  به  اقدام  جغرافیایی،  صلاحیت  و 

می کند.
عادلانه  انتخاب  شرایط  شدن  مهیا  به  اشاره  با  وی 
مذکور،  سامانه  در  گفت:  سامانه  این  در  کارشناسان 
کارشناسی که در گذشته پرونده های بیشتری به او ارجاع 
جدید  پرونده های  ارجاع  برای  پایین تری  شانس  شده 

خواهد داشت. 
رئیس مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضائیه با بیان 
از  با استفاده ۵۴ درصدی  اینکه دادگستری استان یزد 
سامانه ارجاع پرونده به کارشناس، یکی از دادگستری های 
عنوان  می شود،  محسوب  زمینه  این  در  کشور  شاخص 
نیز در  و سمنان  یزد  استان های خراسان جنوبی،  کرد: 
این حوزه جزو استان های پیشتاز هستند و درصد قابل 
توجهی از پرونده های نیازمند کار کارشناسی را از طریق 

این سامانه به کارشناسان ارجاع می دهند.

همکاری قوه قضاییه و دولت برای صیانت از 
بیت المال و امیدآفرینی برای مردم

خبر

تاریخی: باید سوالات دانش آموزان 

را پاسخ دهیم

بتوانیم  باید  آموزان گفت:  انجمن های اسلامی دانش  اتحادیه  دبیرکل 
سوالات ذهن دانش آموزان را پاسخ دهیم که این پاسخگویی نیازمند 
اشراف کامل ما به موضوعات سیاسی و تاریخی منطقه و نظام بین الملل 

است.
به گزارش خبرنگار مهر، نشست خبری ویژه برنامه نو جهان با حضور 
حسین تاریخی دبیرکل اتحادیه انجمن های اسلامی دانش آموزان در 

ساختمان مرکزی این اتحادیه برگزار شد.
اتحادیه  کنگره  رویداد  دو  به  اشاره  با  خبری  نشست  این  در  تاریخی 
انجمن های اسلامی و ویژه ای برنامه نو جهان گفت: ۲۷ تا ۳۰ شهریور 
در اجلاسیه دوم چهاردهمین کنگره اتحادیه انجمن های اسلامی دانش 
و  نقد کتب درسی  اتحادیه هستیم. موضوع  منتخبان  میزبان  آموزان 
موضوع کنکور که از دغدغه های جدی دانش آموزان است مورد بررسی 
قرار خواهد گرفت و امیدواریم با حضور مسئولان نظام آموزشی و توجه 

آنان این دغدغه ها برطرف گردد.
وی با اشاره به آغاز تغییرات برای نظم نوین جهانی گفت: سه موضوع افول 
آمریکا، انتقال قدرت از غرب به آسیا و ایستادگی کشورهای حوزه مقاومت 
موضوعات اصلی اولین همایش بین المللی نظم جدید جهانی است. در 
خلال این همایش از نقطه نظرات دانش آموزان استفاده خواهد شد. 
همایش نو جهان با حضور مسئولین کشوری و لشکری همراه خواهد شد.

تاریخی با بیان اینکه به نظر می رسد سال تحصیلی امسال، سال متفاوتی 
خواهد بود؛ گفت: از سال گذشته دیدیم که دانش آموزان جایگاه ویژه ای 
در مناسبات اجتماعی دارند و امسال هم می توانند با حضوری مناسب در 
مناسبات اجتماعی و سیاسی نقش خود را ایفا کنند و حتی حضور پر 

رنگ تری داشته باشند.
تاریخی با بیان اینکه در معرض جدی افکار عمومی هستیم؛ گفت: دنیا 
در معرض تغییرات جدی قرار دارد و نوجوان ایرانی می تواند حضور مهم 
و برجسته ای در این تغییرات بین المللی داشته باشد و نسل نوجوان ما 
هم با برنامه ها و اجراهایی که خواهد داشت همکلاسی های خود را با این 

تغییرات جهانی آشنا کنند.
اینکه  به  اشاره  با  آموزان  اسلامی دانش  انجمن های  اتحادیه  دبیر کل 
گام اول رویداد نوجهان در تهران برگزار خواهد شد، گفت: تولید محتوا 
بتوانیم آحاد دانش آموزان را  تا  در اختیار مدارس قرار خواهد گرفت 
مخاطب خود قرار دهیم. طبیعی است که سوالاتی در ذهن دانش آموزان 
ایجاد می شود و ما باید بتوانیم سوالات ذهن آنان را پاسخ دهیم که این 
پاسخگویی نیازمند اشراف کامل ما به موضوعات سیاسی و تاریخی منطقه 

و نظام بین الملل است.
و  مقاومت  موضوع  به  پرداخت  ما  مسئله  اینکه  بر  تاکید  با  تاریخی 
ایستادگی است؛ گفت: از کشورهای مقاومت اساتیدی را دعوت کردیم تا 

در این همایش شرکت کنند و ابعاد محور مقاومت را شرح دهند.
دبیر کل اتحادیه انجمن های اسلامی گفت: از سال گذشته تاکنون به نظر 
می رسد تغییرات محتوای کتب درسی منطبق با انتظارات و خواسته های 
دانش آموزان بوده است. سبک جدید برگزاری کنکور با نقدهایی همراه 
است و چهاردهمین کنگره اتحادیه انجمن های اسلامی دانش آموزان، 

محلی برای ارائه و بیان خواسته های امسال دانش آموزان است.

اطلاعات و داده های حوزه اجتماعی 

درست اطلاع رسانی شود
 رئیس سازمان امور اجتماعی کشور گفت: آمارها، داده ها و اطلاعات در 
حوزه اجتماعی به درستی اطلاع رسانی شود و در اختیار محققان قرار گیرد 

و ما نیز باید امانتدار و حافظ خوبی برای این داده های آماری باشیم.
به گزارش خبرنگار ایرنا، محمد عباسی در نخستین گردهمایی استقرار نظام 
جامع رصد اجتماعی کشور افزود: باید بتوانیم به سایر دستگاه هایی که به ما 
اعتماد کردند خدمات خوبی ارائه دهیم بنابراین برای اطلاع رسانی دقیق در 
حوزه اجتماعی نیاز به همکاری همه گروه ها، محققان و اندیشمندان است.

وی ادامه داد: در نشست با رئیس جمهور که اخیرا برگزار شد برخی ادعا 
داشتند که در کشور اطلاعات و داده های اجتماعی مختلف و ناقص داده 
می شود، با توجه به اینکه داده های اجتماعی تشویش خاطر و نگرانی در 
جامعه ایجاد می کند و این موضوع به عنوان یک اشکال در این نشست 

مطرح شد.
عباسی اضافه کرد: اعتقاد داریم باید اطلاعات دقیق در حوزه اجتماعی در 
اختیار اندیشمندان، صاحبنظران و محققان قرار گیرد و برای جامعه به 
اندازه ای که لازم است این داده ها اطلاع رسانی شود زیرا داده های اجتماعی 

بعضا با مسایل در ابعاد دینی باید تطبیق شود.
وی تاکید کرد: برخی محققان یکسری اطلاعات را عنوان می کنند که در 
درون جامعه ابراز نگرانی می شود. برخی بدون دقت آمار چندین برابر ارائه 
می دهند و تصور می کنند که هر چه میزان آمارهای بزرگ تر ارائه شود 
طرفدار پیدا خواهند کرد در صورتی که این موضوع برای تشویق اذهان 

عمومی خطرناک است و جامعه این را مصلحت نمی داند.
رئیس سازمان امور اجتماعی کشور ادامه داد: همه ارکان حاکمیت به دنبال 
این موضوع هستند که وظایف خود را نسبت به آنچه را که باید جامعه ایران 
اسلامی در ابعاد مختلف به رشد و تعالی برساند، با مدیریت خالصانه ادامه 
دهند و همه ایده ها، توصیه ها و تاکیدات بر این بوده است که این اقدام و 

انسجام بدون اتحاد شکل جدی نخواهد گرفت.
عباسی افزود: از موضوعات مهم در جامعه مساله امنیت و سلامت اجتماعی 
است بنابراین برای این مسایل رهاوردهای مهمی نیاز است که از جمله این 
رهاوردها می توان به رفاه و عدالت اجتماعی اشاره کرد. اگر این دو را در 
جامعه داشته باشیم می توانیم مسیرهای تعالی را در ابعاد مختلف طی کنیم.

وی اضافه کرد: در سیاستگذاری ما باید این برنامه ها وجود داشته باشد و 
همه اهداف ما به این اقدامات منتهی شود. سلامت فکری، اجتماعی و روحی 
در جامعه باید به خوبی فراهم شود تا باعث تقویت سرمایه اجتماعی  شود. 

البته برای انجام همه این فعالیت ها نیاز به انسجام داریم.
عباسی افزود: اگر امروز شاهد انسجام در جامعه هستیم به دلیل ارزش گذاری 
اصل انقلاب است. اگر قرار است هر مجموعه ای موفق شود نیاز به برنامه ای 
موثر دارد و هر برنامه نیاز به یافته های عمیق فکری و چارچوب های عمیق 

و مبانی محکم دارد.
داده های  داشتن  اینکه  به  اشاره  با  کشور  اجتماعی  امور  سازمان  رئیس 
متقن از ملزومات نظام برنامه ای است، گفت: نظام برنامه ای که آمار دقیق 
و داده های به روز نداشته باشد نمی تواند بر روی جریان درست برنامه ریزی 
دقیق داشته باشد و اعتقادات فکری را هم متزلزل خواهد کرد. باید برای هر 

کار داده های قوی و متقن داشته باشیم.
وی اظهار داشت: در جریان کلی کشور به یک یافته دیگری هم رسیدیم 
که البته نگاهی کامل است که همه جانبه نگر باشد. اگر زوایای دید و نگاه 
به این موضوعات، ابعاد متعدد داشته باشد آن فعالیت کامل تر خواهد بود. 
اعتقاد دارم که هیچ کدام از ما امکانات جامع و کاملی نداریم و همه جوامع 
زوایای جامع برای ایجاد یک جامعه قوی و محکم تری ندارند و برای اینکه 
این نقیصه جبران شود به یک یافته مهم دیگری رسیدیم و باید یافته های 
خود را گردهم آوریم و گردآوری ابعاد متعدد از زوایای متعدد بتواند دید 

جامع تری به ما بدهد.

سال ششم - شماره   4202

 رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور از اولویت بودن رشد 
اقتصادی بر سایر مسائل برای سازمان برنامه و بودجه کشور 
خبر داد و گفت: با توجه به کم رشدی دهه گذشته، دولت 
برای  را  خوبی  قدم های  گذشته،  سال  دو  در  شده  موفق 
این سیاست  که  دارد  بر  در کشور  اقتصادی  رشد  افزایش 

همچنان ادامه خواهد یافت.
به گزارش ایرنا از سازمان برنامه و بودجه کشور، »داود منظور« 
صاحب نظران  از  جمعی  با  هم اندیشی  نشست  سومین  در 
با موضوع »اولویت های نظام برنامه ریزی کشور«  اقتصادی 
اظهار داشت: موضوع ارتباط با جامعه نخبگان کشور، مورد 
توجه رهبر معظم انقلاب است که در دیدار اخیر هیئت دولت 

با ایشان، بر آن تأکید فرمودند.
وی سپس با بیان اینکه این موضوع مورد تأکید رئیس جمهور 
نیز هست، افزود: همه دستگاه ها از جمله سازمان برنامه و 
بودجه کشور با توجه به وظایف و مأموریت های مهمی که 
با  تعامل و هم اندیشی  با  باید  برای آن تعریف شده است، 
اندیشمندان از نحله های مختلف فکری، از نظرات، دیدگاه ها 
و آرای آنان برای اصلاح رویه ها، تصمیم ها و سیاست ها، بیشتر 

بهره بگیرند.
رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور سپس افزود: در این 
راستا، تاکنون دو نشست هم اندیشی و تبادل نظر با جامعه 
نخبگانی در سازمان برنامه و بودجه کشور حول موضوع های 
نظرات  دریافت  ما،  هدف  که  کرده ایم  برگزار  اقتصادی 

اقتصادی کشور  فعالان  و  صاحب نظران 
درباره عملکرد دو سال گذشته دولت و 
همچنین پیشنهادهای مربوط به دو سال 

پیش رو است.
اولویت داشتن رشد  از  ادامه  منظور در 
سازمان  برای  مسائل  سایر  بر  اقتصادی 
برنامه و بودجه کشور خبر داد و گفت: 
با توجه به کم رشدی دهه گذشته، دولت 
موفق شده در دو سال گذشته، قدم های 
خوبی را برای افزایش رشد اقتصادی در 
کشور بر دارد که این سیاست همچنان 

ادامه خواهد یافت.
شعار  تحقق  به ضرورت  اشاره  با  وی 
کنترل  و  اقتصادی  تثبیت  افزود:  سال، 
و  دولت  برای  زیادی  اهمیت  نیز  تورم 
اما  دارد؛  بودجه کشور  و  برنامه  سازمان 
تورم، موضوع رشد  و کنترل  اقتصادی  از دو موضوع رشد 
اقتصادی حائز اهمیت بیشتری بوده و مسیر سخت تری نیز 

برای افزایش آن در پیش داریم.
معاون رئیس جمهور خاطرنشان کرد: ظرفیت های تولیدی 
بلااستفاده زیادی در اقتصاد کشور وجود داشت که دولت 
آنها  از  به خوبی  گذشته  سال  دو  در  شد  موفق  سیزدهم 
استفاده کرده و در دو سال گذشته، رشد اقتصادی سالانه 

۴,۸ درصدی را بر اساس گزارش مرکز آمار ایران ثبت کند.
انضباط  تداوم  و  بهره وری  ارتقای  بر  دولت  تمرکز  لزوم 

اقتصادی
منظور سپس با بیان اینکه برای ثبت رشد اقتصادی بالای 
۵ درصد در کشور، نیاز به انسجام بیشتری در سیاست ها 
اقتصادی،  رشد  در  مهم  مسئله  افزود:  هست،  برنامه ها  و 
فعال کردن ظرفیت ها و افزایش بهره وری اقتصادی است. با 
توجه به محدودیت های سرمایه گذاری، اگر تمرکز بیشتری بر 
ارتقای بهره وری داشته باشیم، راه برای رسیدن به نرخ رشد 

بالا هموار می شود.
و  ساختاری  اصلاحات  مستلزم  بهره وری،  رشد  افزود:  وی 

فرایندی در کنار اصلاحات قیمتی سنجیده است.
در  گفت:  ادامه  در  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
موضوع کنترل تورم با توجه به سیاست کنترل نقدینگی و 
ترازنامه بانک ها، توفیقات خوبی در حال حاصل شدن است 
که استمرار آن نیاز به تداوم انضباط اقتصادی در کشور دارد.

وی سپس افزود: با مدیریت تقاضای ارز و آزادسازی برخی 
منابع ارزی، طرف عرضه نیز در بازار ارز کنترل شده و بازار 
نشان  خود  از  را  خوبی  کارکردهای  طلا،  و  ارز  مبادلات 
می دهد؛ هرچند بازار ارز همچنان نیاز به مراقبت زیادی دارد 

که دچار تکانه های جدید نشود.
درآمد،  عادلانه  توزیع  ادامه گفت:  در  رئیس جمهور  معاون 
کاهش فقر و افزایش رضایت عمومی، از رویکردهای مهم 
دولت است و برنامه ریزی های خوبی در لایحه برنامه هفتم 

توسعه صورت گرفته است.
مشارکت عمومی – خصوصی یکی از حلقه های مفقوده در 

نظام برنامه ریزی است
از  یکی  را  – خصوصی  عمومی  مشارکت  ادامه  در  منظور 
حلقه های مفقوده در نظام برنامه ریزی برشمرد و گفت: با 
وجود اصراری که بر فعال شدن طرح های مشارکتی وجود 
داشته، اما سازوکاری که جذابیت لازم را در این بخش ایجاد 

کند، به صورت مؤثر وجود نداشته است.
وی با بیان اینکه فعال سازی این سازوکار و تعیین ساختار 
مخصوص برای آن، در دستور کار سازمان برنامه و بودجه 
از  افزود: امسال تلاش می کنیم تعدادی  قرار گرفته است، 
طرح های عمرانی نیمه تمام را در قالب مشارکت عمومی – 
خصوصی پیش ببریم. مشوق های قانونی خوبی در این بخش 

وجود دارد که باید بیشترین استفاده را از آنها ببریم.
فعال شدن  از  بودجه کشور سپس  و  برنامه  رئیس سازمان 
نمایندگان  حضور  با  سازمان  در  تخصیص  کمیته  مجدد 
دستگاه های مرتبط از جمله وزارت امور اقتصادی و دارایی 
خبر داد و گفت: هم در قالب این کمیته و هم در قالب شورای 
و هماهنگی های  گفتگوها  اقتصاد،  و شورای  اعتبار  و  پول 
اقتصادی بین سازمان برنامه و بودجه، وزارت امور اقتصادی 
دولت،  اقتصادی  ارکان  به عنوان  مرکزی  بانک  و  دارایی  و 

به خوبی در جریان است و تقویت هم خواهد شد.
در اصلاح ساختار بودجه، شرکت های دولتی به صورت ویژه 

بررسی خواهند شد
خود،  سخنان  از  دیگری  بخش  در  رئیس جمهور  معاون 
اصلاحات ساختاری در نظام بودجه ریزی را یکی از مهم ترین 
برنامه های سازمان برنامه و بودجه کشور اعلام کرد و گفت: 
اگرچه با وجود تأکیدها و الزامات برنامه ای، این موضوع مهم 
به نقطه مطلوب نرسیده، اما به صورت جدی در دوره مدیریت 
جدید سازمان برنامه و بودجه، اصلاحات ساختاری در نظام 

بودجه ریزی را پیگیری خواهیم کرد.

منظور افزود: در اصلاح ساختار بودجه، شرکت های دولتی 
یکی از نقاط کانونی هستند و به صورت ویژه بررسی خواهند 
شد. برخی از شرکت ها در حوزه منابع اولیه مثل نفت، گاز 
به  اخیر، همچنان  دوره  ارزنده  اقدامات  با وجود  معادن،  و 

شفاف سازی نیاز دارند.

وی در ادامه گفت: رابطه دولت با این گونه شرکت ها، نیاز به 
بازنگری اساسی و تنظیم مجدد دارد تا حقوق دولتی به خوبی 

و به صورت کامل استیفا شود.
رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور سپس گفت: در اصلاح 
باید بودجه ها مبتنی بر برنامه های توسعه  ساختار بودجه، 
کشور باشد؛ در حالی که بودجه های فعلی، ترجمان برنامه 

نیستند.
وی افزود: عدم توازن بودجه ای در بین استان ها، دستگاه ها و 
بخش ها، نیاز به اصلاح جدی دارد. بودجه ابزار مهم دولت در 
برقراری عدالت و توازن بین مناطق، بخش ها و دستگاه های 

اجرایی است.
رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور سپس با دعوت از جامعه 
نخبگانی کشور برای مطالعه و ارائه پیشنهادهای علمی و 
دقیق و قابل اجرا در زمینه هایی مانند اصلاح قیمت انرژی، 
آمایش سرزمین، توسعه همه جانبه، اصلاح ساختار بودجه و 
سایر موضوع های مهم اقتصادی کشور، از استمرار برگزاری 

این نشست ها در آینده با دستور کارهای مشخص خبر داد.
در این نشست، جمعی از نخبگان، صاحب نظران و فعالان 
اقتصادی نیز به بیان نظرات و دیدگاه های خود پرداختند. 
توکلی«،  »محمدجواد  اقتصاددان؛  نعمتی«،  چ»محمد 
»روح الله  اقتصاد؛  وزارت  اقتصادی  امور  پژوهشکده  رئیس 
ابوجعفری«، مشاور معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری؛ 
»همت قلی زاده«، معاون صندوق ملی مسکن وزارت راه و 
شهرسازی؛ »مهدی موحدی بک نظر«، رئیس مرکز تنظیم 
مودیان  سامانه  و  فروشگاهی  پایانه های  نظام  مقررات، 
سازمان امور مالیاتی؛ »سید مهدی پاک ذات«، رئیس مرکز 
پژوهش های توسعه و آینده نگری؛ »محمد آتشک«، مشاور 
معاون توسعه مدیریت و امور مجلس سازمان برنامه و بودجه 
کشور؛ »سعید حسن زاده«، عضو هیئت علمی دانشگاه علم 
و صنعت ایران؛ »حسن چنارانی«، رئیس امور هماهنگی و 
تلفیق بودجه و »سعید شوال پور«، معاون اقتصادی سازمان 
برنامه و بودجه کشور، از حاضران در این نشست بودند که به 

طرح نظرات و دیدگاه های خود پرداختند.

رشد اقتصادی اولویت نخست سازمان برنامه و بودجه کشور است
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سلامت
اخبار

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران:
کار خیرین در جهت بهبود وضعیت 

بهداشتی مناطق محروم ستودنی است

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران، بر اهمیت مقوله بهداشت بر درمان 
تاکید کرد و گفت: کار خیرین در جهت بهبود وضعیت بهداشت مناطق 

محروم، ستودنی است.
به گزارش خبرگزاری مهر، به همت سعید سعیدی نژاد کارآفرین و خیِّر 
ممتاز کشور، مرکز خدمات جامع سلامت روستایی سعیدی نژاد در جاده 

نظامی ورامین افتتاح شد.
در این مراسم معاون بهداشت وزارت بهداشت، رئیس و معاون بهداشت 
دانشگاه علوم پزشکی تهران، فرماندار شهر ری و سایر مسئولین حضور 

داشتند.
رسیدگی  در  مناطق  محروم ترین  از  این  از  پیش  نظامی  جاده  منطقه 
در  نوین  فصلی  جامع،  مرکز  این  تأسیس  و  می شد  محسوب  بهداشتی 

سلامت این منطقه ایفا خواهد کرد.
با  مراسم  این  در  بهداشت،  وزارت  بهداشت  معاون  فرشیدی  حسین 
تقدیر از سعید سعیدی نژاد به عنوان بانی این مرکز، گفت: نقش مردم 
و مسئولیت اجتماعی سازمان ها در تحقق سلامت، بسیار مهم و اساسی 
است و چنین اقداماتی نشان از تفکری زیبا و خدمتگزارانه دارد که البته 

ثمرات آن چنان گسترده است که قابل ارزشگذاری نیست.
وی در ادامه بر اهمیت نقش این مراکز در ارتقای سلامت جامعه تأکید 

کرد.
نیز  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاون  منش  اولیایی  علیرضا 
ضمن تقدیر از آقای سعیدی نژاد و اهتمام جدی ایشان در ساخت ممتاز 
مرکز جامع سلامت، این منطقه از تهران را جز محروم ترین مناطق کشور 
از حیث سلامت دانست که تأسیس این مرکز اقدامی جدی برای ارتقا 

وضعیت سلامت منطقه خواهد بود.
حسین قناعتی رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران نیز با تأکید بر اولویت 
و  دانشگاه  بهداشتی  حوزه  تلاش  درمان،  امر  بر  بهداشت  امر  اهمیت  و 
خیرین در جهت بهبود وضعیت بهداشت سلامت استان تهران به خصوص 

مناطق محروم را ستود.
فرماندار شهر ری نیز با تقدیر از خیر محترم، ساخت مرکز جامع سلامت 
منطقه  سلامت  ارتقای  بهبود  در  مهم  گامی  را  نژاد  سعیدی  روستایی 

دانست.
حاج  مرحوم  و  نژاد  سعیدی  عباس  حاج  مرحوم  یاد  به  مرکز  این 
محمدمهدی سعیدی نژاد دو تن از استوانه های اخلاقی کسب و کار در 
تاریخ صنعت ایران بنا شده و شرکت داروسازی تهران شیمی به واسطه 

انتساب به ایشان، نقشی بنیادین در احداث این مرکز داشته است.
رئیس  توسط  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  نشان  نشست  این  پایان  در 

دانشگاه به سعید سعیدی نژاد اهدا شد.

نتایج مفید طرح سلامت خانواده در 
آینده بروز خواهد کرد

معاون بهداشت وزارت بهداشت، با بیان اینکه سلامت مقوله ای فرا وزارتی است، گفت: 
نتایج مفید طرح سلامت خانواده در آینده بروز خواهد کرد.

جامع  خدمات  مرکز  افتتاح  آئین  در  فرشیدی،  حسین  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
سلامت روستایی سعیدی نژاد )اسلام آباد نظامی( ضمن تقدیر از خیران حوزه سلامت، 

اظهار کرد: مردم به عنوان محور اصلی در پیشبرد برنامه های حوزه سلامت هستند.
بهداشتی  به شاخص های  توجه  لزوم  بر  و  برشمرد  درمان  بر  مقدم  را  بهداشت  وی، 
تأکید کرد و گفت: مسئولیت تأمین و حفظ سلامت مردم تنها بر عهده وزارت بهداشت 
نیست و در این راستا تمام دستگاه ها، نهادها، مسئولان کشوری، استانی و شهرستانی 

نقش دارند.
فرشیدی با بیان اینکه وجود انسان سالم منجر به داشتن جامعه ای سالم و درنهایت 
پیشرفت و توسعه پایدار خواهد شد، تصریح کرد: اجرای ۴ هزار پروژه بهداشتی یکی از 

اقدامات ارزشمندی بود که در دولت سیزدهم محقق شد.
معاون بهداشت وزارت بهداشت افزود: اجرای طرح سلامت خانواده نیز به عنوان یکی 
از برنامه های مهم سال جاری است که با هدف ارتقای برنامه های خودمراقبتی و سطح 
نتایج مفید آن در سال های آینده بروز  با قدرت آغاز شده که  سواد سلامت جامعه 

بیشتری خواهد داشت.
فرشیدی با اشاره به اینکه توسعه مراکز جامع خدمات سلامت نقش اساسی در کاهش 
مراجعه مردم به مراکز درمانی و پیشگیری از بیماری ها دارد، گفت: حضور کارشناسان 
روانشناس، تغذیه، بهداشت محیط و بهداشت حرفه ای در این مراکز، سبب حفظ تمامی 

ابعاد سلامت جامعه می شود.

برگزاری کنگره هپاتیت و همایش 
بیماری های گوارشی

مدیر آموزش نظام پزشکی تهران، به تشریح جزئیات کنگره هپاتیت و همایش 
آندوسکوپی های گوارشی پرداخت.

به گزارش خبرگزاری مهر، نهمین کنگره هپاتیت ایران همراه با همایش های 
جامع گوارش و کبد و همایش آندوسکوپی های گوارشی در سالن همایش های 

رازی دانشکده علوم پزشکی تهران برگزار شد.
میثم فتحی مدیر اجرایی سه کنگره و همایش همزمان، گفت: امسال ۱۲۰۰ 
شرکت کننده در بخش هپاتیت و ۳۶۰ نفر در بخش گوارش داشتیم. همچنین 
۱۲۶ نفر فوق تخصص گوارش هم در همایش آندوسکوپی حضور پیدا کردند.

وی افزود: همایش ها در سه سالن مجزا برگزار و برنامه ها و کارهای متفاوتی در 
آنها انجام گرفته و می گیرد. اولین نقطه تمایز این بود که انجمن آندوسکوپی 
گوارشی ایران با همکاری سازمان نظام پرستاری؛ کارگاهی را برای پرستارانی 
که در بخش های آندوسکوپی گوارشی فعالیت داشتند، برگزار کرد. در پایان 

همایش نیز گواهی های معتبری به شرکت کنندگان داده خواهد شد.
به  می توان  دوره  این  توجه  جالب  برنامه های  جمله  از  داد:  ادامه  فتحی 
کارگاه هایی که مربوط به تازه های الاستوگرافی بود اشاره کرد. از طرفی در هر 
چهار روز کارگاه هایی برای دانشجویان و دستیاران دوره های فوق تخصصی 

داشتیم.

با  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر   
اشاره به بیانات رهبر معظم انقلاب در خصوص 
»کار در جهت رضای خدا« و »مردمی بودن« 
به عنوان مشخصه های بارز شهیدان رجایی و 
باهنر، از معاونان فرهنگی و دانشجویی دانشگاه 

های علوم پزشکی خواست که پشت میزنشین 
نبوده و در میدان ها از جمله در بین دانشجویان 
داشته  فعال  دانشجویی حضور  های  محیط  و 

باشند.
این اجلاس که در  اللهی در  بهرام عین  دکتر 

محل صندوق رفاه دانشجویان وزارت بهداشت 
به  کشور،  امروز  شرایط  در  گفت:  شد،  برگزار 
کار جهادی، شبانه روزی و خستگی ناپذیر نیاز 
داریم و کار با این سه ویژگی در امور فرهنگی 
این  در  ما  رسالت  و  مهم  بسیار  دانشجویی،  و 

با  زمینه بسیار سنگین است؛ چراکه دشمنان 
همه توان خود به دنبال ضربه زدن به جمهوری 

اسلامی ایرانند.
وی افزود: امروز دشمنان، نسل جوان ما را هدف 
قرار داده اند؛ چرا که جوانان ما، شرایط دوران 
ستمشاهی و وابستگی های کشور را ندیده اند. 
بنابراین تعامل بیشتر با جوانان و تقویت دشمن 
شناسی در آنها ضروری است. همچنین توجه 
آموزشی،  های  محیط  در  فرهنگی  مسائل  به 
بهداشتی و درمانی مؤلفه ای مهم و شاخصی 

در اعتبار بخشی این مراکز محسوب می شود.
به گفته وزیر بهداشت یکی از برنامه های اصلی 
های  دانشگاه  دانشجویی  و  فرهنگی  معاونان 
محیط  در  مستمر  حضور  باید  پزشکی  علوم 
با  بیشتر  آشنایی  و  تعامل   دانشجویی،  های 

دانشجویان و رفع مشکلات آنها باشد.
های  کرسی  برگزاری  اللهی،  عین  دکتر 
را  پزشکی  علوم  های  دانشگاه  در  آزاداندیشی 
و  تقویت فضای گفت و گو، همفکری  موجب 
اساتید و مسئولان دانست  تعامل دانشجویان، 
به  باید  آزاداندیشی  های  کرسی  گفت:  و 
تا  باشد  نظر  مورد  ها  دانشگاه  در  جدی  طور 
دانشجویان بتوانند نظرات و پرسش های خود 

را مطرح و مسئولان نیز پاسخگویی کنند.

وزیر بهداشت: معاونان فرهنگی دانشگاه ها 
پشت میزنشین نباشند

گزارش

افراد بیش فعال در معرض ریسک بالاتر 
اختلال سلامت روان

تحقیقات نشان می دهد افراد مبتلا به اختلال بیش فعالی ممکن 
است در معرض خطر بیشتر ابتلا به چندین اختلال سلامت روان 
دیگر از جمله افسردگی، استرس پس از سانحه و خودکشی باشند.

به گزارش خبرنگار مهر به نقل از هلث لاین، بر اساس یک مطالعه 
جدید، اختلال بیش فعالی ممکن است یک عامل خطر برای سایر 

اختلالات روانی باشد.
افسردگی حاد، استرس پس از سانحه، بی اشتهایی عصبی، و اقدام 

به خودکشی همگی با اختلال بیش فعالی مرتبط بودند.
ارتباط بین اختلال بیش فعالی و سایر اختلالات می تواند به دلیل 

ژنتیک باشد.
سایر  ایجاد  در  فعالی  بیش  اختلال  علائم  است  ممکن  همچنین 

اختلالات روانی نقش داشته باشد.
که  است  روانی  اختلالات  شایع ترین  از  یکی  فعالی  بیش  اختلال 

کودکان تجربه می کنند.
علائم آن شامل ناتوانی در تمرکز، درگیر شدن در حرکات بیش از 

حد در محیط های نامناسب و عمل تکانشی است.
تجزیه و تحلیل آنها هیچ مدرکی مبنی بر اینکه اختلال بیش فعالی 
ممکن است باعث اختلال دوقطبی، اضطراب یا اسکیزوفرنی شود 

یافت نشد.
به  ارتباط  این  اصلی  ارشد، می گوید: »دلایل  براتن« محقق  »الن 
دلیل ژنتیک و بیولوژی است. اختلال بیش فعالی وضعیتی است 
که اغلب ارثی است و ژن هایی که با این اختلال مرتبط هستند با 
سایر اختلالات نیز مرتبط هستند. علاوه بر این، تصور می شود که 

ژن های مرتبط با اختلال بیش فعالی در رشد مغز نقش دارند.«
به اختلال بیش فعالی  افراد مبتلا  ادامه توضیح داد که  براتن در 
اغلب سطوح پایینی از دوپامین دارند؛ این هورمون، یک پیام رسان 
شیمیایی در سیستم عصبی است که در احساس لذت نقش دارد. 
به  پایینی دارند، می تواند منجر  افراد سطح دوپامین  هنگامی که 

علائمی مانند افسردگی و اضطراب شود.«
که  جامع  درمانی  برنامه  یک  که  می کنند  پیشنهاد  کارشناسان 

اختلالات همزمان را در نظر می گیرد بهترین راهکار است.

در کنگره سرطان های دستگاه ادراری مطرح شد؛

 دو عامل تشدید بی اختیاری ادرار 
پس از عمل جراحی

فلوشیپ سرطان شناسی دستگاه ادراری گفت: بزرگی پروستات و 
چاقی، بی اختیاری ادرار پس از عمل جراحی را تشدید می کند.

سرطان های  سالانه  کنگره  پنجمین  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
دستگاه ادراری با هدف بررسی آخرین دستاوردهای علمی در این 
حوزه در حالی توسط مرکز تحقیقات سرطان های دستگاه ادراری 
در تهران برگزار شد که در آن بی اختیاری ادرار به عنوان یکی از 

شایع ترین بیماری های جمعیتی بررسی شد.
امیررضا فرزین فلوشیپ سرطان شناسی دستگاه ادراری و تناسلی 
در پنل “بهبود بی اختیاری ادرار پس از عمل جراحی پروستات”، با 
بیان اینکه اندازه پروستات از عوامل مؤثر در بی اختیاری ادرار پس 
پروستات  بزرگی  است، گفت:  پروستات  از عمل جراحی سرطان 
از  چاقی  همچنین  می کند،  بیشتر  را  ادرار  اختیاری  بی  احتمال 
به  جراحی  عمل  این  از  پس  ادرار  اختیاری  بی  در  مؤثر  عوامل 

شمار می آید.
از عمل جراحی بی اختیاری  بعد  انتظار داریم  اینکه  بیان  با  وی 
ادرار بهبود یابد، اظهار کرد: در بیماران مبتلا به سرطان پروستات، 
عمل جراحی یکی از راه های درمانی است. بعد از این عمل انتظار 

داریم افراد کنترل خوبی در بی اختیاری ادرار داشته باشند.
راه های درمان بی اختیاری  از  اینکه جراحی یکی  بیان  با  فرزین 
ادرار در بیماران مبتلا به سرطان پروستات است، گفت: در یک 
سال اول پس از عمل جراحی احتمال بهبود بی اختیاری ادرار تا 

۹۰ درصد است.
این سرطان شناس دستگاه ادراری، یکی از جنبه های بحث برانگیز 
در موضوع بی اختیاری ادرار را به تعریف این عارضه مرتبط دانست 
بی  درمان  در  موفقیت  ملاک  میلادی   ۱۹۹۰ دهه  در  افزود:  و 
اختیاری ادرار، استفاده از یک پوشینه در روز به مدت یک سال 
بود، حال آنکه هم اکنون بسیاری از گزارش ها درمان بی اختیاری 
ادرار را به زمانی اطلاق می کنند که هیچ گونه پوشینه ای در روز تا 
یک سال پس از جراحی استفاده نشود. تعریف اخیر امروز توسط 

بسیاری از مراکز درمانی به کار گرفته می شود.
از عمل  ادرار پس  اختیاری  بی  بر  مؤثر  عوامل  داد:  ادامه  فرزین 
جراحی سرطان پروستات شامل سن، اندازه پروستات و وزن بیمار 
است. به ویژه در آقایان اگر سن فرد کمتر از ۵۰ سال باشد، بیش 
از ۹۷ درصد و اگر سن بیمار بیشتر از ۵۰ سال باشد حدود ۹۱ 
درصد شانس بهبود بی اختیاری ادرار پس از عمل جراحی وجود 

دارد.
این اورولوژیست افزود: بزرگی پروستات، بهبود بی اختیاری ادرار 
است  از دیگر عواملی  تأخیر می اندازد. همچنین چاقی هم  به  را 
که بهبود بی اختیاری ادرار در آقایانی را که تحت عمل جراحی 

سرطان پروستات قرار گرفته اند، به تعویق می اندازد.
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ایران  پزشکی  نظام  سازمان  کل  رئیس 
گفت: بیماری های کبد بحث بسیار مهمی 
خصوص  به  است،  ما  کشور  و  دنیا  در 
سندرم  و  غیرالکلیک  کبدی  بیماری های 

متابولیک کبدی که بسیار شایع هستند.
رئیس  محمد  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
و  گوارش  جامع  همایش  دومین  در  زاده، 
هپاتیت  المللی  بین  همایش  نهمین  کبد، 
جامع  همایش  اولین  و   )THC۹( ایران 
به  که  ایران  گوارشی  اندوسکوپی های 
همایش های  مرکز  در  همزمان  صورت 
خصوص  در  افزود:  می شود،  برگزار  رازی 
این  بگویم  باید  گوارشی  بیماری های 
مضاعفی  فشار  حاضر  حال  در  بیماری ها 
را به اقتصاد سلامت و اقتصاد جوامع وارد 

کبدی  بیماری های  خصوص  به  می کند، 
که آمار رو به رشدی دارد که این موضوع 
به بحث چاقی و اضافه وزن گره خورده و 
این بیماری ها روند رو به رشدی را در دنیا 

سپری می کند.
سال های  از  هپاتیت  بحث  در  گفت:  وی 
قبل به واسطه تلاش و کارهایی که دکتر 
علویان و شبکه هپاتیت انجام دادند هم در 
از دنیا جلوتر هستیم و هم  واکسیناسیون 
در نامگذاری روز، سال ها از کشورهای دیگر 
 C هپاتیت  کنی  ریشه  بحث  در  جلوتریم. 
شبکه  باید  شده  هدفگذاری   ۲۰۳۰ تا  که 
منسجمی به راه بیافتد و بیماریابی فعالی 
پرخطر  رفتارهای  ارتباط  و  باشیم  داشته 
شود،  برجسته تر   C هپاتیت  بحث  با 

را  ارتباطش  که   HIV بیماری  مثل 
با  کردیم.  کنترل  پرخطر  رفتارهای  با 
توجه به اینکه هپاتیت سی درمان پذیر 
به دست  را  بزرگی  توفیقات  است حتماً 

خواهیم آورد.
کبد  بیماری های  داد:  ادامه  زاده  رئیس 
ما  کشور  و  دنیا  در  مهمی  بسیار  بحث 
کبدی  بیماری های  خصوص  به  است. 
کبدی  متابولیک  سندرم  و  غیرالکلیک 
که بسیار شایع هستند و از آن به عنوان 
نام  دنیا  در  وقوع  حال  در  سونامی  یک 
از  یکی  بیماری  این  می شود.  برده 
غیرواگیر  مزمن  بیماری های  شایع ترین 
است اما غایب بزرگ مجامع بیماری های 
و  ملی  سیاستگذاران  بین  در  غیرواگیر 

بین المللی هم هست.
وی افزود: دیابت، فشار خون، بیماری های 
قلبی و عروقی سر و صدای زیادی دارند 
توجه  آنها  به  ها  گذاری  سیاست  در  و 
می شود اما بیماری های کبدی و متابولیک 
کبدی جای مشخص و روشنی ندارند و آن 
و شاید سیاستگذاران عرصه  باید  طور که 

سلامت به آنها نپرداخته اند.
سندروم  ما  کشور  در  گفت:  زاده  رئیس 
بیماری های  با  آن  ارتباط  و  متابولیک 
متابولیک کبدی که دلیل اصلی آن اضافه 
وزن و چاقی و سبک زندگی است، ارتباط 
تنگاتنگی دارد و متأسفانه رو به رشد است. 
چاق  افراد  تعداد  اخیر  دهه  دو  یکی  در 
است. مصرف  برابر شده   ۵.۵ ما  در کشور 
کالری در چند دهه اخیر از متوسط ۲۰۰۰ 
افزایش  کالری   ۳۰۰۰ به  روز  در  کالری 
پیدا کرده است. این موضوع ارتباط بسیار 

کبدی  متابولیک  بیماری های  با  نزدیکی 
این قضیه  به  دارد و متأسفانه توجه کافی 

نشده است.
وی افزود: باید سیاستگذاری درستی برای 
و  چاقی  )بحث  خطر  عوامل  این  کنترل 
باشیم  داشته  کبدی(  متابولیک  مشکلات 
بزرگترین قدم مدیریت سبک زندگی،  که 
تحرک و ورزش روزانه و مدیریت چربی و 
نمک است که در کشور ما هنوز متأسفانه 
موارد  این  کنترل  برای  مشخصی  راهبرد 

وجود ندارد.
به  بحث کبد چرب  داد:  ادامه  زاده  رئیس 
موضوع  الکلیک  غیر  چرب  کبد  خصوص 
شده  واقع  مغفول  که  است  مهمی  بسیار 
است  ترسناکی  اپیدمی  مشکل  این  است. 
سایر  مثل  و  است  دادن  رخ  حال  در  که 
نشانه هایی  که  غیرواگیردار  بیماری های 
قابل  هستند،  کنترل  حال  در  که  داریم 

کنترل نیست و رو به ازدیاد است.
وی افزود: نکته مهم تر اینکه جامعه بشری 
اپیدمی ها  یکسری  دچار  ادواری  طور  به 
مثل کرونا می شود و اگر سندرم متابولیک 
این  با  مواجهه  در  نشود  کنترل  کبدی 
اپیدمی ها جامعه بسیار آسیب پذیر خواهد 
بود. یعنی وقتی فرد دچار بیماری متابولیک 
پذیرتر  آسیب  اپیدمی  با  مواجهه  در  است 
کشندگی  و  شدید  ابتلای  ریسک  و  است 
با  مبارزه  برای  می رود.  بالاتر  بیماری 
دارد  زیادی  اهمیت  رو  پیش  اپیدمی های 
کنگره  این  و  شود  کنترل  مشکل  این  که 
بتواند موضوع را به خوبی و به زبان علمی 
روشن ارائه و توجه سیاستگذاران کشور در 

عرصه کلان را جلب کند.

شیوع بیماری های کبدی به دنبال افزایش چاقی

محققان مالزیایی می گویند؛

رژیم غذایی کتوژنیک موجب بهبود قدرت باروری زنان می شود
مطالعه جدید نشان می دهد که رژیم 
کتوژنیک ممکن است علائم مرتبط با 
سندرم تخمدان پلی کیستیک را بهبود 

بخشد.
به گزارش خبرنگار مهر به نقل از هلث 
می دهد  نشان  جدید  تحقیقات  لاین، 
است سطح  کتوژنیک ممکن  رژیم  که 
تستوسترون را در زنان مبتلا به سندرم 
تخمدان پلی کیستیک کاهش دهد که 

می تواند نتایج باروری را بهبود بخشد.
تخمدان  سندرم  بین  ثابتی  ارتباط 
انسولین  به  مقاومت  و  کیستیک  پلی 
وجود دارد که به توضیح اینکه چرا این 
به چاقی و  بیماری ممکن است منجر 

دیابت نوع ۲ شود کمک می کند.
سندرم  علائم  می گویند  محققان 
با  می توان  را  کیستیک  پلی  تخمدان 
پیروی از رژیم غذایی کم کربوهیدرات 
و کم قند، حفظ وزن مناسب و ورزش 

منظم کنترل کرد.
سندرم تخمدان پلی کیستیک یکی از 

علل اصلی ناباروری زنان است.
مطالعه جدید، ارتباط بالقوه بین رژیم 
زنان  در  باروری  و  کتوژنیک  غذایی 
مبتلا به سندرم تخمدان پلی کیستیک 
را نشان می دهد. یافته ها نشان می دهد 

سطح  است  ممکن  کتو  رژیم  که 
به  مبتلا  زنان  در  را  تستوسترون 
کیستیک  پلی  تخمدان  سندرم 

کاهش دهد.
پروتکل رژیم کتوژنیک بر غذاهای 
تاکید  پرچرب  و  کربوهیدرات  کم 
مصرف  توجه  قابل  کاهش  دارد. 
یک  در  را  بدن  کربوهیدرات 
وضعیت متابولیک به نام کتوز قرار 

می دهد.
مسئول  خالد«،  »کارنیزا  دکتر 
مالزی  بهداشت  وزارت  پزشکی 
در کوالالامپور و نویسنده مطالعه، 

ملموسی  ما شواهد  می گوید: »مطالعه 
از داده های بالینی جمع آوری شده در 
مورد ارتباط بین رژیم غذایی کتوژنیک 
و بهبود سطح هورمون های تولید مثلی 
زنان  تأثیر می گذارد در  باروری  بر  که 
مبتلا به سندرم تخمدان پلی کیستیک 

ارائه کرد.«
اهمیت  یافته ها  »این  افزود:  خالد 
برای  به ویژه  قابل توجهی دارند،  بالینی 
زنان،  متخصصان  غدد،  متخصصان 
ضرورت  بر  زیرا  تغذیه،  متخصصان  و 
شخصی سازی شده  غذایی  توصیه های 
بالینی  پروفایل های  اساس  بر 

به  مبتلا  زنان  میان  در  منحصربه فرد 
تأکید  کیستیک  پلی  تخمدان  سندرم 

می کنند«.
که  است  داده  نشان  قبلی  تحقیقات 
رژیم های کتوژنیک می توانند به کاهش 
سطح قند خون و انسولین کمک کنند.

منجر  می تواند  کتوژنیک  غذایی  رژیم 
به  حساسیت  بهبود  و  وزن  کاهش  به 

انسولین شود.
کتوژنیک  »رژیم  داد:  توضیح  خالد 
ممکن است به تنظیم این عدم تعادل 
بالقوه  طور  به  و  کند  کمک  هورمونی 
منجر به چرخه های قاعدگی منظم تر و 
کاهش علائم مانند هیرسوتیسم )رشد 

موهای زائد( و آکنه شود.«
سطح  است  ممکن  کتو  رژیم 
تستوسترون را در زنان مبتلا به سندرم 

تخمدان پلی کیستیک کاهش دهد.
و  کیستیک  پلی  تخمدان  سندرم  بین 
مقاومت به انسولین ارتباط وجود دارد. 
سطوح بالاتر انسولین منجر به افزایش 
یک  که  می شود  تستوسترون  تولید 
پلی  تخمدان  سندرم  در  دخیل  عامل 

کیستیک است.
کیستیک  پلی  تخمدان  سندرم  علائم 
غذایی  رژیم  از  پیروی  با  می توان  را 
کم کربوهیدرات و قند کم، حفظ وزن 

کافی و ورزش منظم کنترل کرد.
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معاون وزیر میراث فرهنگی کشور: 
موزه ها نقش مهمی در حفظ و انتقال 

میراث و فرهنگ دارند  

 معاون توسعه و منابع انسانی وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی کشور گفت: آثار تاریخی و 
موزه ها نقش مهمی در حفظ و انتقال میراث و فرهنگ 
برنامه های  تحقق  به  اعتبارات لازم  و تخصیص  دارند 

این بخش کمک می کند.
به گزارش خبرنگار ایرنا، علی طلوعی در بازدید از موزه 
شهرستان ابهر افزود: این شهرستان در حوزه گردشگری 

و صنایع دستی پیشرفت شگرفی را داشته است.
موضوع  به  فرهنگی  میراث  وزارت  کرد:  اضافه  وی 
گردشگری و صنایع دستی توجه ویژه ای داشته و در 
این خصوص برنامه هایی را مورد توجه قرار داده است.

احمد  “پیر  موزه  بایستی  داد:  ادامه  مسوول  این 
سیستم  و  کرده  مجهز  را  شهرستان  این  زهرنوش” 
حفاظتی و امنیتی آن را نیز بیشتر تقویت کنیم و در 
عین حال فرهنگ بازدید از موزه را بیش از گذشته در 

جامعه نشر دهیم.
و  تربیت  بحث  در  چند  هر  کرد:  نشان  خاطر  طلوعی 
آموزش نیروی انسانی ضعف های جدی داریم اما تلاش 

داریم تا افق بهتری را در این زمینه ترسیم کنیم.

»پسران دریا« به جشنواره هندی 
می رود

بین المللی  جشنواره  در  دریا«  »پسران  سینمایی  فیلم 
کودکان کرالای هند حضور یافت.

فیلم  فارابی،  سینمایی  بنیاد  عمومی  روابط  از  نقل  به 
سینمایی »پسران دریا« به کارگردانی افشین هاشمی و 
از محصولات بنیاد سینمایی فارابی در نخستین دوره از 

جشنواره کودکان کرالای هند حضور یافت.
حضور  چهاردهمین  در  هاشمی  افشین  اثر  تازه ترین 
برابر  سپتامبر  دهم  تا  هشتم  تاریخ  از  خود  بین المللی 
جشنواره  در  جاری  سال  شهریور  نوزدهم  تا  هفدهم  با 
نمایش  به  مخاطبان  عموم  برای  هند  کرالای  کودکان 

درآمد.
شمال  از  نوجوان   ۲ کنار  در  فرجاد  مونا  فیلم  این  در 
منیب  و  حبیب پور  یاسین  نام های  به  کشور  جنوب  و 
بزرگ زاده به همراهِ پیام امیرعبدالهیان، مهنوش شیخی، 
حسن خلدون، علی بحری، آیسان حدّاد و افشین هاشمی 

بازی کرده اند.
مجید  آسمان«  های  »بچه  سینمایی  فیلم  همچنین 
مجیدی در بخش فیلم های کلاسیک این جشنواره روی 

پرده سینماهای میزبان این رویداد رفت.
به  پرداختن  یادشده،  رویداد  روزه  برگزاری سه  از  هدف 
توسعه  اقلیمی،  تغییرات  زیست ،  محیط  چون  مسائلی 
حقوق  و  اقوام  گوناگونی  همچنین  و  روستایی  فضاهای 

بشر عنوان شده است.
»پسران دریا«، ششمین فیلم افشین هاشمی است که با 
همکاری حسین جامی ساخته شده و تهیه کنندگی آن 
بر عهده بهروز نشان است که با مشارکت بنیاد سینمایی 

فارابی به عرصه تولید رسیده است.

کدام هنرمندان تسهیلات رایگان بیمه 
تکمیلی را دریافت می کنند؟

تسهیلات  ارائه  از  هنر  اعتباری  صندوق  مدیرعامل 
مدرک  دارای  سال   ۶۰ بالای  اعضای  برای  رایگان 
پوشش  تحت  مجموعه  این  هنری  یک  درجه 
فعالیت های وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی خبر داد.

به نقل از روابط عمومی صندوق اعتباری هنر، مشاور 
از  اعتباری هنر،  و مدیرعامل صندوق  وزیر فرهنگ 
و  عمر  تکمیلی،  درمان  بیمه  ثبت نام  شدن  رایگان 
دارای درجه یک هنری ۶۰ سال  حادثه هنرمندان 
داد  این صندوق خبر  از سوی  آنها  و همسر  بالا  به 
و تأکید کرد: تکریم مقام هنرمندان شاخص عرصه 
فرهنگ و هنر از جمله اولویت ها و برنامه های اصلی 
برنامه های  با اجرای  اعتباری هنر است که  صندوق 

مختلف حمایتی در جهت تحقق آن اقدام می کند.
سید مجید پوراحمدی با اشاره به آغاز ثبت نام بیمه 
جاری،  شهریور   ۱۸ از  هنرمندان  تکمیلی  درمان 
یکی از راهبردهای ایجاد امنیت خاطر برای جامعه 
از تسهیلات  را برخورداری  فرهنگی و هنری کشور 
بیمه ای عنوان و تصریح کرد: صندوق اعتباری هنر 
تلاش می کند با ارائه خدمات بیمه ای، اعضای تحت 
دغدغه ای  درمانی  هزینه های  تأمین  برای  پوشش 

نداشته باشند.
اشاره  با  هنر  اعتباری  صندوق  مدیره  هیات  رئیس 
ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  همیشگی  توجه  و  تأکید  به 
شان  و  جایگاه  پاسداشت  راستای  در  اسلامی 
اظهار  هنری،  یک  درجه  دارای  و  نامدار  هنرمندان 
کرد: با تأمین مالی که انجام گرفت مقرر شد در دوره 
جدید ثبت نام بیمه درمان تکمیلی )۱۴۰۳-۱۴۰۲(، 
کل هزینه ثبت نام هنرمندان دارای درجه یک هنری 
۶۰ سال به بالای عضو صندوق و همسر آنها در قالب 
طرح رفاه که بهترین طرح با بیشترین پوشش ارائه 
است  آرامش  و  امید  طرح های  دیگر  میان  خدمات 
هنر  صندوق  سوی  از  و  گرفته  نظر  در  آنها  برای 

پرداخت شود.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به تولید 
سوی  از  آیینی  آثار  زمینه  در  بیشتر  محتوای 
معاونت  گفت:  نهاد  این  حمایت  و  هنرمندان 
امور هنری برنامه ویژه ای در این حوزه دارد و 
کار هنرمندان  از  در حمایت  را  بسترهای لازم 

فراهم می کنیم.
و  عمومی  روابط  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  رسانی  اطلاع 
تماشای  حاشیه  در  اسماعیلی  محمدمهدی 
مرکز  در  شفق«  »سوگ  آیینی  موسیقی 
»سوگ  اظهارداشت:  میلاد  برج  همایش های 
است  ارزشمندی  و  فاخر  بسیار  کار  شفق« 
بسیار  ارکستر  برنامه،  این  در  و  شد  اجرا  که 

هماهنگ و در سطح بسیار عالی ظاهر شد.
وی گفت: خوانندگان نیز اجرای بسیار خوبی به 
العاده  فوق  نیز  اشعار  انتخاب  گذاشتند.  تماشا 
ایده  از  برگرفته  نگاه  این  و  بود  هوشمندانه  و 
آهنگساز اثر بوده است که توانسته اشعار قدیمی 
را در کنار اشعار جدید قرار بدهد و این تلفیق 
کم  و  بدیع  بسیار  موسیقایی  اثر  شده  موجب 

نظیری شکل بگیرد.
»سوگ  اجرای  اساس  این  بر  افزود:  اسماعیلی 
شفق« بیانگر نویدی تازه در این حوزه است و 
اتفاقات  آفرین،  تحول  چهره های  این  با حضور 

مبارکی در حوزه موسیقی شاهد خواهیم بود.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی بیان کرد: مجموعه 
حسینی  اربعین  مناسبت  به  شفق«  »سوگ 
موسیقایی  جامعه  همراهی  بیانگر  و  است  بوده 
فرهنگی  نبض  و  جامعه  تحولات  با  کشورمان 

جامعه و عمق ایمانی دینی جامعه است.
وی اظهارداشت: در مراسم اربعین امسال حدود 
بودند.  اربعین  زیارت  مشتاق  مردم،  درصد   ۷۰
مردم  اتفاق  به  قریب  اکثریت  وقتی  بنابراین 
عاشورا  مصیبت  و  کربلا  حادثه  عزادار  ایران، 
هستند، همراهی جامعه هنری با این تراز بالا، 

بسیار جای امیدواری دارد.
اجرای  اندرکاران  دست  از  تقدیر  با  اسماعیلی 
هدف  درباره  شفق«  »سوگ  موسیقایی  برنامه 
از تولید و محتوای بیشتر در زمینه آثار آیینی 
فرهنگ  وزارت  حمایت  و  هنرمندان  سوی  از 
امور  معاونت  به  کرد:  بیان  اسلامی  ارشاد  و 
هنری تاکید کردیم برنامه ویژه ای برای تقویت 
بخش  هنر  اهالی  بگیرند.  نظر  در  موضوع  این 
مهمی از جامعه تاثیرگذار ما هستند و در تولید 
ذوق  خوش  مختلف  ایام  با  متناسب  کارهای 

عمل می کنند.
نیز  ما  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
این  کار  از  حمایت  در  را  لازم  بسترهای  باید 
دیدگاه  این  با  قطعا  و  کنیم  فراهم  هنرمندان 

اتفاق مبارکی رخ خواهد داد.
حوزه  در  بی نظیری  سال  امسال،  افزود:  وی 
هنرهای آیینی بود که پشت سر گذاشتیم. در 
در  موسیقایی  مختلف  برنامه های  ایام  همین 
تالار وحدت، تالار رودکی و مجموعه برج میلاد 
با اجرای سبک های مختلفی از موسیقی آیینی 
از شور، عشق و علاقه  این نشان  و  برگزار شد 
مذهبی  مسائل  به  نسبت  ما  عزیز  هنرمندان 

است.
بخش  در  آیینی  آثار  اجرای  به  اسماعیلی 
در  گفت:  و  کرد  اشاره  نیز  شادیانه  موسیقی 
حوزه شادیانه ها و آیین های سور و شادی باید 
با  مهم  برنامه های  از  یکی  و  تولید شود  آثاری 
موسیقی  تقویت  زمینه  این  در  و  نگاه  همین 

مقامی و محلی است.
به  شفق«  »سوگ  موسیقایی  برنامه  ویژه 
تهیه کنندگی  به  حسینی  اربعین  مناسبت 
انجمن موسیقی ایران و با مشارکت برج میلاد 
به مدت سه شب )۱۶ ،۱۷ و ۱۹ شهریور( در 
مرکز همایش های برج میلاد تهران برگزار شد.

پرده؛  پنج  در  را  کربلا  حماسه  شفق«  »سوگ 
صبح  دوم؛  پرده  شر،  و  خیر  تقابل  اول؛  پرده 
پرده  حُر،  جناب  بازگشت  سوم؛  پرده  عاشورا، 
چهارم؛ شهادت حضرت عباس)ع( و پرده پنجم؛ 

شهادت امام حسین )ع( روایت کرد.
این برنامه آیینی با همراهی ارکستر متشکل از 
نوازندگان به رهبری عرفان وکیلی و خوانندگان 
خوانندگی  با  میرزائیان  سرژیک  رهبری  به  کُر 
هادی  )ع((،  حسین  )امام  عسگری  مجتبی 
سیدمحسن  عباس)ع((،  )حضرت  فیض آبادی 
سمیعی  امیرحسین  حُر(،  )جناب  حسینی 
)عمربن سعد(، محمدرضا صفی )شمر( و ستار 
روزبه )ابلیس( به آهنگسازی میلاد آقایی اجرا 

شد.
رونق  به  اما  بودیم  شرایط  عادی سازی  دنبال 

سینما رسیدیم
امسال  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   
نشاط به سینما به اوج خود رسید، ما به دنبال 
عادی سازی شرایط بودیم، اما به رونق در سینما 

رسیدیم.
از  بازدید  حاشیه  در  اسماعیلی   محمدمهدی 
روز  مناسبت  به  چهارسو  سینمایی  مجموعه 

ملی سینما در گفتگو با خبرنگار فرهنگی ایرنا 
سینمایی  بزرگ  خانواده  به  روز  این  تبریک  با 
داشت:  اظهار  هنرمندان  و  سینماگران  کشور، 
اعتلای  برای  سال  سالیان  که  آنهایی  همه  به 
فرهنگ از طریق سینما تلاش کردند و می کنند، 
خدمات ماندگاری ارائه کرده اند، به همه فعالان 
ملی  روز  صنعت،  این  در  مشغول  صنوف  همه 

سینما را تبریک و خدا قوت عرض می کنم.
تاسیس سینما در شهرهای بالای ۱۰۰هزار نفر 

جمعیت
دولت  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
هنر  و  فرهنگ  توسعه  بر  را  بنای خود  مردمی 
دیگر  سال   ۲ از  بعد  است،  گذاشته  کشور  در 
اهداف  از  فقط  کنیم،  نمی  صحبت  برنامه  از 
نمی گوییم، از کارنامه و دستاوردهایمان حرف 
حوزه  در  ما  همکاران  کارنامه  امروز  می زنیم، 
که  کسانی  همه  و  سینمایی  سازمان  و  سینما 
افزاییش  است،  مشخص  دارند  ارتباط  ما  با 
۳۰درصدی سالن های سینما در طی دهه های 
گذشته کم نظیر بوده است، در همین ۲ سال 
اتفاق افتاده است، هدفگذاری کردیم که در دو 
سال باقیمانده ۲ برابر شود، و ۱۰۰ درصد رشد 

داشته باشد.
با  سینما  عالی  شورای  جلسه  برگزاری  به  وی 
کرد  اشاره  جمهوری  رئیس  اول  معاون  حضور 
همه  در  شد  مصوب  جلسه  این  در  گفت:  و 
حتما  جمعیت  نفر  ۱۰۰هزار  بالای  شهرهای 
برنامه  جزو  سینما  تاسیس  شود،  دایر  سینما 
رئیس  استانی  سفرهای  دوم  دور  قطعی  های 
فناوری  با  زیرساخت  تجهیز  است.  جمهوری 
های نوین تاسیس شهرک سینمایی دیجیتال، 
دستور  در  پویانمایی  بنیاد  پویانمایی،  به  توجه 
در  مصوبات  این  گرفت؛  قرار  وزارتخانه  کار 
شورای عالی انقلاب فرهنگی هم به تصویب می 
برنامه هفتم توسعه  رسد، حتی رویکردمان در 

بر مبنای همین مصوبات مشخص شده است.
اسماعیلی حمایت از هنرمندان سینما را رویکرد 
اصلی دولت مردمی عنوان کرد و افزود: شهر هنر 
روز هشتم مهر کلنگ زنی خواهد شد، که برای 
واگذاری مسکن به واجدان شرایط از حوزه هنر 
بخشهای  سایر  و  رسانه  تا  از سینما  فرهنگ  و 
در  هنرمندان  معیشت  از  است. حمایت  هنری 
دولت  کار  آغاز  در  ماست،  اولویت های  صدر 
سیزدهم، به دلیل همه گیری کرونا حوزه های 
فرهنگی هنری یا نیمه تعطیل یا کاملا تعطیل 
بودند؛ در همان گام اول با دستور آقای رئیس 
جمهور ۳۵۰ میلیارد تومان به صورت مستقیم 
برای معیشت اهالی فرهنگ و هنر تخصصیص 

یافت و به حساب هنرمندان واریز شد.
برخی به دنبال قطع معیشت اهالی سینما بودند

مصوبات  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
همکاران  همه  برای  سینما  عالی  شورای 
شعف انگیز بود تلاش ما این است بدون هیاهو 
همه این مصوبات را محقق کنیم، ما به دنبال 
این هستیم اهالی واقعی فرهنگ و هنر و سینما 
شهد خدمات دولت را بچشند. مسئولان دولت 
از جنس مردم هستند، قرار است همه ناگواری 
احتمالی که وجود داشته در این دولت حل و 
فصل شود، البته ممکن است عده ای خوشحال 

نشوند.
بودند  عده ای  گذشته  سال  کرد:  تصریح  وی 
را  خود  و  گذاشته اند  هنرمند  را  خود  نام  که 
اما  می دانستند،  هنرمندان  خانواده  به  متعلق 
بودند،  خانواده  اعضای  معیشت  قطع  دنبال  به 
و  فرهنگی  جشنواره  مهمترین  می خواستند 
هنری کشور را تعطیل کنند، سینماگران همه 
متحد به میدان آمده اند و یک حماسه ارزشمند 
را در جشنواره چهل و یکم خلق کردند، همین 

حماسه را در همه جشنواره های فجر از تئاتر و 
موسیقی داشتیم.

برخی از بازگشت رونق و شکوه در حوزه سینما 
ناراحتند

به  نشاط  امسال  کرد:  خاطرنشان  اسماعیلی 
دنبال  به  ما  است،  رسیده  خود  اوج  به  سینما 
در  رونق  به  اما  بودیم  شرایط  سازی  عادی 
برخی  تعجب می کنم که چرا  سینما رسیدیم، 
بالاترین  را هم منکر می شوند،  این دستاوردها 
ما  فعالیت  ابتدای  به  متعلق  سینما  در  فروش 
تومان  میلیارد  با ۷۷  ما  کار  اول  نیمه  در  بود، 
بود، امروز فیلمی داریم که ۲۵۰ میلیارد تومان 
چیزی  آن  مفهوم  و  معنا  است،  داشته  فروش 
هنر  و  فرهنگ  اقتصاد  و  سینما  در  رونق  جز 
باشند، ظاهرا برخی  باید خوشحال  است، همه 
سینما  حوزه  در  شکوه  و  رونق  بازگشت  از 

خوشحال نیستند، ناراحتند.
وی تاکید کرد: ما در دولت خود را خدمتگزار 
با  دانیم  دانیم، وظیفه خود می  هنرمندان می 
فرهنگیان  و  هنرمندان  خدمت  در  وجود  همه 
نمایشی  فرهنگ  و  سینما  اعتلای  به  باشیم، 
کشور کمک کنیم، همه زیرساخت ها را اصلاح 
جدید  های  آموزش  به  دهیم.  ارتقا  و  بهبود  و 

اعتبار ببخشیم.
تاثیرگذار کشور قرار  سینما را در کانون اصلی 

خواهیم داد
وزیر فرهنگ و ارشاد اشلامی تاکید کرد: همه 
کشور،  سراسر  در  سینماگران  و  هنرمندان 
استان ها،  مراکز  در  بلکه  تهران،  در  فقط  نه 
را می دهم  نوید  این  بزرگ  و  شهرهای کوچک 
با  ما  است،  وقوع  حال  در  مهمی  اتفاق  که 
این  میدان داری همه جوانان علاقه مند سینما، 
در  تاثیرگذار  اصلی  کانون  در  را  صنعت  هنر 

کشور قرار خواهیم داد.
اسماعیلی گفت: ما بنا داریم پیمان های مهمی 
با کشورهای دوست و همسایه داریم به  را که 
محدود  و  منحصر  اقتصادی  و  سیاسی  مسائل 
نکنیم، یکی پایه های همکاری مسائل فرهنگی 
کشورهای  منطقه ای  جشنواره  برگزاری  است، 
سینما  عالی  شورای  در  است،  راه  آغاز  خزر 
در  مختلف  سفرهای  در  کردیم،  تصویب 
همتایان  با  زمینه  این  در  همسایه  کشورهای 

خود مذاکره مفصل داشتیم.
زودی  به  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
هفته فرهنگی روسیه به زودی در تهران برگزار 
در  هم  دیگری  مهمی  جشنواره  شد،  خواهد 
جمهوری  که  است  این  ما  تلاش  است،  راه 
مهم  ابزاری  عنوان  به  سینما  از  ایران  اسلامی 
برای حوزه تمدن سازی و معرفی ایران فرهنگی 
بزرگ استفاده کند، که با برگزاری رویدادهای 
کردیم  برنامه ریزی  که  بین المللی  و  فرهنگی 

پیگیری خواهد شد.
از  مالیات  دربافت  نحوه  درباره  اسماعیلی 
عالی  شورای  جلسه  در  گفت:  هنرمندان 
قرار شد  کردیم،  زمینه صحبت  این  در  سینما 
و  فرهنگ  وزارت  که  استدلال هایی  قالب  در 
ارشاد اسلامی دارد، در جهت منافع هنرمندان 
مالیاتی  قواعد کلان حوزه  و حفظ  و سینماگر 
کشور طرحی را تدوین و به دولت تقدیم کنیم 

تا در بودجه سال ۱۴۰۳ لحاظ شود.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی تاکید کرد: ما به 
سینما  در  ملی  های  قهرمان  به  توجه  موضوع 
این  به  پرداختن  داریم،  خواهیم  ویژه  توجه 
باز  را  قهرمانان در سینمای ملی ما جای خود 

کرده است.
دولت  در  هنرمندان  مشکلات  از  بسیاری 

سیزدهم حل شده است
با  اسلامی گفت:  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   

و  گره  از  بسیاری  مردمی  دولت  حمایت های 
باز  هنرمندان  پای  و  دست  از  سابق  مشکلات 
در  هنرمندان  کنار  در  سیزدهم  دولت  و  شده 

تولید محتواهای فاخر فرهنگی و هنری است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، محمدمهدی اسماعیلی 
دومین سوگواره  اختتامیه  در  شامگاه سه شنبه 
داد:  ادامه  قم،  در  امام حسین »ع«  بین المللی 
هنر مهم ترین ابزار در حفظ و نشر ارزش های 
الهی و معارف دینی است و باید از قدرت هنر 
پیوند  ارتقای  برای  بخصوص در فضای مجازی 

بین هنر و دین استفاده شود.
شاهد  امسال  اربعین  در  اینکه  بیان  با  وی 
بودیم،  هنر  عرصه  در  مبارکی  رویش های 
برکت  به  دین  و  معنویت  با  هنر  پیوند  گفت: 
اندیشمندان و صاحبان ذوق و اندیشه با قدرت 

در حال انجام است.
مجازی  فضای  مختلف  مسائل  شد:  یادآور  وی 
آورده  وجود  به  بیشماری  تهدیدات  و  فرصت 
است که یکی از مهم ترین فرصت های این فضا، 
تولید محتوا در عرصه دین و به خصوص مکتب 

عاشورا است.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به در هم 
کرد:  تصریح  اسلامی،  فرهنگ  و  هنر  تنیدگی 
ادوار  از  مانده   یادگار  به  میراثی  و  تاریخی  آثار 
تاریخی نشان از این دارد که هنرمندان برجسته 
در طول تاریخ بهترین آثار خود را صرف دین 

کرده اند.
از  اربعین،  واژه  کلید  کرد:  عنوان  اسماعیلی 
مهم  مفاهیم  از  یکی  به  شمسی  چهل  دهه 
و  شده  تبدیل  اسلامی  انقلاب  شکل گیری  در 
جایگاه والای در بین همه علاقه مندان به انقلاب 

اسلامی دارد.
قاسم  حاج  شهید  سردار  اینکه  بیان  با  وی 
زد،  گره  هم  به  را  مقاومت  و  اربعین  سلیمانی 
گفت: با وجود تمام تلاش دشمنان در کم رنگ 
کردن جلوه و رونق مناسک دینی، طبق آمار و 
پایش های میدانی بیش از ۸۴ درصد مردم در 
محرم امسال سیاه پوش امام حسین  علیه السلام 
بودند و ۶۰ درصد مردم طی این دو ماه برای 
 ۷۲ و  داشتند  روضه  نذری  مذهبی  مجالس 
راهپیمایی  در  شرکت  علاقمند  مردم  درصد 

اربعین بودند.
کرد:  عنوان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
برپایی  در  ایران  مردم  عظمت  و  شکوه 
در  کمتر  متاسفانه  دینی  آیین های  و  مناسک 
رسانه ها پوشش و منعکس می شود در حالیکه 
رخ  مقابل  نقطه  در  که  اتفاقی  کوچکترین 
می دهد بشدت مورد توجه رسانه های معاند قرار 

می گیرد.
بخش  شش  برای  مجموع  در  است  گفتنی 
۱۲هزار  حسین)ع(  امام  ملت  سوگواره  دومین 
و ۸۰۷ اثر ارسال شد که از این بین ۳ هزار و 
۸۹۷ اثر گرافیکی، ۲ هزار و ۸۷۰ اثر تصویری، 
۱۹۰ اثر خبری، ۴۶۴ اثر رادیویی، هزار و ۲۸۹ 

اثر متنی و ۴هزار و ۹۷ معرفی کنشگر بود.
می کند  تلاش  حسین)ع(  امام  ملت  سوگواره 
نیازها،  ظرفیت ها،  شناخت  و  افزایی  هم  با  تا 
عرصه  تلاشگران  تجارب  تبادل  و  استعدادها 
مدیران  باور  و  درک  برانگیختن  و  عاشورا 
تلفیق  و  ظرفیت ها  تجمیع  اهمیت  به  نسبت 
سوگواره ها، بتواند فضای مجازی را به حسینیه 

اعظم بدل کند.
دومین سوگواره دارای شش بخش متون ادبی، 
رسانه های تصویری، رسانه های خبری، صوت و 
رادیو، کنشگری عاشورایی و گرافیک بود و در 
نهایت با اعلان ۶۴ نفر برتر و ۳۲ نفر شایسته 

تقدیر به کار خود پایان داد.

وزیر فرهنگ: بسترهای لازم را برای حمایت از 

هنرمندان آیینی فراهم می کنیم

خبر

رییس ساترا خبر داد : اعطای ۲۵۰۰ 
قسمت از تولیدات سیما به سکوهای 

دارای مجوز

رییس ساترا بیان کرد که ساترا ۱۵ بسته محتوایی 
را به سکوهای مجوزدار ارائه داده که تعداد محتوای 
نبوده  مورد  از ۱۰۰  کمتر  بسته ها  این  از  کدام  هر 
تقدیم دوستان  و در مجموع ۲۵۰۰ قسمت محتوا 

شده است.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از روابط عمومی 
تصویر  و  صوت  رسانه های  مقررات  تنظیم  سازمان 
مقیسه  سعید  )ساترا(،  مجازی  فضای  در  فراگیر 
رئیس ساترا با حضور در بخش خبری ساعت ۱۰:۳۰ 
از  مردمی  پایش شکایت  سامانه  درباره  شبکه خبر 
سکوهای صوت  و تصویر فراگیر )ساپرا(، ایفای نقش 
ساترا برای بهبود وضعیت محتوایی سکوها و اعطای 
مجوز،  دارای  سکوهای  به  ساترا  حمایتی  محتوای 

توضیحاتی را ارائه کرد.
مقیسه در پاسخ به این پرسش که ساترا چگونه بر 
به  ساترا  گفت:  می کند،  نظارت  پلتفرم ها  محتوای 
رصد  را  خانگی  نمایش  شبکه  محتوای  روش  چند 
بخش  در  ما  همکاران  نظارت  روش،  یک  می کند. 
سیستم های  از  استفاده  روش  دومین  است.  پایش 
روش  سومین  و  است  ماشینی  و  مصنوعی  هوش 
که بسیار هم برای ما اهمیت دارد، استفاده از نظر 
مخاطبان و مردم است در واقع سامانه »ساپرا« به 
ساترا  سامانه های  از  یکی  عنوان   sapra.ir نشانی 
است که مردم امکان ثبت شکایت خود را از طریق 

آن دارند.
وی ادامه داد: این سامانه دارای بخش های مختلفی 
نقض  محتوایی،  در حوزه های  مردم  است. شکایات 
و  تبلیغات  کذب،  و  جعلی  اخبار  معنوی،  مالکیت 

مشکلات فنی مورد بررسی قرار می گیرد.
رئیس ساترا با اعلام اینکه در مرداد ماه سال جاری 
کرد:  مطرح  داشته ایم،  بررسی  قابل  شکایت   ۲۵۵
VODها  خود  در  آنچه  با  ساپرا  سامانه  تفاوت 
یکی  »ساپرا«  سامانه  در  که  است  این  دارد  وجود 
از همکاران ما مسئول است تا با هدف رفع مشکل، 

شکایات را پیگیری کند.
بهبود  به منظور  ساترا  اقدامات  سایر  درباره  مقیسه 
ساترا  اقدامات  گفت:  سکوها  محتوایی  وضعیت 
بخش  سه  به  محتوای سکوها  وضعیت  بهبود  برای 
تقسیم می شود؛ اقدامات ایجابی، سلبی، مدیریتی و 
فرایندی. سامانه »ساپرا« در دسته اقدامات مدیریتی 
و فرایندی قرار می گیرد که اگر مسئول سکو یا ممیز 
از طریق  نشد،  تخلف  متوجه  دلیلی  به هر  مربوطه 
اخذ گزارش های مردمی، ساترا تخلفات را پیگیری 

خواهد کرد.
وی افزود: پیگیری رعایت رده بندی سنی کودکان و 
از دیگر  والدین روی سکوها  ایجاد سرویس کنترل 
بهبود  برای  ساترا  فرایندی  و  مدیریتی  اقدامات 
وضعیت محتوایی است. تا اوایل سال جاری ۲۰ سکو 
دارای سرویس کنترل والدین بودند که خوشبختانه 

درحال حاضر تعداد آن به ۶۰ سکو رسیده است.
ایام  اقدامات ساترا در  ادامه درباره  رئیس ساترا در 
نمایندگی  به  ساترا  اقدامات  از  یکی  گفت:  اربعین 
که  مجوز  دارای  سکوهای  برای  سیما  و  صدا  از 
هم اکنون تعداد آنها به ۴۱۰ سکو رسیده این است 
که به صورت ماهانه بسته های محتوایی متناسب با 
مناسبت های آن ماه را در نظر می گیرد تا به امروز 
ساترا ۱۵ بسته محتوایی را به سکوها ارائه داده که 
تعداد محتوای هر کدام از این بسته ها کمتر از ۱۰۰ 
مورد نبوده و در مجموع ۲۵۰۰ قسمت محتوا تقدیم 

دوستان شده است.
سریال های  اربعین  ایام  مناسبت  به  افزود:  وی 
برنامه های  سبز«،  »سفر  »افرا«،  »مختارنامه«، 
و  ایران«  »حسینیه  شب ها«،  »این  »چلچراغ«، 
فیلم سینمایی »ستاره شرق« و به مناسبت سالروز 
شهادت امام رضا علیه السلام در روزهای پایانی ماه 
سکوهای  اختیار  در  عشق«  »ولایت  سریال  صفر، 
دارای مجوز قرار گرفته است که خوشبختانه سکوها 
استقبال خوبی از بسته اربعین داشتند و ۱۶۳ سکو 

از این بسته استفاده کردند.
مقیسه ادامه داد: یکی دیگر از اتفاقاتی که به همت 
وقوع  به  اربعین  ایام  در  سکوها  و  »رصتا«  مجمع 
پیوست، اشتراک محتوای اربعینی سکوها با یکدیگر 

بود.
بسته  مورد  در  گفتگو  این  پایان  در  ساترا  رئیس 
محتوایی آینده این سازمان برای سکوها بیان کرد: 
انشاءالله هر ماه بسته محتوایی مرتبط در قالب های 
اختیار  در  را  »امیدآفرینی«  موضوع  غلبه  با  رایج 

سکوهای دارای مجوز خواهیم گذاشت.
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لهستان: پذیرش اوکراین در ناتو به معنای 
ورود آن به جنگ با روسیه است

رئیس جمهور لهستان طی نشستی مشترک با مقامات کره جنوبی 
و لیتوانی گفت که ورود اوکراین به سازمان ناتو در شرایط کنونی 
امکان ندارد زیرا چنین اقدامی به معنای ورود این سازمان به جنگ 

با روسیه براساس اصل دفاع جمعی است.
به گزارش روز پنجشنبه ایرنا به نقل از »تی وی پی«، آندژی دودا 
روسای جمهور  با  مشترک  نشست  یک  در  لهستان  رئیس جمهور 
کره جنوبی و لیتوانی در کنفرانس امنیتی »کرینیدا« در این کشور 
با  دیدارش  از  ناتو،  سازمان  به  اوکراین  پیوستن  از  حمایت  ضمن 
در  که  و گفت  داد  اوکراین خبر  رئیس جمهور  زلنسکی  ولادیمیر 
الحاق  این  به  ناتو  عضو  کشورهای  که  است  بعید  کنونی  شرایط 

رضایت دهند.
چون  است  خیلی سخت  کنونی  شرایط  در  مسئله  این  گفت:  وی 
متوجه هستیم که در  به خوبی  ما  و همه  است  جنگی در جریان 
اوکراین به عنوان عضو  حال حاضر نمی توان درباره پذیرش فوری 

ناتو صحبت کرد.
دودا افزود: با توجه به ماده ۵ پیمان آتلانتیک شمالی که الزام دفاع 
جمعی است، پذیرش اوکراین در ناتو در حال حاضر به معنای ورود 
کشورهای  که  است  واضح  بنابراین  است.  روسیه  با  جنگ  به  ناتو 

عضو ناتو با این موضوع موافقت نمی کنند.
کشورش  که  داد  اطمینان  حال  عین  در  لهستان  جمهور  رئیس 

همچنان به حمایت از اوکراین ادامه خواهد داد.

مجارستان: اقتصاد اروپا در صورت جدا 
شدن از چین نابود خواهد شد

 پیتر سیجارتو وزیر خارجه مجارستانبا با بیان اینکه بوداپست از حضور 
چین در عرصه جهانی استقبال می کند، گفت: اگر اقتصاد اروپا از چین 

جدا شود، نابود خواهد شد.
به گزارش  ایرنا به نقل از راشا تودی، دیپلمات ارشد مجارستان درباره 
جنگ در اوکراین، اظهار کرد: بروکسل باید این جنگ را منزوی می کرد 

اما اتحادیه اروپا به جای آن، جنگ در اوکراین را جهانی کرده است.
وزیر خارجه مجارستان با بیان اینکه واکنش اتحادیه اروپا به بحران 
بوداپست  افزود:  است،  شده  جهان  شدن  تکه  تکه  باعث  اوکراین 
 )BRI( می خواهد شاهد ابتکاراتی مانند طرح کمربند و جاده چین

باشد که بتواند کشورها را متحد کند.
این دیپلمات مجارستانی خاطرنشان کرد: اتحادیه اروپا پاسخ بسیار 
در  می رسد  نظر  به  متأسفانه  که  است  داده  اوکراین  جنگ  به  بدی 
نهایت به جهانی در حال تقسیم شدن دوباره به بلوک ها ختم می شود.

اوکراین  و  روسیه  کشورهای  بین  ارتباط  عدم  کرد:  تاکید  سیجارتو 
باعث شده است که آنها از دستیابی به صلح دست بکشند در حالی 
که کشورهایی مانند مجارستان که از روابط خوب شرق و غرب سود 

می برند بر اثر این جنگ از نظر اقتصادی آسیب دیده اند.
وزیر خارجه مجارستان با بیان اینکه طرح کمربند و جاده قصد دارد 
جهان را برای رفاه و امنیت متقابل گرد هم آورد، تصریح کرد: به همین 

دلیل مجارستان از حضور چین در عرصه جهانی استقبال می کند.
وی با ریاکار خواندن کشورهای ثروتمند اروپای غربی که در مورد جدا 
شدن از اقتصاد چین صحبت می کنند، گفت: این در حالی است که 
آنها بی سر و صدا به دنبال سرمایه گذاری از سوی طرف های چینی 

هستند.
سیجارتو با اشاره به اینکه برخلاف کشورهایی که رویکرد ریاکارانه در 
قبال روابط خود با چین اتخاذ کرده اند اما بوداپست سیاست خارجی 
خود را آشکارا بیان می کند، هشدار داد: اگر اقتصاد اروپا از چین جدا 

شود، نابود خواهد شد.
به نوشته راشا تودی، دولت مجارستان از همان ابتدا منتقد واکنش 
غرب به درگیری اوکراین بوده است. این کشور ضمن مخالفت با تحریم 

روسیه و تسلیح اوکراین، خواستار گفت وگوهای صلح شده است.
این در حالی است که اکثر کشورهای اتحادیه اروپا به پیروی از ایالات 
متحده، متعهد شده اند که برای شکست مسکو تا زمانی که طول بکشد 

از کی یف حمایت کنند.

صنعاء: به دنبال دستیابی به راه حل جامع سیاسی هستیم

 رئیس هیأت مذاکره کننده دولت نجات ملی یمن پیش از عزیمت 
به  با طرف سعودی گفت که  انجام مذاکرات صلح  برای  به ریاض 
دنبال دستیابی به یک راه حل جامع سیاسی برای بحران این کشور 

است.
به گزارش  ایرنا از المسیره، محمد عبدالسلام رئیس هیأت مذاکره 
به  عزیمت  و  صنعاء  ترک  از  پیش  یمن  ملی  نجات  دولت  کننده 
ریاض برای گفت وگو با طرف سعودی، تاکید کرد که دور کنونی 
طرف  با  ملی  هیأت  که  است  مذاکراتی  چارچوب  در  مذاکرات 
در صنعاء  مکرر  و جلسات  در مسقط  متعدد  در جلسات  سعودی 

انجام داده است که آخرین آن دیدار در ماه رمضان گذشته بود.
وی افزود: پرونده بشردوستانه از جمله موضوع پرداخت حقوق همه 
کارکنان، بازگشایی فرودگاه و بنادر و آزادی همه اسرا و بازداشت 
شدگان در راس پرونده هایی است که هیأت ملی بر روی آن کار 

می کند.
کار  آن  روی  که  پرونده هایی  جمله  از  کرد:  اضافه  عبدالسلام 
می کنیم، خروج نیروهای خارجی، بازسازی یمن و رسیدن به یک 

راه حل جامع سیاسی است.
رئیس هیأت مذاکره کننده یمنی همچنین، گفت: بحث در مورد 
پرونده بشردوستانه یک وظیفه ضروری برای ما در مذاکره با طرف 

سعودی، کشورهای متجاوز و جامعه جهانی است.

جمهوری  رئیس  کارتی،  مک  کوین 
روز  آمریکا  نمایندگان  مجلس  خواه 
پنجشنبه به اعضای حزب خود هشدار 
داد که اگر اجازه دهند دولت جو بایدن 
در اوایل ماه آینده به تعطیلی کشیده 
عواقب  آنها  برای  اتفاق  این  شود، 

سیاسی خواهد داشت.
مک  کوین  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
کارتی رئیس مجلس نمایندگان آمریکا 
بسته  درهای  پشت  جلسه  از  پس 
این  در  جمهوریخواه  حزب  اعضای 
مجلس به خبرنگاران گفت: "هیچکس 

در تعطیلی دولت پیروز نمی شود."
در  دارد  قصد  که  گفت  کارتی  مک 
هفته آینده جلسه مجلس نمایندگان 
را تا زمان تصویب بودجه دولت پس از 
۳۰ سپتامبر که بودجه اختصاص یافته 

به اتمام می رسد، ادامه دهد.
نمایندگان  مجلس  که  صورتی  در 
دموکرات  سنای  و  خواه  جمهوری 
لایحه بودجه بلندمدت یا کوتاه مدت 
را تصویب نکنند، دولت مرکزی آمریکا 
تعطیلی  چهارمین  وارد  اکتبر  اول  از 

خود در یک دهه گذشته می شود.
جمهوریخواه  حزب  تندرو  اعضای 
محافظه  دیگر  و  نمایندگان  مجلس 
که  زمانی  تا  اند  کرده  اعلام  کاران 
هزینه  کردن  محدود  با  کارتی  مک 
های مالی سال ۲۰۲۴ به سطح ۱.۴۷ 
این  از  نکند،  محدود  دلار  تریلیون 
تمدید لایحه بودجه مالی دولت آمریکا 

حمایت نخواهند کرد.
این سقف ۱۲۰ میلیارد دلار کمتر از 

بایدن  جو  و  کارتی  مک  میان  توافق 
رئیس جمهور آمریکا است.

تصویب  به  زیادی  امید  قانونگذاران 
سپتامبر   ۳۰ تا  دولت  بودجه  لایحه 
نمایندگان  از  نفر   ۶ و  ندارند 
جمهوریخواه کنگره اعلام کرده اند که 
تصویب  مشغول  سپتامبر  ماه  کل  در 
این  با سنا در  بودجه و مذاکره  لوایح 

خصوص خواهند بود.
بودجه  تخصیص  لوایح  از  بسیاری 
مجلس  جمهوری خواهان  نظر  مورد 
با  اقداماتی  شامل  آمریکا  نمایندگان 
موضوعات بسیار جنجالی چون سقط 
لایحه  تصویب  که  می شود  جنین 
بودجه را با مشکل مواجه می کند و 

همین مسایل مذاکره جمهوری خواهان 
با سنا را که تحت کنترل دموکرات ها 

است، دشوار می سازد.
نیویورک،  از  ایرنا  خبرنگار  گزارش  به 
طولانی ترین تعطیلی دولت در تاریخ 
آمریکا در سال ۲۰۱۹ در دولت ترامپ 
تامین  تعطیلی  این  دلیل  افتاد.  اتفاق 

بودجه برای دیوار مرزی ترامپ بود.
تعطیلی  مدت  طولانی  دوره  دومین 
در  کلینتون  بیل  زمان  در  دولت 
آن  دلیل  که  افتاد  اتفاق  سال ۱۹۹۵ 
درخواست برای کاهش هزینه ها بود 
و سومین دوره طولانی تعطیلی دولت 
در دولت باراک اوباما در سال ۲۰۱۳ بر 

سر قانون بیمه اقتصادی و ارزان بود.

این تعطیلی ها در افکار عمومی آمریکا، 
گمانه زنی های مختلفی در خصوص 
تعطیلی  این  مقصر  کسی  چه  اینکه 
است، ایجاد کرد. پس از تعطیلی سال 
اکثریت  خواهان  جمهوری   ،۲۰۱۳
خود را در مجلس افزایش دادند و در 
انتخابات میان دوره ای سال ۲۰۱۴ به 
دولت  تعطیلی  از  پس  رسیدند.  سنا 
ادامه   ۱۹۹۶ دسامبر  تا  که  کلینتون 

یافت، وی دوباره انتخاب شد.
بایدن،  دولت  در  سفید  کاخ  حال 
داد  خواهد  ادامه  حملات  به  مطمئناً 
و معتقد است مسئولیت کنگره تامین 
مالی دولت است و آنها مقصر تعطیلی 

خواهند بود.

جدال بر سر بودجه در آمریکا و هشدار رئیس 
مجلس نمایندگان درباره تعطیلی دولت بایدن

گزارش

المقداد: تداوم اشغالگری آمریکا 
و ترکیه مانع از بازگشت آوارگان 

سوری است

وزیر خارجه سوریه گفت که پیامدهای ناشی از تداوم اشغالگری آمریکا و 
ترکیه در بخش هایی از کشورش مانع از بازگشت آوارگان سوری شده است.

به گزارش ایرنا از خبرگزاری دولتی سوریه )سانا(، وزارت امور خارجه سوریه 
در بیانیه امروز خود اعلام کرد که فیصل المقداد وزیر خارجه این کشور در 
تماسی تلفنی با عبدالله بو حبیب وزیر خارجه لبنان درباره روابط میان دو 

کشور و پرونده آوارگان سوری گفت وگو کرد.
در این بیانیه آمده است: فیصل المقداد طی این تماس تلفنی بر عمق روابط 

برادرانه و تاریخی که دو کشور را متحد می کند تاکید کرد.
به  سوری  آوارگان  همه  بازگشت  از  دمشق  که  کرد  تاکید  همچنین  وی 

کشورشان استقبال کرده و تسهیلات لازم را برای آنها فراهم می کند.
المقداد در ادامه خاطرنشان کرد: آنچه مانع این بازگشت می شود، پیامدهای 
ناشی از ادامه اشغال بخش هایی از خاک سوریه توسط ترکیه و آمریکا و آثار 
مخرب تداوم اعمال تدابیر اقتصادی غیرقانونی تحمیل شده بر سوریه توسط 

کشورهای غربی دشمن لبنان و سوریه است.
وزیر امور خارجه لبنان نیز در این دیدار گفت که به زودی در رأس یک 
هیئت رسمی لبنانی قرار است به سوریه سفر می کند تا با مقامات دمشق 

مورد موضوع پناهندگان سوری گفت وگو کند.
وی از تمایل دولت لبنان برای هماهنگی و همکاری با سوریه در این زمینه 

خبر داد.

سارکوزی: عضویت اوکراین در ناتو 
اقدامی تحریک آمیز علیه روسیه است

نیکولا سارکوزی رئیس جمهوری پیشین فرانسه هشدار داد 
که عضویت اوکراین در ناتو نه تنها صلح را به اروپا نمی آورد 

بلکه اقدامی تحریک آمیز علیه روسیه خواهد بود.
چهارشنبه  سارکوزی  اسپوتنیک،  از  نقل  به  ایرنا  گزارش  به 
ورود  آیا  که  است  این  دارد  وجود  که  ساده ای  سوال  گفت: 
اوکراین به ناتو به صلح کمک می کند یا خیر؟ به عقیده من 

این مساله منجر به صلح نخواهد شد.
وی افزود، راه حل »جایگزینی که ارزش بحث دارد« این است 
که اوکراین وضعیت بی طرفی داشته باشد و از سوی سازمان 

ملل یا جامعه جهانی تضمین های امنیتی دریافت کند.
سارکوزی گفت: راه برای پایان جنگ وجود دارد: یا طرفین 
یکدیگر را از بین ببرند یا گفت وگوهای دیپلماتیک انجام شود.

وی در مورد گزینه اول اظهار کرد: به شما هشدار می دهم که 
ما نمی توانیم دومین قدرت هسته ای را نابود کنیم و وارد یک 

جنگ جهانی می شویم.
از  هدف  اینکه  بیان  با  فرانسه  پیشین  جمهوری  رئیس 
خصومت های اوکراین »تغییر قدرت در روسیه« است، گفت: 
رئیس  پوتین  ولادیمیر  با  مذاکره  می کنند  ادعا  که  کسانی 
جمهوری روسیه غیرممکن است، او را هرگز ملاقات نکرده اند.

سارکوزی با تاکید بر لزوم همکاری میان اروپا و روسیه گفت: 
ما همسایه هستیم. این فرق ما و آمریکاست. ایالات متحده 
خواهان عضویت ترکیه در اتحادیه اروپا است زیرا آنکارا متحد 

آنهاست.
وی افزود: آمریکا خواهان عضویت اوکراین در اتحادیه اروپاست 
اتحادیه  در  اروپا  شرق  از  بیشتری  کشورهای  چه  هر  زیرا 
عضویت داشته باشند، بروکسل بیش از پیش به ایالات متحده 
وابسته می شود. اتحادیه اروپا خواهان استقلال است اما آمریکا 

خواهان کنترل بر اتحادیه است.
جزیره  شبه  دوباره  الحاق  اخیرا  فرانسوی  سیاستمدار  این 
کریمه به اوکراین را »توهم آمیز« توصیف کرده و این موضوع 

دستاویز جنجال های بسیاری علیه وی شد.

آمریکا در پی توقف میلیون ها دلار کمک به 
مصر و تخصیص آن به تایوان و لبنان

 یک رسانه آمریکایی اعلام کرد دولت بایدن به کنگره اطلاع داده 
است که قصد دارد  کمک ۸۵ میلیون دلاری به مصر که مشروط 
زندانیان  آزادی  و  بشر  حقوق  مسائل  در  کشور  این  پیشرفت  به 
سیاسی بود را متوقف کند و در عوض این بودجه را به تایوان و لبنان 

اختصاص خواهد داد.
به گزارش ایرنا، شبکه خبری سی ان ان آمریکا روز پنجشنبه به وقت 
محلی به نقل از یک مقام آگاه افزود که دولت آمریکا ۵۵ میلیون 
دلار از این بودجه را به تایوان و ۳۰ میلیون دلار را به لبنان اختصاص 

خواهد داد.
حدود ۳۲۰ میلیون دلار از ۱ میلیارد دلار کمک مالی نظامی خارجی 
که آمریکا هر سال به مصر می دهد مشروط است و به مسائل حقوق 

بشر مرتبط است.
ماه گذشته، گروهی متشکل از ۱۱ دموکرات کمیته روابط خارجی 
خارجه  امور  وزیر  بلینکن  آنتونی  از  آمریکا  نمایندگان  مجلس 
خواستند تا ارائه تمام ۳۲۰ میلیون دلار بودجه نظامی خارجی را به 

دلیل نگرانی در مورد نقض حقوق بشر قاهره متوقف کند.
دفاعی  قابلیت های  تقویت  حال  در  آمریکا  دولت  حال،  همین  در 
تایوان به بهانه آماده سازی این جزیره برای درگیری احتمالی با چین 
بوده است و در ماه ژوئیه بسته تسلیحاتی جدیدی را برای این جزیره 

به ارزش ۳۴۵ میلیون دلار اعلام کرد.
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 نخست وزیر اسبق انگلیس که اخیرا 
بابت  اوکراین  در  دانشگاهی  سوی  از 
با  جنگ  در  کشور  این  از  حمایتش 
روسیه، دکترای افتخاری دریافت کرده 
است، دولت لندن را به تعلل در ارسال 
کمک های تسلیحاتی به اوکراین متهم 
کرد و با تکرار ادعاها علیه مسکو هشدار 
داد که خطر پیروزی ولادیمیر پوتین 
»فاجعه بار«  روسیه  جمهوری  رئیس 

خواهد بود.
بوریس جانسون طی  ایرنا،  به گزارش 

از  اسپکتیتور  نشریه  برای  یادداشتی 
در  که  خواست  سوناک  ریشی  دولت 
تجهیز اوکراین تاخیر نکند و تسلیحات 
بیشتری را به جبهه این کشور ارسال 

کند.
وی ادعا کرد که انگلیس باید حمایت 
اولویت  در  را  اوکراین  از  خود  نظامی 
قرار دهد و یا در غیر اینصورت، آنچه او 
خطر پیروزی فاجعه بار پوتین در جنگ 

نامید، بپذیرد.
جانسون که در دوران نخست وزیری، 

زلنسکی،  ولودیمیر  با  نزدیکی  روابط 
در  داشت  اوکراین  جمهوری  رئیس 
فقط  "اوکراین  نوشت:  یادداشت  این 
یک چیز از ما می خواهند و آن سلاح 
بنابراین  کنند؛  یکسره  را  کار  تا  است 
من نمی فهمم که چرا ما دست دست 
کند  اینقدر  همیشه  ما  چرا  می کنیم، 
هستیم؟ چگونه می توانیم در چشمان 
را  تاخیرمان  و  نگاه  اوکراین  مردم 

توجیه کنیم؟"
زمان  از  انگلیس  که  درحالیست  این 

آغاز جنگ اوکراین، به بازیگر فعالی در 
عرصه این نبرد تبدیل شده و با اتخاذ 
مواضع ضد روسی، ارسال تسلیحات و 
تجهیزات نظامی و اعمال تحریم  علیه 
روسیه به تنش  و درگیری ها دامن زده 
از یک  بیش  تاکنون  این کشور  است. 
هزار و ۱۰۰ شهروند روس و افزون بر 
را تحریم  ۱۰۰ سازمان دولتی روسیه 

کرده است.
سال  یک  از  بیش  که  اوکراین  جنگ 
از آغاز آن می گذرد، در پی بی توجهی 
امنیتی  نگرانی های  به  نسبت  غرب 
تا  ناتو  نیروهای  گسترش  و  مسکو 
خورد.  کلید  روسیه  مرزهای  نزدیکی 
دغدغه  گرفتن  نادیده  پی  در  مسکو 
به  و  از سوی غرب  امنیتی خود  های 
به   ۱۴۰۰ اسفند  پنج  در  آمریکا  ویژه 

اوکراین حمله کرد.
طی این مدت کشورهای عضو سازمان 
از  )ناتو(  شمالی  آتلانتیک  پیمان 
گزینه  گذاشتن  کنار  با  آمریکا  جمله 
با  صلح،  برقراری  برای  دیپلماتیک 
حمایت های هنگفت نظامی از کی یف 
بر ادامه این جنگ افروزی ادامه داده و 
اکنون با تجهیز اوکراین به سلاح های 
آشکارا  نظامی،  تر  و سنگین  پیشرفته 
دنبال  را  کرملین  تحریک  سیاست 

می کنند.

جانسون، خواستار افزایش کمک های تسلیحاتی 
انگلیس به اوکراین شد

آمریکا  خارجه  وزارت  سخنگوی  میلر  متیو   
اعلام کرد: انتظار داریم وجوه آزاد شده ایران 
به حساب  آینده  روزهای  در  جنوبی  کره  در 

های بانکی در قطر منتقل شود.
به گزارش خبرنگار ایرنا، متیو میلر )مت میلر( 
سخنگوی وزارت خارجه آمریکا روز چهاشنبه 
ما  افزود:  خبری  نشستی  در  محلی  وقت  به 
انتظار داریم پول آزاد شده ایران در روزهای 
منتقل  قطر  در  بانکی  های  به حساب  آینده 
شود. با توجه به مکانیسم هایی که در دسترس 
ما هستند، ما کاملا بر این حساب ها نظارت 
این  اقدامی کند که ناقض  ایران  اگر  داریم و 
را  آنها  توانیم  می  باشد،  ها  تحریم  و  توافق 

مسدود کنیم.
کننده  هماهنگ  کربی  جان  این،  از  پیش 
ملی  امنیت  شورای  راهبردی  ارتباطات 
در  محلی  وقت  به  چهارشنبه  روز  آمریکا 
جمع خبرنگاران درباره توافق تبادل زندانیان 
وجوه  ایران  دلار  میلیارد   ۶ سازی  آزادی  و 
افزود: اگر  ایران در کره جنوبی  مسدود شده 
منحرف  را  شده  آزاد  پول  کند،  تلاش  ایران 
کند، ما اقدام می کنیم و دوباره آن  را مسدود 
خواهیم کرد. این یک پرداخت به ایران نیست. 

تهران یچ معافیتی از تحریم ها دریافت نخواهد 
کرد. 

امضا  سفید  یک چک  این  کرد:  اضافه  کربی 
نیست. آنها نمی توانند این پول را هر طور که 
می خواهند خرج کنند. مردم ایران ذینفع این 

پول خواهند بود نه حکومت این کشور.
این مقام کاخ سفید ادامه داد: »این بازیگران 
توافق  این  ندارند.  انگیزه  به  نیازی  بد)ایران( 
لزوماً اقدامات ایران را تغییر نمی دهد. ما تنها 
قرار است آمریکایی ها را به خانه بازگردانیم.«

ما  که  است  توافقی  همان  این  گفت:  وی 
را  آن  آمریکایی،  پنج  آزادی  برای  توانستیم 
بدست آوریم. بازگرداندن آمریکایی ها به خانه 
نیاز به تصمیماتی دارد که گاهی اوقات بسیار 
دشوار هستند. این کار مستلزم مصالحه است.

کربی توضیح داد: منتقدان معتقدند که ایران 
از  باید  شما  کند.  می  دریافت  بهتری  نتیجه 
چه  که  بپرسید  آمریکایی  پنج  های  خانواده 
کسی بهترین نتیجه را دریافت می کند. اگرچه 
ما قطعاً با حکومت ایران مشکل داریم، اما با 

مردم این کشور مشکلی نداریم.
توافق  کرد:  تاکید  آمریکایی  ارشد  مقام  این 
و  جدا  خانه  به  آمریکایی ها  بازگرداندن  برای 

دیگری  مسایل  همه  از  متمایز 
است که ما ایران را در مورد آنها 

مسوول می دانیم.
»متیو میلر« سخنگوی وزارت امور 
ماه  شهریور   ۲۱ آمریکا  خارجه 
صدور معافیت ها از سوی »آنتونی 
این  خارجه  امور  وزیر  بلینکن« 
ایران  وجوه  انتقال  برای  را  کشور 

از کره جنوبی به حساب های بانکی در قطر 
تایید کرد و گفت: معافیت هایی که وزیر امور 
امکان  برای  کرد  امضا  جمعه  روز  در  خارجه 
از حساب های  ایران  انتقال پول  پذیر کردن 
و  اروپایی  به حساب های  بانکی کره جنوبی 

سپس به حساب های بانکی در قطر است.
میلر افزود: این وجوه برای اهداف بشردوستانه 
به  داری  خزانه  وزارت  و  خواهد شد  استفاده 
صورت دقیق بر آنها نظارت خواهد کرد. این 
اقدام در نهایت با هدف آزادی پنج آمریکایی و 
بازگشت آنها به خانه )آمریکا( انجام شده است.

سخنگوی وزارت خارجه آمریکا سپس درباره 
دلایل صدور این معافیت برای ۶ میلیارد دلار 
وجوه مسدود شده ایران در کره جنوبی توضیح 
تمهیداتی  چنین  آمریکا  پیشین  دولت  داد: 

را  ایران  نفت  بتوانند  کشورها  تا  کرد  ایجاد 
خریداری کنند اما وجوه حاصل از این خرید 
در  شود.  می  ذخیره  محلی  های  حساب  در 
دولت پیشین، حکومت ایران توانست از پول 
های خود در حساب های بانکی در کشورهایی 
محدودیتی  هیچ  بدون  برزیل  و  هند  چون 
ما  آمریکا،  جاری  دولت  در  اما  کند.  استفاده 
ایجاد کردیم  برای این حساب ها محدودیت 
تا اطمینان یابیم که از آنها برای اهداف بشر 

دوستانه استفاده می شود.
اطلاع  کنگره  به  دوشنبه  روز  بایدن  دولت 
برای فراهم کردن  داد که گام های مشخصی 
شرایط تبادل زندانیان برداشته و معافیت هایی 
بین المللی  بانک های  به  صادر کرده است که 
اجازه می دهد ۶ میلیارد دلار را بدون تهدید 

تحریم های آمریکا به قطر منتقل کنند.

آمریکا: وجوه آزادشده ایران در روزهای آینده به حساب های بانکی در قطر منتقل می شود
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شهرستان
خبر

صنعتی شدن کردستان با ایجاد 
زنجیره های ارزش امکانپذیر است

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت کردستان گفت: حرکت 
ارزش  زنجیره های  ایجاد  با  شدن  صنعتی  سمت  به 
ما  اولویت های  جزو  همواره  مهم  این  و  بوده  امکانپذیر 

در استان است.
ایرنا، بختیار خلیقی در نشست هم  به گزارش خبرنگار 
اندیشی با اتحادیه های صنفی سنندج و معتمدان بازار 
که با حضور تعدادی از مدیران اجرایی کردستان برگزار 
و  تجارت  و  معدن  صنعت،  مجموعه  اظهارکرد:  شد، 
اصناف در کل در ۳۰ درصد تولید ناخالص استان نقش 

دارند.
اشتغال کردستان هم  اینکه ۳۷ درصد  به  اشاره  با  وی 
مربوط به بخش صمت است، افزود: در مجموعه صمت، 
بخش عمده ای از فعالیت های اقتصادی به طور مستقیم 

در راستای خدمات رسانی به مردم شکل گرفته است.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت کردستان ادامه داد: با 
تدوین یک سند مدون از ظرفیت ها، فرصت ها و حتی 
در سطح  را  هایی  ریزی  برنامه  ها،  کاستی  و  مشکلات 

کلان برای توسعه بخش اقتصادی استان داریم.
وی با بیان اینکه گام های موثری برای تحقق شعار سال 
رتبه  امسال  و  گذشته  سال  گفت:  است،  شده  برداشته 
اجرایی  های  دستگاه  تمام  بین  در  را  اشتغال  نخست 
استان کسب کرده ایم به گونه ای که پارسال با وجود 
را  نفر   ۸۰۰ و  هزار   ۹ برای  اشتغال  ایجاد  تعهد  اینکه 

داشتیم این میزان به ۱۰ هزار و ۵۰۰ نفر رسید.
سمت  به  استان  امروز  خوشبختانه  شد:  یادآور  خلیقی 
نهضت،  این  و  است  حرکت  حال  در  شدن  صنعتی 
های  حوزه  در  ارزش  های  زنجیره  ایجاد  با  همچنان 

مختلف ادامه دارد.
وی با بیان اینکه به لحاظ ذخایر معدنی پنجمین استان 
تولیدی  و  صنعتی  واحدهای  کرد:  بیان  هستیم،  کشور 
تا  برداشت  از  تولید  زنجیره  تکمیل  راستای  در  بزرگی 
حال  در  یا  و  ساخت  معدن  حوزه  در  نهایی  محصول 

ساخت هستند.
مدیرکل صمت کردستان به فعالیت های حوزه تجارت 
خارجی، داخلی و اصناف نیز اشاره کرد و گفت: با توجه 
به مرزی بودن و ظرفیت تجاری در استان، مقرر شد در 
آینده نزدیک نیز دیگر معابر غیررسمی استان بازگشایی 
شوند که این امر موجب رونق اقتصادی شهرستان های 
مرزی کردستان و اشتغالزایی در حوزه تجارت می شود.

تاب آوری  گفت:  خوزستان  فولاد  شرکت  مدیرعامل   
صنعت فولاد کشور در پی تشدید چالش هایی همچون 
کمبود و گرانی حامل های انرژی به مرز هشدار رسیده 

است.
امین ابراهیمی از صنعت فولاد با عنوان صنعت مادر یاد 
کرد که سهم چشمگیری در تولید ناخالص ملی و ایجاد 

درآمدهای حاصل از صادرات غیرنفتی دارد.
وی فولاد را صنعتی کلیدی و صنعت ساز خواند و عنوان 
کرد: این صنعت در سال های اخیر با چالش هایی مرتبط 
با تامین و هزینه انرژی، تامین مواد اولیه، قیمت گذاری 
دستوری، وضع عوارض صادراتی و مسائلی از این دست 
در کشمکش است. این چالش ها در برخی از حلقه های 
زنجیره دیگر تبدیل به یک بحران شده و همه اینها به 
شکل گیری دغدغه  »میزان تاب آوری صنعت« انجامیده 

است.
این چالش ها در حالی گریبانگیر  ادامه داد:  ابراهیمی 
افق  برای  صنعت  این  که  است  کشور  فولاد  صنعت 
۱۴۰۴ تولید ۵۵ میلیون تن در سال را پیش رو دارد، 
البته ظرفیت تولید فولاد کشور تا سال ۱۴۰۴ به ۶۰ 
میلیون تن هم می رسد اما با توجه به چالش های یادشده 
از این ظرفیت را بتوان  مشخص نیست تا چه میزان 
بالفعل کرد. این صنعت برای پیشروی نیاز به سازوکاری 

مشخص و با ثبات دارد.
سود  تومانی  میلیارد  هزار   ۶۰ افت  به  همچنین  وی 
شرکت های بورسی زنجیره فولاد در پی همین چالش ها 
اشاره کرد و گفت: تولید فولاد در ایران بدون بهره مندی 
از گاز ارزان صرفه اقتصادی ندارد چرا که مزیت نسبی 
تولید فولاد در ایران، سنگ آهن و انرژی ارزان بوده و 

اکنون این مزیت ها از صنعت فولاد گرفته شده است.
دفع  احتمال  از  ادامه  در  خوزستان  فولاد  مدیرعامل 
سرمایه ها از صنعت فولاد گفت و تصریح کرد: با این 
تفاسیر صنعت فولاد کشور امتیازات سرمایه گذاری را 

از دست می دهد.
همچون  مختلف  بخش های  اقتصاد  در  افزود:  وی 
به هم متصل هستند و وقتی  حلقه های یک زنجیره 
این حلقه های ضعیف تر  به زنجیره آسیبی وارد شود، 
هستند که ابتدا از زنجیره جدا می شوند. در زنجیره فولاد 
هم القایی ها، نوردی ها و تولیدکنندگان گندله در صورت 
دفع سرمایه ها از زنجیره بیشتر از دیگران آسیب پذیرند.

به  کار  امروز  کرد:  تصریح  فولاد  انجمن  رئیس  نایب 
دارایی های  ارزش  امروز مجموع  اگر  جایی رسیده که 

شود،  تبدیل  بانکی  سپرده  به  فولادی  شرکت های 
شرکت ها  مالی  صورت های  در  آنچه  از  آن  سوددهی 
بورسی  شرکت های  است.  بیشتر  می شود  مشاهده 
زنجیره فولاد در سال گذشته، ۱۳۰ هزار میلیارد تومان 
به ۷۰۰ هزار  رقم در سال جاری  این  دادند که  سود 
میلیارد ریال نزول خواهد کرد و آنچه این افت سود را 
رقم می زند، افزایش قیمت حامل های انرژی و کاهش 
میزان تولید برآمده از محدودیت در عرضه انرژی است.

با احداث نیروگاه های خودتامین موافق نیستیم
مدیرعامل فولاد خوزستان در ادامه به چالش تامین برق 
در شرکت های فولادی پرداخت و گفت: میزان مصرف 
برق صنعت فولاد ۱۰ درصد از کل برق مصرفی کشور 
است و با توجه به کمبود برق در کشور و لزوم تامین برق 
مورد نیاز صنعت فولاد، وزارتخانه های صمت و نیرو با 
یکدیگر توافق نامه ای برای احداث نیروگاه های خودتامین 
منعقد کردند و این وعده داده شده که در صورت احداث 
قطع  احداث کننده  فولادی  واحد  برق  نیروگاه ها  این 

نشود.
ابراهیمی تصریح کرد: من در جایگاه یک کارشناس با 
احداث نیروگاه های خودتامین موافق نیستم چون ایجاد 
نیروگاه امری خارج از هسته فعالیت فولادسازان است، 
هر چند در شرایط کنونی چاره ای جز اتخاذ این راهکار 

نیست. به همین دلیل فولادسازان بزرگ کشور اقدام 
به احداث نیروگاه کرده اند، با این حال این نمی تواند به 
معنای پایان محدودیت های برقی شرکت های فولادی 
باشد چون در صورت تشدید مصرف برق در کشور باز 
هم اولویت با تامین برق خانگی است. موضوع بعدی در 
مورد نیروگاه های خودتامین، نرخ گازی است که برای 
تولید برق به این نیروگاه ها داده می شود؛ این نرخ هنوز 
خیلی شفاف نیست و این امکان وجود دارد که نیروگاه 

های خود تامین را غیراقتصادی کند.
وی ادامه داد: گاز در صنعت فولاد جایگاه یک فناوری 
همچنین  نیست.  خوراک  یا  سوخت  تنها  و  دارد  را 
موضوع مهم در مورد گاز که می بایست با قیمت پایین 
در اختیار شرکت های فولادی قرار گیرد این است که 
این سوخت ارزان امتیاز مهم و در واقع مزیت رقابتی 
برای فولادسازان ایران در بازار بین المللی فولاد به شمار 
رقبای  با  رقابت  در  صنعت  این  قوت  نقطه  و  می آید 

جهانی است.
بدون گاز ارزان، تولید فولاد توجیه اقتصادی ندارد

امین ابراهیمی در ادامه به چالش تامین گاز در صنعت 
فولاد ایران پرداخت و گفت: ۷۰ درصد فولادسازان دنیا 
فولاد را با روش کوره بلند تولید می کنند، در حالی که 
در ایران تولید در میان ۷۰ درصد فولادسازان با روش 

قوس الکتریکی صورت می گیرد و اتخاذ این تکنولوژی 
بر مبنای برخورداری از گاز ارزان و امکان تولید آهن 

اسفنجی از سنگ آهن بوده است.
نرخ های  از  اگر قیمت گاز بیش  نتیجه  افزود: در  وی 
کنونی افزایش یابد، تولید فولاد در ایران دیگر توجیه 
گسترده  تعطیلی  امر  این  پیامد  و  ندارد  اقتصادی 
واحدهای فولادی کشور است. گفتنی است که صنعت 

فولاد پنج درصد از گاز کشور را مصرف می کند.
نایب رئیس انجمن فولاد ادامه داد: دولت به شرکت های 
سرمایه گذاری  مورد  در  پیشنهاداتی  فولادی  بزرگ 
داده  شمالی  پارس  گازی  میدان  از  بهره برداری  برای 
تا این شرکت ها با سرمایه گذاری ۶ میلیارد دلاری در 
این عرصه حضور پیدا کنند و کنسرسیوم مشترکی از 
شرکت های فولادی و وزارت نیرو و نفت شکل دهند، 
با این حال این موضوع که این طرح توجیه اقتصادی 

خواهد داشت یا خیز هنوز شفاف نیست.
به گزارش ایرنا شرکت فولاد خوزستان با تولید سالانه 
۳.۵میلیون تنُ دومین تولیدکننده بزرگ فولاد کشور 

پس از ذوب آهن اصفهان محسوب می شود.
ایران  فولاد  ، گروه ملی  اکُسین  شرکت های فولادی 
در  فولادی  عمده  تولیدکنندگان  دیگر  از  کاویان  و 

خوزستان هستند.

مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان مطرح کرد؛

میزان تاب آوری صنعت فولاد ایران به مرز هشدار 
رسیده است

خبر

استاندار: هرمزگان رتبه نخست جذب 
سرمایه گذاری در کشور را کسب کرد

 استاندار هرمزگان گفت: استان هرمزگان توانست در ۶ 
ماهه نخست امسال با جذب ۱۱۹ همت سرمایه جدید، 
خود  به  را  کشور  در  سرمایه گذاری  نخست جذب  رتبه 

اختصاص دهد.
جذب  نخست  رتبه  کسب  خصوص  در  دوستی  مهدی 
هرمزگان  استان  توسط  کشور  در  جدید  سرمایه گذاری 
سرمایه  و جذب  سرمایه گذاری  ما،  اصلی  اولویت  افزود: 
توسعه  برای  داریم  و تلاش  است  اولویت در سال جاری 

استان سرمایه های قابل توجهی جذب کنیم.
بهترین  در  هرمزگان  اعتباری  منابع  اینکه  بیان  با  وی 
البته  کرد:  اظهار  دهد،  پوشش  را  تورم  می تواند  حالت 
رییس  سفر  توجه  قابل  منابع  و  اعتبارات  گذشته  سال 
جمهور به هرمزگان تزریق شد که کمک زیادی به بهبود 

زیرساخت های این استان مرزی کرد.
بر  داد:  ادامه  هرمزگان  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
همین مبنا اصل را بر جذب سرمایه قرار داده ایم و تلاش 
کردیم با بهبود محیط سرمایه گذاری و بسترسازی لازم 
بسیار  منابع  جدید  سرمایه گذار  و  سرمایه  جذب  برای 

خوبی را وارد استان کنیم.
جذب  رتبه  نیز  گذشته  سال  اینکه  به  بااشاره  دوستی 
استان در خصوص جذب سرمایه در کشور مطلوب بوده 
است، تصریح کرد: خوشبختانه از ابتدای سال تاکنون با 
رتبه  توانستیم  جدید،  سرمایه  همت  هزار   ۱۱۹ جذب 
نخست جذب سرمایه صنعتی و معدنی را کسب کرده 
و امیدواریم این رتبه را با جذب سرمایه های بیشتر حفظ 

کنیم.
وی از سرمایه گذاران خواست هرمزگان را به عنوان مقصد 
استان  این  که  چرا  کنند،  انتخاب  سرمایه گذاری  اصلی 
دسترسی  به  باتوجه  پروژه ها  برای  آب  تامین  حوزه  در 
همچنین  و  ندارد  مشکلی  خلیج فارس  آب های  به 
زیرساخت های گسترده انرژی و حمل و نقل را در اختیار 

دارد و می تواند محل مناسبی برای سرمایه گذاری باشد.
با قدردانی از دستگاه هایی که تلاش  استاندار هرمزگان 
کردند سرمایه مناسبی جذب استان شود، گفت: سازمان 
صنعت، معدن و تجارت و بخش اقتصادی استان توان و 
وقت زیادی برای این مساله صرف کردند که از تلاش های 

آن ها قدردانی می کنم.

سال ششم - شماره   8202

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001611 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/04/26  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی ذوقعلی بدرلو حیدری 
فرزند برجعلی شماره شناسنامه 138 صادره از خدابنده نسبت به اعیانی ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 210/80 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 133 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی منیره روحانی قمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  07  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 22 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و
 ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001515 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/04/21  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سیما زارعی فرزند 
علی اکبر شماره شناسنامه 229 صادره از بیجار نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی بمساحت 116/01 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک یک فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی حسام الدین خسروی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  07  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 22 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و
 ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022002587 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/22  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سید محمد حسینی 
فرزند سلطان شماره شناسنامه 11033 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه 

از پلاک 240 فرعی  و مجزی شده  باغ محصور بمساحت 2009/13 متر مربع مفروز 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 107 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی قاسم بختیاری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی:  دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  07  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 22
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001816 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/04  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدرضا جای مند فرزند 
غلامرضا شماره شناسنامه 9065 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی بمساحت 278/56 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 45 فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی محترم کلاهدوز محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  07  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 22 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001848 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/07  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حسین عباسی فرزند 
اژدر شماره شناسنامه 692 صادره از میانه نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی بمساحت 115/28 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 915 فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی محمدحسین جهانی کیا محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  07  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 
1402 / 06 / 22 

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001818 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/04  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سهیلا رستمی فرزند 
احمد شماره شناسنامه 1590279948 صادره از هشترود نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 126 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
مفروز از قطعه 5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی امیرعلی اصغری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  07  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 22 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و
 ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022002007 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/10  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اصغر مرادی کور عباسلو 
فرزند حبیب اله شماره شناسنامه 3070 صادره از تبریز نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی بمساحت 202/50 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
مفروز از قطعه 2 تفکیکی از 124 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی ولی اله احمدی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی:  دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  07  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 06 / 22
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت 

 1402/06/04 مورخ   22835 شماره  نامه  وکالت  طبق  ثمرین  آقازاده  امیر  آقای 
مورخ   11128 شماره  به  وارده  درخواست  طبق  تهران   1495 شماره  دفترخانه 
اسناد رسمی شماره 1495  دفترخانه  استشهادیه مصدق  تسلیم  با   1402/06/09

مساحت به  آپارتمان  دستگاه  یک  ششدانگ  سندمالکیت  اینکه  اعلام  با   تهران 
 70/75 / هفتاد و پنج متر و هفتاد سانتیمتر قطعه 1 تفکیکی به شماره پلاک 7571 
فرعی از 161 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 7332 فرعی از اصلی مذکور واقع 
سند  دفاترالکترونیکی 139920301022001014  ذیل  کریم  رباط  ثبتی  حوزه  در 
وقایع  سروش  بنام   98 سال  ب  سری   681028 سریال  شماره  به  تکبرگی  مالکیت 
نگار فرزند سیروس ثبت و صادر و تسلیم گردیده است که بعلت اسباب کشی مفقود 
المثنی سند  تقاضای صدور  فوق  وارده  مذکور طی درخواست  وکیل  و  گردیده است 
مالکیت پلاک مذکور نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون 
ثبت در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت 
به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده 
روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه 
و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و 

اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260301206001790 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای قدرت اله خدایی فرزند یداله 
بشماره شناسنامه 326 نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
279/14 متر مربع پلاک 25249 فرعی از 142 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
اکبر  آقای  مالک رسمی  از  خریداری  آباد  در سلطان  واقع  اصلی  از 142  فرعی   132
تبریزی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/06/06   تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/22

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260301206001789 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمدرضا حسنی فرزند 
اسماعیل بشماره شناسنامه 240 نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 114/78 متر مربع پلاک 25245 فرعی از 142 اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاک 3591 فرعی از 142 اصلی واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای 
اسداله قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/06/06   تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/22

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان  
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اخبار

داده های سازمان زمین شناسی در 
تدوین قوانین درست کمک کننده 

است

و  صنایع  کمیسیون  عضو  و  قزوین  مردم  نماینده   
سازمان  شده  تولید  داده های  گفت:  مجلس  معادن 
بخش های  در  معدنی  اکتشافات  و  زمین شناسی 
درست  قوانین  تدوین  در  معدن  و  زمین  مختلف 

کمک کننده است.
و  زمین شناسی  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
اکتشافات معدنی کشور، »لطف الله سیاهکلی« درباره 
رنگ تر شدن  پر  برای  در مجلس  موجود  برنامه های 
نقش این سازمان در مباحث اکتشاف، زمین شناسی، 
مخاطرات و همچنین تولید و نگهداری ثروت، افزود: 
زیرساخت فعالیت ها در همه کشورها بر اساس قانون 
است و قانون به صورت ایجابی مانند چتری امنیت و 
آرامش برای سرمایه گذاری و فعالیت اقتصادی را تحت 

پوشش قرار می دهد.
با  سازمان  این  ارتباط  خاطرنشان کرد:  وی 
توسعه  بیشتر  باید  مجلس  تخصصی  کمیسیون های 
سازمان  این  در  موجود  اطلاعات  از  مجلس  و  یابد 

نهایت بهره را برای تنظیم و اصلاح قانون بهره ببرد.
وی با اشاره به این که اطلاعات تولید شده در سازمان 
همه  برای  کشور  اکتشافات معدنی  و  زمین شناسی 
این  ادامه داد:  اقتصادی کشور سودمند است،  فعالان 
اطلاعات برای درست عمل کردن در سرمایه گذاری و 
خلق ثروت بسیار تاثیرگذار است و در جهت استقلال 

و خودکفایی کشور بسیار اهمیت دارد.
مجلس  در  کرد:  تاکید  قزوین  استان  مردم  نماینده 
باید درباره معادن فعالیت بسیار زیادی انجام شود و 
ما درصد کمی از معادن را احیا کردیم که بر همین 
اساس باید اطلاعات موجود در سازمان زمین شناسی 
و  سرمایه گزاران  به  کشور  اکتشافات معدنی  و 

سیاست مداران ارائه شود.
متخصصان سازمان زمین شناسی برای کشور غنیمتند

سیاهکلی با بیان این که متخصصان فعال در سازمان 
کشور  برای  کشور  اکتشافات معدنی  و  زمین شناسی 
غنیمت هستند، گفت: باید از سرمایه نیروی انسانی 
بسیار کارآمد در این سازمان کمک بگیریم و اطلاعات 
در  تا  کرد  ارائه  کشور  سیاست مداران  به  را  موجود 

راستای تصمیم گیری درست عمل کنند.
وی با تاکید بر این که همگی معتقدند که پیشرفت های 
پایه معادن است، تصریح کرد: همه  بر  حوزه فناوری 
مواد اولیه از معدن تامین می شود و بسیاری از مواد 
معدنی دارای جایگاه ویژه ای در جهان بوده و در حوزه 

فناوری تاثیرگذار هستند.
شورای  مجلس  معادن  و  صنایع  کمیسیون  عضو 
و  ژرمانیوم  معدنی  ماده  دو  خاطرنشان کرد:  اسلامی 
را متحول کرده و معدن  الکترونیک  سیلیس دنیای 
در خلق ثروت و پیشبرد علم و تولید دانش و محصول 

دارای جایگاه ویژه ای است.
معادن  و  صنایع  کمیسیون  آمادگی  از  سیاهکلی 
ارتقای جایگاه سازمان زمین شناسی و  برای  مجلس 
اکتشافات معدنی کشور خبر داد و گفت: جایگاه کشور 
ما در حوزه معادن نسبت به ظرفیتی که در اختیار 
بودجه  و  جایگاه  به ساختار،  باید  که  است  کم  دارد 
این سازمان برای توسعه اکتشاف و داده کاوی توجه 

ویژه ای کرد.

تحریم های غرب علیه روسیه، اعضای 

بریکس را به هم نزدیک تر می کند

کنفرانس  در  ویتول  انرژی  تجارت  شرکت  مدیرعامل   
سنگاپور  در   )APPEC اپَکِ،   ( اقیانوسیه  آسیا-  اخیر 
از سوی غرب علیه روسیه،  اعِمال شده  گفت: تحریم های 

کشورهای بریکس را به هم نزدیک تر می کند.
به گزارش گروه اقتصادی ایرنا از وبگاه سی انِ بی سی، راسل 
تجارت  شرکت  مدیرعامل   ،)Russell Hardy( هاردی 
انرژی ویتول، گفت: نگاهی به بازارهای نفت امروز، مشخص 
می کند تحریم های غرب علیه روسیه کارساز افتاده است؛ 
به این معنا که باعث کاهش قیمت کالاهای روس و درآمد 

کمتر برای روسیه شده است.
سال گذشته، پس از تهاجم روسیه به اوکراین در ماه فوریه 
)اسفندماه(، گروه ۷ یک  سقف قیمت نفت تعیین کرد که 
عین حال جریان  در  و  را محدود  کرملین  بودجه جنگ 

روسیه را به بازار جهانی حفظ کرد.
به  ژوئن  ماه  در  اروپا  اتحادیه  تحریم ها،  سیل  میان  در 
و  کالاها  صادرات  و  عرضه  فروش،  کردن  محدود  منظور 
فناوری های تحریم شده خاص به برخی از کشورهای ثالث 
یک ابزار ضد دور زدن اتخاذ کرد که به عنوان واسطه برای 

روسیه عمل می کند.
در ماه مه، گروه ۷، از قصد این بلوک برای محدود کردن 

تجارت الماس روسیه خبر داد.
به  است  ممکن  همچنین  تحریم ها  این  حال،  این  با 
پیامدهای ناخواسته دیگری منجر شود که هاردی آن را 

»منفی« می داند.
طرف دیگر تحریم ها این است که پیوندهای قوی تری بین 
خود  نوبه  به  که  می کند  برقرار  بریکس  عضو  کشورهای 
نوعی نیروی متقابل، متقابل قطبی، با سیاست غرب است.

ائتلاف بریکس شامل روسیه و همچنین برزیل، هند، چین 
و آفریقای جنوبی است. این ائتلاف که به تازگی نشست 
خود را برگزار کرده است از کشورهای مهم در حوزه نفت 
از جمله عربستان سعودی و امارات همچنین ایران، اتیوپی، 
مصر و آرژانتین دعوت کرده تا در سال ۲۰۲۴ میلادی به 

آن بپیوندند.

 مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران گفت: هر 
سازنده که بتواند با صنعتی سازی دوره ساخت را کوتاه 
کند، به حوزه نوسازی بافت های فرسوده بسیار کمک 
امر می تواند دوره اسکان موقت را  این  کرده است و 

کاهش دهد.
»محمد  شهرسازی ،  و  راه  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
آئینی« در همایش تخصصی »مشارکت انبوه سازان و 
سازندگان در صنعتی سازی و پروژه های نهضت ملی« با 
اشاره به اینکه وزارت راه و شهرسازی در ۵ خط، برنامه 
ملی نهضت ملی مسکن را در دستور کار خود قرار داده 
است، اظهار کرد: آنچه در برخی از رسانه ها در خصوص 
قرار دادن این ۵ خط در مقابل همدیگر و به عنوان 
رقیب عنوان می شود، نادرست است زیرا که موضوع 
مسکن روستایی، ساخت مسکن با زمین های ۹۹ ساله، 
و  مسکن  متقاضیان  به  زمین  اعطای  شهرک سازی ، 
نوسازی بافت های فرسوده به صورت مکمل، موضوع 
تامین مسکن مورد نیاز جامعه را در قالب نهضت ملی 

مسکن دنبال می کنند.
معاون وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه ۱۵ درصد 
در  باید  مسکن  ملی  نهضت  قالب  در  مسکن  تامین 
محدوده بافت های فرسوده محقق شود، تصریح کرد: 
بر اساس برنامه نهضت ملی مسکن، سالی ۱۵۰ هزار 

واحد مسکن باید در بافت های فرسوده ساخته شود.
مدیر عامل شرکت بازآفرینی شهری ایران گفت: ساخت 
۱۵۰ هزار واحد مسکن در بافت های ناکارآمد شهری  
در مدت یکسال به عنوان یک کار جهادی در جامعه 
محسوب می شود. طبق آمارهای اعلام شده طی هشت 
سال در دولت های یازدهم و دوازدهم به طور متوسط 
فرسوده،  بافت های  در  واحد مسکن  هزار  تا ۴۴   ۴۰
مسکن تولید شده است. بر اساس سیاست های دولت 
سیزدهم در سال ۱۴۰۰ حدود ۶۱ هزار واحد و در 
سال ۱۴۰۱ حدود ۶۵ هزار واحد مسکن در بافت های 

ناکارآمد شهری تولید شده است.
آئینی با بیان این که بافت های فرسوده از ظرفیت های 
بالایی در خصوص تامین مسکن موردنیاز جامعه دارد، 
گفت: ۲ میلیون و ۷۰۰ هزار بنای ناپایدار با جمعیتی 
فرسوده  بافت های  در  نفر  میلیون   ۱۰ حدود  در 
شناسایی شده است. که باید این سقف های لرزان  در 

بافت های فرسوده برچیده شود.
تعاریف  از  یکی  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
محدوده بافت های فرسوده این است که ساکنان این 
مناطق به جهت توان مالی به  تنهایی قادر به بازسازی 
سوی  از  و  نیستند  خود  فرسوده  بناهای  نوسازی  و 
دیگر سازندگان، توسعه گران و سرمایه گذاران به دلیل 
اقتصادی نبودن این محدوده ها، رغبتی برای حضور در 

این بافت ها ندارند.
کردن  فراهم  دنبال  به  که  این  به  اشاره  با  آئینی 
بسترهای مناسب جهت مشارکت هرچه بیشتر و بهتر 
مالکان بافت های فرسوده با سازندگان ، توسعه گران و 
انبوه سازان در بافت های ناکارآمد شهری است، گفت: 
ایران،  شهری  بازآفرینی  در شرکت  ما  اصلی  راهبرد 
شتاب بخشی به نوسازی بناهای فرسوده در بافت های 

ناکارآمد شهری است.
وی گفت: در حوزه راهبرد عملیاتی نیز درصدد هستیم 
اختیار  و در  تدوین  را  تشویقی  بسته های  بهترین  تا 
مالکان ، سازندگان، سرمایه گذاران و انبوه سازان قرار 

دهیم.
آئینی با طرح این سوال که چه شرایطی می تواند به 
را  انگیزه  این  انبوه سازان  سرمایه گذاران ،  سازندگان، 
بدهد که به سمت ساخت و ساز در بافت های فرسوده 
سوق پیدا کنند؟ گفت: وزیر راه و شهرسازی به دفعات 
آمادگی وزارت راه و شهرسازی را در خصوص واگذاری 
را در  انبوه سازان  و  انگیزه سازندگان  امتیازی که  هر 

حوزه بازآفرینی شهری بالا ببرد، اعلام کرده است.
مدیر عامل شرکت بازآفرینی شهری ایران، بسته ۱۹ 
مصوبه  فرسوده  بافت های  نوسازی  تشویقی  بندی 

بسیار  را  کشور  معماری  و  شهرسازی  عالی  شورای 
ادامه داد: بر اساس این مصوبه به  بی سابقه خواند و 
سازندگان  در شرایطی اجازه می دهد دو طبقه تشویقی 
مازاد بر طرح تفصیلی مصوب بسازند یا اجازه می دهد 
طبقه همکف را به واحد تجاری تبدیل کنند یا تراس 
و بالکن به عنوان تراکم محاسبه نشود و در مواردی 
سازندگان اجازه داشته باشند، بخشی از پارکینگ را 

تامین نکنند.
معاون وزیر راه شهرسازی در بخش دیگر از سخنان 
خود با اشاره به این که علی رغم عدم همکاری شبکه 
بانکی در اعطای تسهیلات و همچنین افزایش نرخ بیمه 
پروانه، شاهد رشد صدور پروانه ساخت در بافت های 
فرسوده هستیم، عنوان کرد: بر اساس آمارهای بدست 
آمده در بهار امسال نسبت به مدت مشابه سال قبل در 
۱۳۲ شهر در حدود ۱۴۲ درصد صدور پروانه ساخت 

در بافت های فرسوده رشد دارد.
در  ملی  نهضت  برنامه  شروع  از  اینکه  اعلام  با  وی 
کشور در حدود ۱۴۸ هزار واحد مسکن در بافت های 
فرسوده توسط مالکان، سازندگان و توسعه گران بخش 
خصوصی در حال ساخت و اجراست، تصریح  کرد: به 
به  متناسب  داده شده  اجازه  شهرداری های هر شهر 
موقعیت و شهر خودشان بسته تشویقی مناسب تدوین 

و در کمیسیون ماده ۵ استان به تصویب برسانند.
آئینی با اشاره به این که در هر دوره شش ماهه باید 
بسته های تشویقی نوسازی بافت های فرسوده اصلاح 
متخصصان،  و  حرفه ای  جامعه  از  شود  بازنگری  و 
در  تا  خواست  انبوه سازان  و  توسعه گران  سازندگان ، 
خصوص اصلاح و ارائه پیشنهادات سازنده دراین رابطه 

دولت را یاری کنند .
معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: متقاضیان نوسازی 
مسکن در بافت های فرسوده اعم از سازندگان و مالکان 
واحدهای فرسوده می توانند از حمایت ها و تسهیلات و 
تخفیفات ویژه نهضت ملی مسکن پیش بینی شده برای 
بافت های فرسوده بدون رعایت شروط چهارگانه این 

نهضت استفاده کنند.
مدیر عامل شرکت بازآفرینی شهری ایران با اشاره به 
معرفی ۵ هزار متقاضی دریافت تسهیلات نوسازی به 
بانک صادرات ، عنوان کرد: از مجموع ۳۸ هزار متقاضی 
تسهیلات نوسازی معرفی شده به بانک مسکن تاکنون 
۱۷ هزار و ۵۰۰ متقاضی توانسته اند با بانک قرار منعقد 

و قسط اول تسهیلات خود را دریافت کنند.
وی با تاکید بر اینکه شعار تدوین و اجرای بسته های 

تشویقی در حوزه نوسازی بافت های فرسوده همچنان 
انتظار  شهرداری ها  از  بیان کرد:  داشت،  خواهد  ادامه 
داریم حداقل تا ۵۰ درصد در عوارض پروانه و تراکم 

ساخت در محلات بافت فرسوده تخفیف قائل شوند.
ایران  شهری  بازآفرینی  شرکت  مدیره  هیات  رئیس 
افزود: اگر شهرداری در شهری کمتر از این رقم عمل 

کند، تخلف مرتکب شده و قابلیت پیگرد قانونی دارد.
بافت های  در  ساخت  پروانه  صدور  از  انتقاد  با  وی 
فرسوده ، گفت: بر اساس مصوبات شورای عالی اداری 
صدور پروانه ساخت، ظرف دو هفته صادر شود اما در 
حال حاضر این مدت متوسط در کشور هشت ماه و در 

شهر تهران این مدت شش ماه است.
رئیس هیات مدیره شرکت بازآفرینی شهری ایران به 
طرح کلید به کلید در بافت های  فرسوده شهری اشاره 
از  که  فرسوده ای  در محلات  گفت :  ادامه،  در  و  کرد 
تراکم جمعیتی بالای برخوردارند و ساکنین در این 
با مشکل  محدوده ها با خدمات زیر بنایی و روبنایی 
ارائه  و  بار جمعیتی  کاهش  به جهت  روبرو هستند، 
خدمات بهتر، طرح کلید به کلید در بافت های  فرسوده 
شهری ) طرح کلید به زمین ( که در بند "ث" تبصره 
۱۱ قانون بودجه ۱۴۰۲ آمده و آئین نامه اجرایی آن 
توسط دولت مصوب شده و توسط وزیر محترم راه و 
شهرسازی ابلاغ شده است و در آینده نزدیک با اعلام 

عمومی اجرایی خواهد شد.
وی گفت: در این طرح مالکان واحدهای فرسوده بر 
اساس این طرح می توانند واحد مسکونی فرسوده خود 
را با یک واحد نوساز یا یک قطعه زمین دولتی با ۴۰ 

درصد تخفیف تعویض کنند.
ریسک  می توان  چگونه  سوال  این  اعلام  با  آئینی 
بافت های  نوسازی  در  سازندگان  و  سرمایه گذاران 
مکانیزم هایی  دنبال  به  گفت:  داد؟  کاهش  فرسوده 
هستیم که ورود سازندگان، سرمایه گذاران و انبوه سازان 

به بافت های فرسوده را سهل تر کنیم.
دبیر ستاد ملی آفرینی شهری ایران با اشاره این که در 
حدود ۳۷ هزار واحد مسکن در بافت های فرسوده شهر 
تهران  در حال ساخت است، اظهار کرد: پیش بینی ما 
این است که این رقم تا پایان امسال به ۵۰ هزار واحد 

مسکن برسد.
وی افزود: انبوه سازان در کنار تسهیل گران که نقش 
معرفی پروژه نوسازی و از سوی دیگر متقاضیان خرید 
نقش  مالی،  کننده  تامین  عنوان  به  مسکونی  واحد 

پیمان مدیریت را ایفا کنند.

آئینی از انبوه سازان خواست دراین رابطه نمایندگانی در 
خصوص تشکیل کمیته ای معرفی کنند.

با  پایان سخنان خود  در  راه  شهرسازی  وزیر  معاون 
اشاره به صنعتی سازی در بافت های فرسوده، گفت : 
هرسازنده که بتواند با صنعتی سازی دوره ساخت را 
این حوزه بسیار کمک کرده است،  به  کاهش بدهد 
این امر می تواند دوره اسکان موقت را کاهش داده و 
رغبت و انگیزه برای نوسازی در بین مالکان فرسوده را 

افزایش دهد.
همچنین در این نشست، جعفر قرائتی دبیر انجمن 
عضو  و  ساختمان  صنعتی  فناوران  و  تولیدکنندگان 
کارگروه صنعتی سازی ساختمان مرکز تحقیقات راه، 
مسکن و شهرسازی گفت: شهرسازی و ساخت بهینه 
در شورای شهر مغفول مانده است که باید به آن توجه 

بیشتر شود.
این فعال صنعت ساختمان بیان کرد: دو نوع مهاجرت 
داریم یکی مهاجرت نخبگان و جوانان ما از کشور است 
در  و  است  مجازی  فضای  در  آنها  دیگری چرخیدن 

واقعیت ها زیست نمی کنند.
وی تأکید کرد: مرتبا درباره لزوم صدور خدمات فنی 
مهندسی صحبت می کنیم غافل از اینکه بازار داخلی 

خودمان را از دست داه ایم.
دارد یکی  داد: ساخت و ساز ۴ مرحله  ادامه  قزائتی 
پیش تولید است دیگری ساخت و ساز، سوم مرحله 
طولانی بهره برداری و آخرین هم تخریب و بازیافت 
است اما در هر ۴ مرحله مشکل داریم و آن را اصلاح 

نمی کنیم.
به گفته وی، انرژی و آب در مرحله پیش تولید یعنی 
تولید،  زمان  در  و  رود  می  هدر  بسیار  مصالح  تولید 
سیستم هایی استفاده می کنیم که باز هم انرژی و آب 
را هدر می دهند و در دوره بهره برداری هم مجدد این 

معضل تکرار می شود.
وی تاکید کرد: سازندگان و مدیران دولتی این وظیفه 

اجتماعی و عرفی را دارند که آن را در نظر بگیرند.
وی با بیان اینکه فکر می کنیم صنعتی سازی یک روش 
ساخت است گفت: این در حالی است که یک راهبرد 
و استراتژی است؛ صنعتی سازی برخلاف مدلی که در 
نظام فنی و اجرایی داریم، باید اول ضوابط را بررسی 
کنیم و سپس وارد دوره طراحی شویم؛ اینکه اسکلت را 
پیچ و مهره کردیم که صنعتی سازی نیست، ما روش را 

با تاکتیک اشتباه گرفته ایم.

مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران تاکید کرد:

لزوم تقویت رویکرد صنعتی سازی در نوسازی 
بافت های فرسوده

اخبار

اجرای ۲۷۰۰ پروژه تحقیقاتی در 

حوزه کشاورزی و منابع طبیعی

بیش از ۲۷۰۰ پروژه تحقیقاتی در حوزه کشاورزی و منابع طبیعی در 
سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج کشاورزی اجرا می شود.

 حسین جعفری، معاون پژوهش و فناوری سازمان تحقیقات، آموزش 
و ترویج کشاورزی با بیان اینکه بیش از ۲۷۰۰ پروژه تحقیقاتی در این 
سازمان انجام شد، گفت: بخشی از پروژه های تحقیقاتی از گذشته 
شروع شده اند و اکنون ادامه دارند و در عین حال پروژه های جدیدی 
کلان  طرح های  و  برنامه ها  قالب  در  که  هستند  تصویب  حال  در 

می باشند.
وی اظهار داشت: از دو سال گذشته ساماندهی پروژه های تحقیقاتی 
در بخش کشاورزی و برنامه محور کردن آنها را آغاز کرده ایم و به این 
منظور ۲۲ طرح کلان تاکنون در سازمان تصویب شده تا بخش مهمی 

از پروژه ها و طرح های تحقیقاتی در ذیل آن اجرا شوند.
امنیت غذایی  این، چالش های تحقق سند  بر  ادامه داد: علاوه  وی 
احصا شده و برای حل چالش ها، برنامه های عملیاتی تدوین کرده ایم.

جعفری تصریح کرد: در حال حاضر برنامه عملیاتی تمام مؤسسه های 
تحقیقاتی مشخص شده است و کلیه پروژه هایی که تصویب می شود 
باید در راستای اهداف سند امنیت غذایی، اولویت های الگوی کشت یا 

تولید و حل چالش های کشاورزی و منابع طبیعی باشد. و
وی با بیان این که در سازمان تات پروژه ها و طرح های پیشنهادی 
مؤسسات و مراکز با اسناد بالادستی و برنامه الگوی تولید تطبیق داده 
می شود، گفت: برای مثال بر اساس الگوی تولید، تحقیق در مورد 
حبوبات در استان هایی همچون کرمانشاه، لرستان و زنجان اولویت 
دارد و اگر محققی در استان سیستان و بلوچستان بخواهد بر روی 

حبوبات تحقیق کند، آن طرح تصویب نخواهد شد.
جعفری در همین حال گفت: تاکنون ۲۲ چالش تخصصی در بخش 
کشاورزی از سوی سازمان تات بر مبنای سند امنیت غذایی شناسایی 

و احصا شده است.
وی ارتقای بهره وری آب، تغییرات اقلیمی، کاهش ضایعات کشاورزی، 
حکمرانی آب و ارتقای بهره وری تولید محصولات زراعی و باغی را از 

مهمترین چالش ها برشمرد.
معاون پژوهش و فناوری سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج در مورد 
چالش تغییرات اقلیمی نیز اذعان داشت: محققان موظفند بحث تغییر 

اقلیم را در طرح های خود ببینند.
وی با اشاره به هدفگذاری های مربوط به تولید جو و گندم دیم در 
سند امنیت غذایی کشور گفت: در این سند در افق ۱۴۱۱ عملکرد 
جو در اراضی دیم ۱۵۰۰ کیلوگرم در هکتار و عملکرد تولید گندم 
دیم دو تن در هکتار هدف گذاری شده و بر این اساس ما باید برای 
اقلیم های مختلف رقم های مناسب و سپس هسته های بذری متناسب 

با آنها را تولید کنیم.
جعفری اضافه کرد: در سند امنیت غذایی برای هر یک از محصولات، 
هدف گذاری شده و ما مطابق با این سند، تحقیقات را پیش می بریم.

وی درباره منابع مالی طرح های تحقیقاتی در بخش کشاورزی نیز 
ابراز داشت: اعتبارات طرح های تحقیقاتی از منابع داخلی مؤسسات 
تحقیقاتی و یا از محل سفارش تحقیق دستگاه های اجرایی و بخش 
با  این خصوص مؤسسات پژوهشی  تأمین می شود و در  خصوصی 

محدودیت هایی مواجه هستند.
معاون پژوهش و فناوری سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج کشاورزی 
افزود: اگر منابع مالی از محل اعتبارات عمومی به مقدار کافی تأمین 

شود، سرعت انجام پروژه ها افزایش می یابد.

تلاش وزارت ارتباطات برای فراهم 

کردن اینترنت با بهترین کیفیت است

معاون وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات با تاکید بر اینکه 
افزایش میزان رضایتمندی کاربران اینترنت برای ما یک 
ارتباطات،  وزارت  در  تصریح کرد:  می رود،  شمار  به  اصل 
شبانه روزی تلاش می کنیم تا اینترنت را با بهترین کیفیت 

برای مردم فراهم کنیم.
کیفیت  بررسی  جلسه  چهارمین  در  جعفرپور«  »محمد 
شبکه ارتباطی کشور افزود: پس از انتشار گزارش انجمن 
اختلالات  ادعای وجود  تهران و طرح  الکترونیک  تجارت 
سلسه  این  برگزاری  کشور،  ارتباطی  شبکه  بر  عمدی 
جلسات منجر به رفع ابهامات مطرح شده و رسیدن طرفین 

به یک جمع بندی واحد شده است.
اینکه  به  اشاره  با  زیرساخت  ارتباطات  مدیرعامل شرکت 
اپراتورها و شرکت ارتباطات زیرساخت در این راستا در حال 
ارتقای ظرفیت شبکه ارتباطی هستند، خاطرنشان کرد: در 
ارتقاء و  ارتباطات زیرساخت  روزهای گذشته نیز شرکت 
جایگزینی تجهیزات را در ساعت های کم ترافیک شبانه 

روز )down time( آغاز کرده است.
در این جلسه، »مجتبی توانگر«  مردم تهران، ری، شمیران، 
اسلامشهر و پردیس در مجلس شورای اسلامی گفت: بر 
ارتباطات مطرح کردیم، درباره  از وزیر  اساس سوالی که 
اختلالات در شبکه ارتباطی مباحثی مطرح و بر پایه آن 
مقرر شد از این پس با حضور فعالان صنف و اعضای انجمن 
تجارت الکترونیک در جلسات هفتگی اقدام به ابهام زدایی 

شود.
پیش  از این، توانگر و برخی از نمایندگان مجلس سوالی را 
از وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در خصوص »مشکلات 
ناشی از سرعت و کیفیت پایین اینترنت« مطرح کرده بودند 
که وزیر ارتباطات با حضور در صحن علنی و برنامه سه 
شنبه های نظارتی مجلس توضیحاتی را در این ارتباط ارائه 
کرد.همچنین روز دوشنبه نشستی با حضور وزیر ارتباطات 
از  تفحص  و  تحقیق  خواهان  که  مجلسی  نمایندگان  و 
معادن  و  صنایع  کمیسیون  در  بودند  ارتباطات  وزارت 
مجلس برگزار شد که پس از ارائه توضیحات و مستندات 
توسطاز سوی »زارع پور«، نمایندگان از توضیحات وی قانع 
شدند و طرح موضوع تحقیق و تفحص از وزارت ارتباطات 
منتفی اعلام شد.در این جلسه نمایندگان انجمن تجارت 
الکترونیک تهران و نمایندگان اپراتورهای همراه و ثابت، 
زیرساخت کیفیت شبکه اینترنت کشور نیز حضور داشتند.
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توزیع روزانه ۲۰۰ تن گوشت گرم گوسفندی و گوساله وارداتی در بازار پایتخت
 قائم مقام وزیر جهاد کشاورزی از توزیع روزانه ۲۰۰ تن گوشت 
بازار پایتخت خبر داد  گرم گوسفندی و گوساله وارداتی در 
و گفت: اکنون این محصول با قیمت های مصوب در میدان 
بهمن، فروشگاه های زنجیره ای و میادین میوه و تره بار تهران 

عرضه می شود.
ایرنا  »علیرضا پیمان پاک« در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی 
از محل  تامین کسری گوشت قرمز  تولید و  درباره وضعیت 
واردات، افزود: با توجه به نیاز کشور به گوشت قرمز، از آنجایی 
که پارسال بحران هایی در حوزه تولید به وجود آمد، در حوزه 
جهاد کشاورزی برنامه ریزی شد تا میزان کسری تولید کشور 
را بتوانیم از محل واردات به موازات برنامه ریزی برای ترمیم 

زنجیره های تولید دام دنبال کنیم.
قائم مقام وزیر جهاد کشاورزی تصریح کرد: در دو ماه گذشته با 
همکاری با بانک مرکزی و مجموعه ها و واردکنندگان مختلف، 
مسیرهایی طراحی شد تا بتوانیم تا پایان امسال بخشی از نیازها 
را در قالب واردات روزانه حدود ۳۰۰ تن گوشت گرم )چه دام 

سنگین و چه دام سبک( تامین کنیم.
وی اظهار داشت: اکنون روزانه ۲۰۰ تن گوشت گرم تامین می 
شود که نزدیک به ۱۲۰ تا ۱۳۰ تن آن گوشت گوسفندی است 
که از کشورهای مختلف تامین می شود و حدود ۸۰ تن گوشت 
گرم گوساله در قالب دام زنده سنگین به سیستان و بلوچستان 

وارد و گوشت کشتاری آن به بازار عرضه می شود.
به گفته پیمان پاک، طبق برنامه ریزی ممکن است در فصل 
سرد افزایش تقاضا داشته باشیم که در این صورت باز هم به 
نوعی واردات را افزایش می دهیم تا حدی که نیاز کشور تامین 

و بازار تنظیم شود.
وی افزود: گوشت های وارداتی به صورت قطعه بندی شده در 
سه مسیر میدان بهمن، فروشگاه های زنجیره ای و میادین 
میوه و تره بار توزیع می شود و طی ۲ تا سه هفته گذشته با 
تامین مالی انجام شده توسط بانک مرکزی، روند واردات به 

اندازه کافی بوده و حتی در برخی موارد ظرفیت جذب تکمیل 
بوده است؛ با این حال برنامه های مختلفی داریم که هر زمان 
نیازمند افزایش واردات بودیم بتوانیم به سرعت این کار را انجام 

بدهیم.
این مقام مسوول گفت: این فرایند تا زمانی که قیمت ها به 
اما وزارت جهاد کشاورزی  پیدا می کند،  ادامه  برسد  تعادل 
همواره این را مد نظر دارد که در کنار تنظیم بازار و واردات 
محصولات پروتئینی، بحث مدیریت عرضه و تولید قراردادی و 
بحث واردات دام زنده پایه پرواری را چه در حوزه دام سبک و 
سنگین دنبال کند که در کنار تنظیم بازار بحث زنجیره های 
تولید را تقویت کنیم تا بتوانیم در سال آینده به طور کامل نیاز 

خود را از محل تولید داخل تامین کنیم.
قائم مقام وزیر جهاد کشاورزی افزود: در کنار این موضوع، برنامه 
ریزی شده که حجم قابل توجهی از گوشت منجمد مورد نیاز 
صنعت و اصناف کشور را در قالب واردات از برزیل و هند و 
ماهه  دو  یکی  طی  فرایند  این  شود،  انجام  دیگر  کشورهای 
تالار دوم محقق شده است و  از مسیر  ارز  تامین  با  گذشته 

کاهش قیمت خوبی در زمینه گوشت منجمد داشتیم.
وی براین باور است که واردات گوشت منجمد باعث می شود 
صنف و صنعت به حوزه گوشت گرم که مصرف خانوار است 
ورود نکنند و این تقاضا از مسیر گوشت گرم خارج شود که 

همین امر باعث کنترل و تنظیم بازار می شود.
پیمان پاک اضافه کرد: اکنون گوشت مورد نیاز کشور از مبادی 
اروپا،  شرق  اس،  آی  سی  و  اوراسیا  حوزه  همچون  متنوعی 

استرالیا و مغولستان تامین و وارد می شود.
این مقام مسوول گفت: تاکید دولت واردات گوشت با کیفیت 
است، در این دوره از واردات ما واردکنندگان را به طور کامل 
ارزیابی و اهلیت سنجی کردیم و واردکنندگان غربال شدند 
حتی  شود  می  کار  منظم  برنامه  یک  قالب  در  مهم  این  و 
مجوزی را دادیم برای اینکه دامپزشکان و ناظرین ما در مبدا 

کیفیت گوشت  بر  نظارت 
اضافه  وی  باشند.  داشته 
گرم  گوشت  اکنون  کرد: 
در  گوساله  و  گوسفندی 
تهران توزیع می شود و در 
صورت نیاز به استان های 
بزرگی  شهرهای  و  اصلی 
گوشت  تامین  به  نیاز  که 
دارند در شروع فصل پاییز 

استارت خواهد خورد.
جهاد  وزیر  قائم مقام 
کرد:  تصریح  کشاورزی 
اکنون قیمت هر کیلوگرم 
لاشه بر پایه ۲۶۰ تا ۲۷۰ 
هر  نرخ  و  تومان  هزار 

کیلوگرم گوشت ران و سردست زیر ۳۹۰ هزار تومان است و 
سایر قطعات بر اساس قیمت گذاری معاونت بازرگانی وزارت 

جهاد کشاورزی تعیین شده و به فروش می رسد.
وی افزود: براساس قیمت لاشه قطعه بندی می شود بحث هر 
قطعه یک فرمولی دارد که گران ترین و با کیفیت ترین قطعات 
که ران و سردست است حداکثر به نرخ ۳۹۰ هزارتومان در 
بسته بندی به فروش می رسد البته در میادین میوه و تره بار 
به دلیل اینکه این عرضه به صورت غیرقطعه بندی است حدود 
۲۰ تا ۳۰ هزارتومان با محصول قطعه بندی تفاوت دارد یعنی 

قیمت ها در میادین میوه و تره بار پایین تر است.
پیمان پاک با تاکید بر اینکه این میزان واردات روزانه در تهران 
توزیع می شود، ادامه داد: تهران یک استان وارد کننده گوشت 
قرمز و گوشت مرغ است، به طوری که همه روزه بین هشت تا 
۱۰ هزار گوسفند از استان های دیگر جذب می کرد؛ بنابراین 

این استان در اولویت قرار دارد.

وی براین باور است که اگر بتوانیم بازار گوشت تهران را کنترل 
کنیم در بازار شهرهای دیگر قیمت ها کنترل می شود و بازار 
به تعادل می رسد، اما با شروع فصل سرما در صورت نیاز استان 
ها گوشت مورد نیاز برای استان ها و شهرهای بزرگ پرمصرف 

تامین می شود.
این مقام مسوول تصریح کرد: به طور حتم واردات گوشت قرمز 
تا پایان سال ادامه می یابد، اما اگر قیمت این محصول در بازار 
همانند بازار مرغ به حد تعادل و ثبات رسید و واردات باعث 

زیان تولیدکنندگان شد، واردات را کنترل خواهیم کرد.
قائم مقام وزیر جهاد کشاورزی گفت: روزانه نزدیک به ۸۰ تن 
گوشت گرم گوساله از محل واردات دام زنده به سیستان تامین 
می شود که در یکی دو هفته آینده تلاش داریم این میزان 
را به ۱۵۰ تن برسانیم، زیرا علاوه بر تامین گوشت مورد نیاز 
کشور بحث اشتغال و رونق استان سیستان و بلوچستان نیز 

مدنظر قرار دارد.
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ورزشی
خبر

عزیزی پور: هاشمی بهترین گزینه برای 
وزارت ورزش است

 رئیس فدراسیون اسکواش گفت: کیومرث هاشمی در همه 
بخش ها و سازمان های ورزشی تجربه دارد زیرا از لایه های 
پایین شروع کرده و پله پله بالا آمده و بهترین گزینه برای 

وزارت ورزش است.
در  ایرنا  ورزشی  خبرنگار  با  گفت وگو  در  عزیزی پور  امیر 
پیشنهادی  گزینه  عنوان  به  هاشمی   انتخاب  خصوص 
وزارت ورزش اظهار داشت: خوشبختانه در او فدراسیون ها، 
اداره های ورزش و جوانان، کمیته ملی المپیک و.... تجربه 

مدیریتی دارد و از بدنه ورزش است.
وی ادامه داد: با ظرفیتی که هاشمی دارد بهترین گزینه 
برای وزارت است زیرا در همه مسئولیت های ورزشی کار 
اجرایی کرده است. او حتی در امور مشترک فدراسیون ها 
بوده و تمام دغدغه های ورزشی را می داند. وظیفه ما نیز 
اهداف کلان  در خصوص  و کمک  گزینه  این  از  حمایت 

ورزشی است.
وی همچنین با اشاره به روند اسکواش ایران پس از اعزام به 
چین عنوان کرد: ما در حال آنالیز ملی پوشان در مسابقات 
چین هستیم و به نظرم دستاورد خوبی کسب شده است. 
مربیانی که رفتند و سطح ورزشکاران را دیدند، پیشنهادها 

و نظرات خوبی ارائه کردند.
رئیس فدراسیون اسکواش در مورد مسابقات پیش روی 
 ۳۰ تا   ۲۷ از  را  بزرگ  جایزه  مسابقات  گفت:  اسکواش 
شهریور در بخش مردان و بانوان به میزبانی یزد برنامه ریزی 
کردیم. از اول تا پنجم آبان نیز مسابقات ایران جونیور را 
رنکینگ  بردن  بالا  برای  مسابقات  این  داریم.  تهران  در 
مسابقات  تعداد  و  پراکندگی  امروز  تا  و  است  ورزشکاران 
دنبال  به  هم  حاضر  حال  در  کرده ایم.  بیشتر  خیلی  را 
اردوی های بهتر و بیشتر هستیم تا بتوانیم کشور را صاحب 

سبک در آسیا و جهان کنیم.
تاکید بر همگانی شدن اسکواش خاطرنشان کرد:  با  وی 
کمیته همگانی روز جهانی اسکواش را در ۲۰ تا ۲۱ مهرماه 
تعیین کرده است و در بوستان های سراسر کشور کار خود 
را آغاز می کند. به دنبال آن هستیم که هر خانواده یک 
تیم اسکواش راه اندازی کند و در یک بوستان در مرکز هر 
استان تجهیزات پورتابل اسکواش را ببریم تا مردم بیش از 
پیش با این ورزش آشنا شوند. در این خصوص هیئت های 

سراسر کشور همراه هستند.

عظیمی: بازیکنان تیم ملی شطرنج دغدغه 
خدمت سربازی نداشته باشند

خبر

پرداخت حق پخش فوتبال منتظر تصویب 
در صحن است

10

رئیس کمیسیون ورزش مجلس شورای اسلامی گفت: پرداخت 
حق پخش فوتبال منتظر تصویب است

به گزارش خبرنگار مهر، محمد مهدی فروردین نماینده مجلس 
شورای اسلامی که همراه مهدی تاج برای تماشای دیدار دوستانه 
ایران و آنگولا به ورزشگاه آزادی آمده بود در خصوص آخرین 
وضعیت مصوبه مجلس شورای اسلامی مبنی بر پرداخت حق 
پخش تلویزیونی گفت: این موضوع در برنامه هفتم گنجانده شده 

است و برای تصویب به صحن علنی خواهد رفت.
رئیس کمیسیون ورزش مجلس شورای اسلامی افزود: قصد داریم 
یکی از دغدغه های اصلی جامعه فوتبال را با حل موضوع حق 
پخش برطرف کنیم که این موضوع نیازمند تصویب در صحن 

علنی مجلس است.
وی درباره نگاه ملی به بازی پرسپولیس مقابل النصر که بیش از 
یک میلیارد تماشاگران تلویزیونی خواهد داشت، تاکید کرد: قطعاً 
این موضوع مورد توجه است و همین امروز جلساتی را در این 

خصوص برگزار کردیم تا شرایط خوبی را شاهد باشیم.

ملی پوش تیم اسکیت: شانس کسب مدال 
بازی های آسیایی هانگژو را داریم

 ملی پوش رشته اسکیت گفت: با توجه به آمادگی بدنی و تمرینات 
دیگر  هم  و  خودم  هم  داشتم،  سالجاری  در  که  منظمی  و  مستمر 
رقابت های  در  مدال  کسب  برای  بالایی  شانس  ملی،  تیم  بچه های 
بازی هایی آسیایی ۲۰۲۳ هانگژو داریم و برای کسب مدال به این 

بازی ها می رویم.
امیر بهزادی بروجنی پیش از اعزام با رقابت های بازی های آسیایی 
مرکز  اسلامی)ایرنا(  جمهوری  خبرگزاری  با  وگو  گفت  در  هانگژو 
چهارمحال و بختیاری افزود: از ابتدای امسال، تمرینات آماده سازی 
برای حضور در مسابقات آسیایی را به صورت مستمر دنبال کردم و 

با آمادگی کامل در این رویداد حضور پیدا می کنم.
وی جدی ترین رقبای خود را ورزشکارانی از کشورهای کره  جنوبی، 
در  که  رکوردهایی  به  توجه  با  گفت:  و  کرد  عنوان  هند  و  تایوان 
تمرین های آماده سازی از خود ثبت کردم، ۲ ثانیه بهتر از این رقبای 
رکورد زدم و این نشان می دهد تیم ملی اسکیت کشور با مدال های 

رنگانگ این رویداد قاره ای را پشت سر می گذارد.
کاپیتان ملی پوش تیم اسکیت با اشاره به برگزاری مسابقات تدارکاتی 
این تیم در کشور ایتالیا، تصریح کرد: هم خودم و هم دیگر بچه های 
تیم در آمادگی کامل قرار داریم و امید به مدال آوری تیم زیاد است.

فدراسیون  سرپرست  عظیمی  شهرام   
جمشید  امیر  با  دیداری  در  شطرنج 
آمادگی  و  ورزش  اداره  رییس  فولادی 
مسلح  نیروهای  کل  ستاد  جسمانی 
پیرامون وضعیت خدمت مقدس سربازی 
قهرمانان این رشته به گفت وگو پرداخت.

با  که  دیدار  این  در  ایرنا،  گزارش  به 
دستیار  باقری  دوم  سرتیپ  امیر  حضور 
و مشاور رییس سازمان عقیدتی، سیاسی 
برگزار  ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش 
حضور  از  استقبال  با  فولادی  امیر  شد، 

ستاد  در  شطرنج  فدراسیون  سرپرست 
از  یکی  را  شطرنج  مسلح،  نیروهای  کل 
رشته های فکری و موثر در تقویت تمرکز 
جامعه برشمرد که در حوزه های همگانی 
به  را  ویژه ای  جایگاه  توانسته  قهرمانی  و 

خود اختصاص دهد.
جسمانی  آمادگی  و  ورزش  اداره  رییس 
یکی  افزود:  مسلح  نیروهای  کل  ستاد 
ورزشکاران  دغدغه های  بزرگترین  از 
سربازی  مقدس  خدمت  دوران  گذراندن 
است که باید اعلام کنم با توجه به قوانین 

ورزشکاران  قهرمانان،  مختص  مقررات  و 
دغدغه  نباید  شطرنج  بازیکنان  ویژه  به 
زیرا  باشند  داشته  سربازی  خدمت 
برای  قهرمانان  شرایط  مسلح  نیروهای 
سربازی  مقدس  خدمت  دوران  گذراندن 

را رعایت می نمایند.
امیر فولادی در پایان از فعالیت ۴۱ هیات 
ورزشی در ستاد کل نیروهای مسلح خبر 

داد.
فدراسیون  سرپرست  عظیمی  شهرام 
از  تقدیر  با  دیدار  این  در  نیز  شطرنج 

فرماندهان  مثبت  نگاه 
ورزشکاران  به  نظامی  ارشد 
ورزش  قهرمانان  گفت: 
نرم،  جنگ  سربازان  کشور 
اقتدار  نماد  و  صلح  سفیران 
بین  در سطح  اسلامی  ایران 
حتما  که  هستند  الملل 
افتخارات  این  کسب  برای 
پشتیبانی  و  نیازمند حمایت 
بخش  در  نظام  دلسوزان 

های مختلف هستند.
سرپرست فدراسیون شطرنج 
حمایت  موضوع  در  افزود: 
ورزشکاران  و  ورزش  از 
مسلح  مقتدر  نیروهای 
بی  نقشی  اسلامی  جمهوری 
بدیل دارند که به حمدالله با 
ارشد  فرماندهان  مثبت  نگاه 
با  نظامی  های  نیروی  در 
نیروهای  محوریت ستاد کل 
همواره  مهم  این  مسلح 
بوده  ورزش  جامعه  خشنودی  موجب 

است.
از  تقدیر  ضمن  پایان  در  عظیمی 
فولادی  امیر  و  باقری  امیر  حمایت های 
شطرنج  فدراسیون  آمادگی  اعلام  از 
آمادگی  و  ورزش  اداره  با  همکاری  برای 
و  داد  خبر  مسلح  نیروهای  جسمانی 
به  شطرنج  رشته  شدن  اضافه  خواستار 
نیروهای  در  فعال  ورزشی  های  رشته 

مسلح شد.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001513 
مورخ 1402/04/21  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
حسین  فرزند  خدرپور  لیلا  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
شماره شناسنامه 313 صادره از امیدیه نسبت به ششدانگ یک قطعه 
باغ بمساحت 4390/37 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 159 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی احمد و محمود هر دو پناهی محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض 
نخواهد  دادگاه  به  متضرر  مراجعه  از  مانع  جدید  مالکیت  سند  صدور 

بود.
انتشار  تاریخ     1402/  06/  04  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

دومین آگهی: 19 / 06 / 1402

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 139960301022002473 
مورخ 1399/07/28  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
امامعلی شماره  فرزند  مالکانه زهرا صفرخانلو  و تصرفات  عادی  انتقال 
شناسنامه 15 صادره از تاکستان نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی بمساحت 27/30 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
- فرعی مفروز از قطعه 5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی عزیزعلی اصغری محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض 
نخواهد  دادگاه  به  متضرر  مراجعه  از  مانع  جدید  مالکیت  سند  صدور 

بود.
انتشار  تاریخ     1402/  06/  04  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

دومین آگهی: 19 / 06 / 1402

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001841 
مورخ 1402/05/07  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی عبداله آخوندی فرزند نصراله 
شماره شناسنامه 169 صادره از چاراویماق نسبت به مساحت 500متر 
مربع مشاع از ششدانگ مفروز و مجزی شده از پلاک 415 فرعی مفروز 
از قطعه  A4  تفکیکی از 157 اصلی که بصورت یک قطعه باغ درآمده 
است واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی احمد 
درخشانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
یا اشخاصی نسبت  فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  به صدور سند 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
انتشار  تاریخ     1402/  06/  04  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

دومین آگهی: 19 / 06 / 1402

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001253 
مورخ 1402/03/31  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه حسن محمودی بابانظر فرزند یعقوبعلی 
شماره شناسنامه 1202 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی بمساحت 125/03 متر مربع مفروز و مجزی شده 
در  واقع  اصلی   153 از  تفکیکی   - قطعه  از  مفروز  فرعی  یک  پلاک  از 
اله خسروی  مالکیت رسمی نصرت  از  رباط کریم  ثبتی شهرستان  حوزه 
به فاصله  نوبت  اطلاع عموم مراتب در دو  به منظور  لذا  محرز گردیده 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
انتشار  تاریخ     1402/  06/  19  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

دومین آگهی: 03 / 07 / 1402

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022003021 
مورخ 1402/06/04  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه غلامرضا رجبی فرزند غلامحسین شماره 
شناسنامه 236 صادره از همدان نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
از  شده  مجزی  و  مفروز  مربع  متر   252/17 بمساحت  احداثی  بنای  با 
پلاک - فرعی مفروز از قطعه 2 تفکیکی از 124 اصلی واقع در حوزه 
محرز  قانع  اله  قدرت  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
به صدور سند  یا اشخاصی نسبت  آگهی می شود در صورتیکه شخص 
انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
و  تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
انتشار  تاریخ     1402/  06/  19  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

دومین آگهی: 03 / 07 / 1402
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت
به شماره وارده 11450 مورخ  بیک طبق درخواست  نفیسه شاه  خانم 
1402/02/13 اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 1307 فرعی از 
115 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین به 
با  اصلی  از 115  مترمربع قطعه 96 پلاک 1307 فرعی  مساحت 260 
نام نفیسه شاه بیک  به  سریال چاپی 869483 سری د - سال 93 - 
ذیل ثبت 44293 صفحه 393 دفتر 215 ثبت و صادر شده است. که 
بعلت اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند 
 120 ماده  وفق  راستا  همین  در  است  نموده  را  مذکور  پلاک  مالکیت 
نوبت  یک  در  مراتب   8/11/1380 اصلاحی ق.ثبت مصوب  نامه  آئین 
اعتراضی  یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی 
داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره 
اعتراض خود  معامله  یا سند  مالکیت  ارائه اصل سند  و ضمن  مراجعه 
را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت 
مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی 
تسلیم  متقاضی  به  و  صادر  مقررات  طبق  مذکور  پلاک  مالکیت  سند 

خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

موضوع  اول  هیات   140260301206001014 شماره  رای  برابر 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای حسن ولی زاده کردکندی فرزند نوروز بشماره 
احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   549 شناسنامه 
مفروز  اصلی  از 142  مربع پلاک 25229 فرعی  متر  به مساحت 102 
آباد  سلطان  در  واقع  اصلی   142 از  فرعی   51 پلاک  از  شده  مجزی  و 
خریداری از مالک رسمی آقای حسین قیدر محرز گردیده است. لذا به 

منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
ماه  دو  به مدت  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته 
از اخذ رسید ظرف مدت  اداره تسلیم و پس  این  به  اعتراض خود را 
یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  نمایند 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
انتشار  تاریخ         1402/05/30 اول:  نوبت  انتشار   تاریخ 

نوبت دوم:1402/06/16
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان  

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

موضوع  اول  هیات   140260301206001788 شماره  رای  برابر 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای بهنام فرهادی فرزند مهراب بشماره شناسنامه 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   5
و مجزی  مفروز  اصلی  از 141  فرعی  پلاک 4980  مربع  متر   150/63
شده از پلاک 44 فرعی از 141 اصلی واقع در صالح آباد خریداری از 
مالکان رسمی آقایان رسول، حسینعلی و عباسعلی همگی دهقان نیری 
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده است.  محرز 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای 
مالکیت صادر  مقررات سند  طبق  اعتراض  عدم وصول  و  مذکور  مدت 

خواهد شد.
انتشار  تاریخ      1402/06/19 اول:  نوبت  انتشار   تاریخ 

نوبت دوم: 1402/07/04
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

موضوع  اول  هیات   140260301206001787 شماره  رای  برابر 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه 
بشماره  کریم  فرزند  رازلیقی  مهری  منصور  آقای  متقاضی  بلامعارض 
شناسنامه 22538 یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 87/91 
از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی   141 از  فرعی   4981 پلاک  مربع  متر 
پلاک 3 فرعی از 141 اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی 
عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  رضوانی  سهلعلی  آقای 
که  صورتی  در  می شود  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
انتشار  تاریخ       1402/06/19 اول:  نوبت  انتشار   تاریخ 

نوبت دوم: 1402/07/04
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان
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استان تهران
گزارش

با اعتباری معادل ۲۵۰۰ میلیارد ریال؛

واحد نخست تصفیه خانه فاضلاب »مهرآباد« 

رودهن آماده بهره برداری است

تصفیه خانه فاضلاب مهرآباد رودهن در ۲ واحد با ظرفیت هشت هزار 
مترمکعب در شبانه روز برای زیر پوشش قراردادن جمعیتی نزدیک به 
۵۰ هزار نفر با اعتبار ۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال ساخته شده و آماده 

بهره برداری است.
به گزارش ایرنا از وزارت نیرو،  این تصفیه خانه نمونه ای از تبلور اراده 
جهادی است که در مدت یک  سال و با عزم و اراده کارکنان آبفای 
شرق استان تهران، با اعتبار ۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد ریالی ساخته شده 

و هم اکنون آماده بهره برداری است.
 تصفیه خانه فاضلاب مهرآباد رودهن با هدف جلوگیری از آلودگی منابع 
آب، خاک و محیط زیست، ارتقای سطح بهداشت عمومی، تولید پساب 
و تغذیه آبخوان ها و همچنین تحقق مصوبات شورای عالی امنیت ملی 

در دستور ساخت قرار گرفت.
این  مشترک  تاسیسات  و  نخست  واحد  ساخت  اجرایی   عملیات 
زیر  برای  شبانه روز  در  مترمکعب  هزار  چهار  ظرفیت  به  تصفیه خانه 
پوشش قرار دادن جمعیتی معادل ۲۵هزار نفر تیر ماه ۱۴۰۱در دستور 
کار این شرکت قرار گرفت و با توجه به اهمیت و ضرورت، بلافاصله 

عملیات اجرایی آن آغاز شد.
 این تصفیه خانه با فرایند پیشرفته و از نوع لجن فعال با قابلیت حذف 
ازت و فسفر برای تصفیه فاضلاب تولیدی مساکن مهر و مهرآباد در 
زمینی به مساحت ۲۱هزار متر مربع طراحی شده است و پساب حاصل 
از این تصفیه خانه برای مصارف کشاورزی، صنعت و تغذیه آب خوان ها 

استفاده خواهد شد.
ساخت این تصفیه خانه از جمله اقدامات مهمی است که در کوتاه ترین 

زمان ممکن با کیفیت بسیار مطلوب در کشور رقم خورده است.

 ۳۴۰ دستگاه اتوبوس جدید به ناوگان

 حمل و نقل تهران اضافه شد
 روابط عمومی استانداری تهران اعلام کرد: در راستای اتخاذ تمهیدات 
ون  دستگاه  و ۲۰۰  اتوبوس  دستگاه  تعداد ۳۴۰  مدارس،  بازگشایی 

جدید به ناوگان حمل و نقل تهران اضافه شد.
شورای  جلسه  هفتمین  تهران؛  استانداری  عمومی  روابط  از  نقل  به 
ریاست  به  دوشنبه  شامگاه  جای  سال  در  استان  ترافیک  هماهنگی 
میرمحمد غراوی سرپرست معاونت هماهنگی امور عمرانی و با حضور 
اعضای شورای ترافیک، مسئولین شهرداری تهران، آموزش و پرورش 
شهر تهران و شهرستان های استان و فرمانداران استان ویژه اقدامات 

و تمهیدات لازم در آستانه بازگشایی مدارس و ستاد مهر برگزار شد.
این گزارش می افزاید: در این جلسه گزارشی از اقدامات اجرا شده و 
در دست اجرای شهرداری تهران از جمله رایگان شدن ناوگان حمل و 
نقل عمومی برای دانش آموزان و دانشجویان در مهرماه، اضافه شدن 
۳۴۰ دستگاه اتوبوس و ۲۰۰ دستگاه ون جدید به ناوگان، تعمیرات 
اساسی قطارهای موجود در خطوط ریلی، ساماندهی سرویس مدارس 
فرمانداری  در  مدارس  نرخ سرویس  تصویب  سامانه سپند،  قالب  در 

تهران و غیره ارائه شد.
براساس این گزارش، در این جلسه مقرر شد سایر فرمانداران استان نیز 
جلسه های شورای هماهنگی ترافیک شهرستان ویژه مهر را تشکیل و 
ضمن ثبت مصوبات آن و سایر مصوبات قبلی در سامانه ثبت مصوبات 
شورای عالی ترافیک نسبت به ساماندهی سرویس مدارس مطابق با 

دستورالعمل های قبلی ابلاغ شده اقدام کنند.
شناور بودن ساعات اداری تمام دستگاه های ملی و استانی مستقر در 
شهر تهران با استناد به تصویب نامه هیات وزیران از دیگر مصوبات مهم 

این جلسه بود.

پاکدشت  شهرستان  فرماندار   
باید  فرهنگی  هفته  گفت: 
ارتقای  و  شکوفایی  رشد،  در 
شهرستان تاثیرگذار بوده و ایده 
و برنامه های اجرایی باعث القا 
ایرانی و  و تبلیغ فرهنگ غنی 

اسلامی پاکدشت باشد.
جلسه  در  اردستانی  محسن   
هفته  برگزاری  هماهنگی 
پاکدشت  شهرستان  فرهنگی 
فرهنگی  هفته  داشت:  اظهار 
معرفی  هدف  با  شهرستان 
فرهنگی،  های  ظرفیت 

و  تاریخی  کشاورزی،  اقتصادی، 
گردشگری و با بهره گیری از ظرفیت 
با  مقابله  اولویت  با  فرهنگی  های 
حقوق  رعایت  اجتماعی،  های  آسیب 
شهروندی ، توسعه فرهنگ عمومی و 

ترویج اخلاق در جامعه اجرا می شود.
برنامه  اجرای  و  بزرگداشت  افزود:  وی 
عهده  به  تنها  فرهنگی  هفته  های 
نیست  ادارات و دستگاههای فرهنگی 
در صورتیکه ملاک در هفته فرهنگی 
و  و     ظرفیتها  معرفی  و  شناسایی 
تمامی  در  شهرستان  های  توانمندی 
اقشار  مشارکت  با  ها  حوزه  و  ابعاد 

مختلف مردم است.
با  کار  غنای  افزایش   بر  مسئول  این 
اقدامات   مطلوب   انجام  و  پیش بینی 
مرتبط  دستگاه های  مناسب  و  کیفی 
تأکید کرد و توجه  همه  جانبه اعضای 
این ستاد به موضوعات و اجرای دقیق 
مصوبات و نیز اطلاع رسانی و پوشش 
انعکاس خبری گسترده را خواستار  و 

شد.
این  داد:  ادامه  پاکدشت  فرماندار 

شهرستان با برخورداری از چهار شهرک 
صنعتی خوارزمی، عباس آباد، پایتخت 
فرون آباد،  صنعتی  لکه  سه  شنزار،  و 
جمال آباد و موزائیک سازان و استقرار 
۶ هزار واحد صنعتی و تولیدی، یکی از 
مهمترین مناطق صنعتی استان تهران 
هزار   ۲۷ وجود  که  این  ضمن  است 
هکتار زمین زراعی قابل کشت، یکهزار 
و ۵۰۰ هکتار گلخانه، تولید سالانه یک 
میلیارد و ۳۱۳ میلیون گل شاخه بریده 
و ۶۰ میلیون گل گلدانی، پاکدشت را 
در زمره مناطق مهم کشاورزی استان 

تبدیل کرده است.
دامپروری  واحد   ۵۴۸ فعالیت  از  وی 
پرورش  واحد   ۲۴ سنگین،  و  سبک 
طیور، ۱۰ واحد پرورش قارچ، فعالیت 
۱۲۱ واحد معدنی، ۲۱ کارخانه اسفالت 
و فعالیت ۳۵ کارخانه بتون سازی در 

پاکدشت خبر داد.
مراکزی  کرد:  خاطرنشان  مسئول  این 
ماملو،  سد  پارچین،  صنایع  جمله  از 
شهدای  ترکیبی  سیکل  نیروگاه 
پاکدشت و تصفیه خانه هفتم تهران در 

پاکدشت مستقر هستند.
مهد  پاکدشت،  افزود:  اردستانی 
دوران هشت سال  و دلاوران  سرداران 
جنگ  دوران  در  و  است  مقدس  دفاع 
هزار  با وجود جمعیت ۱۸  و  تحمیلی 
و  شهید،   ۴۵۰ شهرستان  این  نفری، 
یکهزار و ۲۰۰ جانباز تقدیم اسلام کرده 
از  این که در دوران دفاع  است ضمن 
حریم اهل بیت عصمت و طهارت )ع(، 
مردم پاکدشت بیش از ۸۰ شهید مدافع 

حرم تقدیم اسلام کرده اند.
این  شد:  یادآور  پاکدشت  فرماندار 
شهرستان وسعتی بالغ بر ۶۰۰ کیلومتر 
آمار  اساس  بر  که  جمعیتی  و  مربع 
مسکن  و  نفوس  عمومی  سرشماری 
در حدود ۳۵۰ هزار نفر اعلام شده، از 
رشد جمعیتی ۳.۸ برخوردار است که 
این امر به واسطه نزدیکی به پایتخت 
واسطه  به  پایدار  شغلی  فرصت های  و 
استقرار هزاران واحد صنعتی، تولیدی 
و کشاورزی صورت گرفته که این امر 
از  به بیش  امروز  را  جمعیت پاکدشت 

۵۰۰ هزار نفر رسانده است.

معرفی ظرفیتها و مشاهیر شهرستان ، 
تهیه گزارش و کلیپ با عنوان معرفی 
شهرستان و استفاده از ظرفیت فضای 
بومی  مسابقات  برگزاری  مجازی، 
مختلف،  های  جشنواره  و  محلی  و 
استفاده از ظرفیت هنرمندان و نخبگان 
، برگزاری کارگاههای آموزشی ، معرفی 
ظرفیت  و  ها  پتانسیل  معرفی  اقوام، 
در  الخصوص  علی  شهرستان  های 
، همایش  و گیاه و صنعت  بخش گل 
پیاده روی خانوادگی، برپایی نمایشگاه 
برگزاری  کتاب،  نمایشگاه  گیاه،  و  گل 
جشنواره   ، مهدویت  فرهنگ  همایش 
ایران ، سمینار تحکیم  اقوام و طوایف 
خانواده ، برگزاری محافل انس با قرآن ، 
برپایی یادواره شهدا ، برگزاری جشنواره 
غذای  جشنواره  برگزاری  بادبادکها، 
هفته  های  جشن  برگزاری  و  سنتی 
شاخص  های  برنامه  عنوان  به  وحدت 
پیشنهادی این هفته مطرح شد که پس 
از تایید نهایی ، جدول برنامه های این 
هفته به اطلاع مردم شریف شهرستان 

پاکدشت می رسد.

فرماندار پاکدشت: برنامه های هفته فرهنگی باید مبلغ فرهنگ 
شهرستان باشد

گزارش

محدودیتی در تامین کود برای کشت 

پاییزه استان تهران وجود ندارد

 مدیرشرکت خدمات حمایتی کشاورزی استان تهران اعلام کرد: در 
تامین کود برای کشت پاییزه محدودیتی نداریم اما روند نظارت بر 

توزیع براساس سامانه پایش مواد کودی اعمال می شود.
علی محمدحسینی  افزود: محدودیتی در تامین کود نداریم اما روند 
در جهت  کودی  مواد  پایش  سامانه  اساس  بر  آن  توزیع  بر  نظارت 
تسهیل در امر خدمات رسانی به کشاورزان اعمال می شود تا حقی 

از کشاورزان ضایع نشود.
کُلزا  و  جو  گندم،  پاییزه  محصولات  کشت  آغاز  از  همچنین  وی 
گفت: شرکت خدمات حمایتی  و  داد  خبر  تهران  استان  مزارع  در 
کشاورزی استان تهران آمادگی دارد کودهای مورد نیاز محصولات 

استراتژیک کشاورزی استان را در فصل زراعی جدید تامین کند.
به گفته محمدحسینی، ۴۵هزار هکتار گندم، ۳۰هزار هکتار جو و 
سه هکتار کلزا از زمین های زراعی استان تهران به کشت محصولات 
 ۱۴۰۳-۱۴۰۲ زراعی  سال  در  در  کشت  الگوی  براساس  مذکور 

اختصاص می یابد.
وی ادامه داد: مدیریت و تغذیه گیاه در زمان کشت موجب تقویت 
ریشه گیاهان، تامین مواد مغذی برای فصل رشد، افزایش سرسبزی 
گیاه در طول دوران رشد، حفاظت گیاه در مقابل آفات و بیماری ها و 

در نهایت افزایش تولید در واحد سطح در مزارع خواهد شد.
محمدحسینی افزود: سهمیه کود استان تهران در سال جاری ۵۳هزار 
مقدار  این  از  که  بوده  پتاسه  و  فسفاته  ازته،  کود  انواع  تنُ  و ۴۱۹ 
۴۲هزار و ۲۸۳ تن ازته، ۸هزار و ۱۶ تن فسفاته و ۳هزار و ۱۲۰تن 

پتاسه به این استان اختصاص یافته است.
وی این را هم گفت که تاکنون ۱۰هزار و ۷۰۰ تسن انواع کود بر 
اساس حواله های الکترونیک صادره از مراکز جهاد کشاورزی در بین 
کشاورزان در سال جاری توزیع شده است و از ذخایر مناسبی برای 

کشت پاییزه هم برخوردار هستیم.
مدیرشرکت خدمات حمایتی کشاورزی استان خاطرنشان کرد: تهران 
افزود: روند نظارت بر توزیع کود بر اساس سامانه پایش مواد کودی 

انجام می شود تا هیچ حقی از کشاورزان ضایع نشود.

یک واحد تولیدی فرآورده های پروتئینی 

در ملارد به بهره برداری رسید
 یک واحد تولیدی فرآورده های پروتئینی با حضور فرماندار ملارد و 
جمعی از مسئولان استانی و محلی در شهرک صنعتی صفادشت امروز 

دوشنبه به بهره برداری رسید.
 این واحد در زمینه تولید فرآورده های گوشتی شامل انواع سوسیس، 
کالباس، برگر و گوشت های طعم دار با سرمایه گذاری بیش از سه هزار 
میلیارد ریال توسط سرمایه گذار بخش خصوصی راه اندازی شده است.

از مواد  با استفاده  اتوماتیک و  این واحد به صورت  تولید در  فرآیند 
اولیه سالم بدون مواد نگهدارنده توان تولید سالیانه سه هزار و ۶۰۰ 

تن محصول را دارد.
براساس این گزارش، با بهره برداری از این واحد تولیدی برای بر ۱۲۰ 

نفر به صورت مستقیم اشتغالزایی شده است.
 شهرک صنعتی صفادشت با ۸۰۰ هکتار وسعت و ۵۰۰ واحد صنعتی 
فعال بزرگترین شهرک صنعتی غیردولتی کشور می باشد و به عنوان 

یکی از قطب های صنعتی استان تهران مطرح است.
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و  علم  دانشگاه  خودروی  دانشکده  رئیس   
صنعت گفت: جذبه و کرامات اهل بیت )ع( 
و امامزاده های اطراف تهران باعث شده که 
استادان و تحصیلکرده های دانشگاه ها برای 

خادمی در این حرم ها علاقه مند شوند.
از  پس  فرد  شجاعی  محمدحسن  دکتر 
افتخاری حرم حضرت  دریافت حکم خادم 
خبرنگار  با  وگو  درگفت  )ع(  عبدالعظیم 
)ع(  بیت  اهل  کرامات  داشت:  اظهار  ایرنا 
شامل حال استادان این دانشگاه شده  و به 
طوری که جذبه آنها استادان را عاشق خود 

کرده است.
این مسئول خاطرنشان کرد: دانشگاه علم و 
صنعت یکی از دانشگاه های مومن و متدین 
فیضیه  رهبری  معظم  مقام  فرموده  به  و 
دانشگاه ها بوده و در این گونه کارها پیش 

قدم است.
برجسته  استاد   ۶۱ حدود  داد:  ادامه  وی 
از  درصد  یک  آنها  میان  در  که  دانشگاه 
شامل  هستند  جهان  برجسته  دانشمندان 
آقا  هم  نفر   ۴۷ حدود  و  خانم  استاد   ۱۴

حرم  در  افتخاری  صورت  به  که  هستند 
پژوهشی،  فرهنگی،  خدمات  الکریم  سید 
آموزشی، طراحی، مشاوره و امثال آن ارائه 

خواهند داد.
و  علم  دانشگاه  خودروی  دانشکده  رئیس 
صنعت با اشاره به مشغله زیاد این استادان 
گفت: بدیهی است که استاد دانشگاه معمولا 
مشغله های خیلی زیادی دارد و اینکه اظهار 
خدمت  برای  اصرار  و  پافشاری  و  آمادگی 

افتخاری حرم را دارد قابل تحسین است.
این مسئول ادامه داد: بعضی از آنها با گریه 
پیگیری  را  )ع(  عبدالعظیم  حرم  خادمی 
چنین  منتظر  که  است  ماه   ۶ می کردند، 
پافشاری  و  الهی  فضل  به  بودند،  روزی 

اساتید، آنان در اینجا حاضر شدند.
این  کمک  با  داشت:  اظهار  فرد  شجاعی 
شور  به  حرم  تولیت  لطف  و  ها  امامزاده 
اشتیاق این استاتید پاسخ داده شد تا لوح 

خادمی و افتخاری را گرفتیم.
و  علم  دانشگاه  خودروی  دانشکده  رئیس 
تدریس  روش  در  خادمی  تاثیر  در  صنعت 

استادانی که خادم  دانشگاه گفت:  استادان 
می شوند ارتباطشان با این بزرگواران بیشتر 
بالاتر  معنویشان  علمی  اطلاعات  می شود 
می رود با افراد و مردم عادی بیشتر ارتباط 
کسب  به  ارتباطها  این  اثر  و  گیرند  می 
تجربه کمک می کند و بعد این اطلاعات به 
دانشجوهاشان منتقل و ارتباط دوستانه تری 

برقرار می شود.

این  دستاوردهای  طبیعتاً  شد:  یادآور  وی 
بیت  اهل  کرامات  و  است  بسیار  خادمی 
کردن  در طی سه چهار سال خدمت  )ع( 
در  تحولی  تا  شد  خواهد  آنها  حال  شامل 
در  و  شود  حاصل  استادان  این  روحیه 
داشت  خواهد  مثبت  تاثیر  بسیار  کارشان 
کشور  برای  خوبی  های  دانشجو  بتوانند  تا 

تربیت کنند.

کرامات اهل بیت باعث علاقه مندی استادان دانشگاه برای خادمی حرم ها شده است
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آگهی فقدان سند مالکیت 
آقای کریم فداکار مبارک آبادی طبق درخواست وارده به شماره 8572 مورخ 
شماره  رسمی  اسناد  دفترخانه  مصدق  استشهادیه  تسلیم  با   1402/05/08
بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  سندمالکیت  اینکه  اعلام  با  کریم  رباط   32
نود و سه دسیمتر  و  به مساحت 74/93 / هفتاد و چهار متر  احداثی در آن 
و  مفروز  اصلی   101 از  فرعی   987 پلاک  شماره  به  تفکیکی   653 قطعه 
ثبتی  حوزه  جزء  آباد  اصیل  قریه  در  واقع  مذکور  اصلی  پلاک  از  شده  مجزی 
به شماره سریال  دفترجلد 713  ثبت 147639 صفحه 48  ذیل  کریم   رباط 
414544 الف - 89  بنام کریم فداکار محمدآبادی فرزند احمد ثبت و صادر و 
تسلیم گردیده است سپس تمامی مورد ثبت برابر سند قطعی شماره 95754 
فرزند  چین  خوشه  ساعد  به  تهران   386 دفترخانه   1394/06/24 مورخ 
وکالتنامه   ( مالک  وکیل  درخواست  طبق  که  است  گردیده  منتقل  غلامحسین 
بعلت سرقت  تهران  دفترخانه 570  تاریخ 1397/02/09(  شماره 38003 
مفقود گردیده است که وکیل مالک طی درخواست وارده فوق تقاضای صدور 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 
آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه شخص یا 
اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد 
خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید 
در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان 

فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت
شماره  به  وارده  درخواست  طبق  اجه  اوزون  محمودیان  حیدر  اینکه  به  نظر 
دفترخانه  استشهادیه مصدق  تسلیم 2برگ  با  مورخ 1402/04/20   8193
اسناد رسمی شماره 1077 تهران با اعلام اینکه سند مالکیت اعیانی مساحت 
250/ دویست و پنجاه سهم مشاع از 1740000 سهم ششدانگ یک قطعه 
باغ به مساحت 17872/43 / هفده هزار و هشتصد و هفتاد ودو متر و چهل 
و سه سانتیمتر مربع باستثناء دو سهم مشاع از هفده سهم از هفت سهم از 
هشت سهم دودانگ مشاع از ششدانگ به شماره پلاک 7 فرعی از 156 اصلی 
جلد  دفتر   101 صفحه   420107 ثبت  ذیل  کریم  رباط  ثبتی  حوزه  در  واقع 

190 بنام حیدر محمودیان اوزون اجه فرزند بابا به شماره سریال 669756 
ثبت و صادر و تسلیم گردیده است که مالک طی درخواست وارده فوق اعلام 
نموده که سند مالکیت با مشخصات صدرالذکر به علت اختلاس حواس مفقود 
گردیده است و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک مذکور را نموده است 
نوبت  قانون ثبت در یک  نامه اصلاحی  آئین  ماده 120  اجرای  لذا مراتب در 
آگهی می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک 
مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت 
ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این 
اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات 
اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد 

بود.
بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
مورخ   10328 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  محمدی  مهدی  آقای 
از 115  ثبتی 11809 فرعی  اینکه پلاک  به  نظر  اعلام داشته   1402/05/31
ملک  نوع  مسکونی  آپارتمان  دستگاه  یک  مالکیت  سند  از  عبارتست  )که  اصلی 
طلق به پلاک ثبتی 11809 فرعی از 115 اصلی مفروز و مجزی شده از 3886 
فرعی از اصلی مذکور قطعه 1 در طبقه 1 و واقع در بخش 00 ناحیه 00 حوزه 
نام مهدی  به  به مساحت 95/64 مترمربع  تهران   رباط کریم استان  ثبت ملک 
 1363/08/29 تولد  تاریخ   10 شناسنامه  شماره  اله  سیف  فرزند  محمدی 
کل  از   6 سهم  جز  با   3782363787 ملی  شماره  دارای  بیجار  از   صادره 
سهم 6 بعنوان مالک ششدانگ عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت 11871 
تاریخ 1399/08/19 دفترخانه اسناد رسمی شماره 47 شهر رباط کریم استان 
تهران، و سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 749843 سری ه سال 98 به شماره 
دفتر الکترونیکی 139920301022010098 ثبت گردیده است.و بموجب 
شماره  رسمی  اسناد  دفترخانه   1400/07/08 مورخ   36911 شماره  رهنی 
مبلغ  به  ایران  صادرات  بانک  بنفع  که  تهران  استان  کریم  رباط  شهر   29
مفقود  جابجایی  است.بعلت  گرفته  قرار  رهن  در  ریال   8/700/000/000
نموده  را  مذکور  پلاک  مالکیت  سند  المثنی  سند  صدور  تقاضای  لذا  گردیده 
مصوب  ق.ثبت  اصلاحی  نامه  آئین   120 ماده  وفق  راستا  همین  در  است 
8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی 

برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت 
ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله 
اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در 
مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206001785 شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   9 شناسنامه  بشماره  علی  فرزند  صابر  حسن 
زمین با بنای احداثی به مساحت 151/96 متر مربع پلاک 25246 فرعی از 
142 اصلی مفروز و مجزی شده از 142 اصلی واقع در شهرک الهیه خریداری 
منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  شهبازی  عبدالله  آقای  رسمی  مالک  از 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی  اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص   که 
به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
صورت  در  است  بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  دادخواست 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ     1402/06/04 اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

1402/06/20
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206001792 شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 

ابراهیم کریمی اصل فرزند خلیل بشماره شناسنامه 17318 یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 160 متر مربع پلاک 25244 فرعی از 142 اصلی 
از  142 اصلی واقع در گلستان  از پلاک 1183 فرعی  مفروز و مجزی شده 
خریداری از مالک رسمی آقای عزیز یارجانلو محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  به صدور سند  نسبت  اشخاص 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ    1402/06/04 اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

1402/06/20
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206001822 شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
حمزه نریمانی فرزند سلیمان بشماره شناسنامه 636 نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 200 متر مربع پلاک 25247 فرعی از 
142 اصلی مفروز و مجزی شده از 142 اصلی واقع در گلستان خریداری از 
مالک رسمی آقای عزیز یارجانلو محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ    1402/06/04 اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

1402/06/20
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان
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شهر  استادیوم  زمین  بستر  سازی  آماده 
همراه  به  چمن  اجرای  جهت  صالحیه 
ساخت دیوار حائل بالای سکوها با خیابان 
مجاور استادیوم به اهتمام معاونت عمرانی 

و پیمانکار پروژه آغاز شد.
ورزشی  استادیوم   ، روز  اتفاق  گزارش  به 
فرصت  مناسب،  ظرفیت  با  صالحیه  شهر 
جهت  نوجوانان  و  جوانان  برای  را  خوبی 
و  اجتماعی  فعالیت های  تأمین  تفریح، 
فرهنگی  و  ورزشی  رویدادهای  در  شرکت 
عنوان  به  سال  طول  در  و  می کند  فراهم 
و  جوانان  تعامل  و  همگرایی  برای  محلی 
و  ورزش، مسابقات  به  نوجوانان علاقه مند 

فعالیت های مشابه استفاده خواهد شد.
ساخت این استادیوم ورزشی به جوانان و 

نوجوانان با استعداد و ورزشکاران با انگیزه 
خود  توانمندی های  از  تا  می دهد  فرصتی 
بهره برداری کنند و می تواند بستر مناسبی 
ورزشکاران  پیشرفت  و  شناسایی  برای  را 
پویش  و  توسعه  در  و  نماید  فراهم 
را  تاثیرگذاری  نقش  ورزشی  استعدادهای 

ایفا نماید.

فاز جدید احداث پروژه استادیوم ورزشی شهر صالحیه/
آماده سازی بستر زمین استادیوم ورزشی شهر صالحیه 

جهت اجرای چمن و محوطه سازی آغاز شد
از  گلستان  شهردار 
جدید  معبری  ایجاد 
خیابان  انتهاي  در 

طالقانی خبر داد.
اتفاق  گزارش  به 
سید  دکتر  روز، 
میرزمانی  محمد 
فنی  معاونت  گفت: 
شهرداری  عمرانی  و 
در اقدامی جهادی و 

پس از اخذ مجوز های مربوطه نسبت 
به ایجاد معبر جدید در محدوده کنار 
کار  دستور  در  را  شهر  شمالی  گذر 

خود قرار داده است.
ترافیک  معضل  رفع  به  اشاره  با  وی 
افزود: عملیات ساخت  شهر گلستان 
خیابان  انتهای  در  جدیدی  معبر 
الهیه شروع شد که بلوار اصلی آیت 

شمالی  گذر  کنار  به  را  سعیدی  اله 
وصل می کند.

و  ساخت  با  افزود:  گلستان  شهردار 
تکمیل این معبر که به طول 1000 
متر است از ترافیک بلوار اصلی آیت 
اله سعیدی کاسته میشود که گامی 
گذر  کنار  پروژه  تکمیل  برای  دیگر 

شمالی شهر گلستان خواهد بود.

قدمی دیگر تا تکمیل کمربندی کنار گذر شمالی 

و معابر طالقانی
خبر

به گزارش اتفاق روز؛ امید احمدی در دیدار 
با خانواده شهیدان امنیت سعید قزل باش، 
حامی تفضلی و آزاده شهید حسین رهساز 
هستی  همه  از  شهیدان  اینکه  بیان  با   ،
برای  را  آرامش  و  امنیت  تا  گذشتند  خود 
شهیدان  داشت:  اظهار  آورند  ارمغان  به  ما 
بوم  و  مرز  این  صلابت  مظهر  ایثارگران  و 

هستند.
وی افزود: امروز اقتدار و صلابت ما مدیون 
حماسه آفرینی شهیدان و ایثار گران است، 
عزیزانی که از همه تعلقات دنیوی گذشته و 

به قرب الهی نائل آمدند.
احمدی در ادامه بیان داشت: تا مادامی که 
فرهنگ ایثار و شهادت در جامعه ما حاکم 
باشد هیچ قدرتی فکر تجاوز و تعدی به این 

مرز و بوم را نخواهد کرد.
بتوانیم  است  امید  ساخت:  خاطرنشان  وی 
رسانی  خدمت  راستای  در  را  خود  وظایف 

به خانواده معظم شهدا و ایثارگران به نحو 
خداوند  پیشگاه  در  تا  دهیم  انجام  مطلوب 
شهدا  مدیون خون  و  شرمنده  مردم  نزد  و 

نباشیم.

گفتنی است این دیدار با حضور امید احمدی 
ترابی  والمسلمین  السلام  حجت  فرماندار، 
و  بنیاد شهید  رئیس  یوسفی  و  امام جمعه 

امور ایثارگران شهرستان صورت گرفت .

دیدار با خانواده شهدا و ایثارگران یک وظیفه است خبر خبر

مدیرعامل آبفای استان تهران تاکید کرد؛

تکمیل پروژه فاضلاب غرب تهران تا بهمن ماه
نوشتار

فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل   
استان تهران در بازدید از پروژه های 
فاضلاب غرب تهران، بر تکمیل این 
تاکید  امسال  ماه  بهمن  تا  پروژه ها 

کرد.
فاضلاب  و  آب  شرکت  از  نقل  به 
در  اردکانی  محسن  تهران،  استان 
این بازدیدها در جریان روند اجرایی 
و پیشرفت فیزیکی پکیج اضطراری 
 ،۲۲ منطقه  در  فاضلاب  تصفیه  
جناح،  بزرگراه  انتقال  خط  پروژه 
بزرگراه  به  منتهی  و خطوط  شبکه 

آزادگان قرار گرفت.
این  اهمیت  به  توجه  با  اردکانی 
دفع  خدمات  ارائه  برای  پروژه ها 
شهروندان  به  فاضلاب  بهداشتی 
منابع  تامین  ضمن  تهران  غرب 
مالی لازم، بر تکمیل این پروژه ها تا 

بهمن ماه امسال تاکید کرد.
تهران  استان  آبفای  مدیرعامل 
واحدهای  از  بازدید  در  هم چنین 

مختلف تصفیه خانه فاضلاب 
)فیروزبهرام(  تهران  غرب 
تسریع  برای  لازم  دستورات 
بیوگاز  نیروگاه  تکمیل 
مگاوات  شش  ظرفیت  به 
تا  کرد  تاکید  و  صادر  را 
آینده  دوماه  ظرف  حداکثر 
مدار  وارد  نیروگاه  این 

بهره برداری شود.
غرب  فاضلاب  تصفیه خانه 
در  )فیروزبهرام(  تهران 
زمینی به مساحت ۶0 هکتار 
در محدوده فیروزبهرام واقع 

شده است.
 1۲۵ تصفیه خانه  این  برای 
طریق  از  یورو  میلیون 

اسلامی  توسعه  بانک  فاینانس 
هزینه شده است که از اواخر سال 
1۴01 و در قالب چهار واحد فعال 

در مدار بهره برداری است.
این تصفیه خانه ۲0 درصد جمعیت 

و  میلیون  تهران در حدود ۲  غرب 
قرار  پوشش  زیر  را  نفر  هزار   100
 1۹0 تصفیه  قابلیت  و  می دهد 
میلیون مترمکعب فاضلاب در سال 

را دارد.

از  برق  مگاوات   ۶ تولید  هم چنین 
نیروگاه های CHP، حذف هم زمان 
لجن  و  پساب  تولید  فسفر،  و  ازت 
در کلاس B و ... از ویژگی های این 

تصفیه خانه است.

اجرای طرح ضربتی تخریب و جمع آوری دیوارهای غیرمجاز 
محل دپو ضایعات در شهرک وحیدیه رباط کریم خبر

خبر  این  اعلام  با  کریم  رباط  شهرداری  سرپرست 
گفت:فعالیت مراکز تفکیک زباله و ضایعات غیر مجاز 
مغایر با ضوابط و قوانین بهداشتی و زیست محیطی 
بوده و آسیب های عدیده ای  ای در حوزه بهداشت، 

سلامت و امنیت شهروندان در پی دارد.
گرفته  صورت  اقدامات  تشریح  در  صیفی  مهندس 
عنوان کرد:علیرغم اخطار و پیگیری های مکرر برای 
این  ضایعات،  جمع آوری  و  کار  ادامه  از  جلوگیری 
پسماند  تفکیک  غیراصولی  فعالیت  به  اقدام  مرکز 
نارضایتی  و  می کرد  زیست  محیط  کردن  آلوده  و 

در  نیز  را  شمالی  کمربندی  در  منطقه  شهروندان 
پی داشت، با اخذ دستور از مراجع قضایی به همراه 
نیروی  عوامل  حضور  با  و  سازمان  اجرایی  عوامل 

انتظامی کلیه ضایعات جمع آوری و پاکسازی شد.
خصوص  در  ضربتی  طرح  این  است  ذکر  به  لازم 
جمع آوری واحد ضایعاتی در خیابان صیاد شیرازی 
گزارشات  و  درخواست  به  بنا  ویلا  باغ  خیابان  و 
مردمی و با دستور دادستان و سرپرست شهرداری 
، توسط حوزه معاونت خدمات شهری  رباط کریم 

اجرایی شد .

بازدید مدیر عامل شرکت عمران پرند از مراحل 
پایانی احداث پارک سوار ایستگاه مترو پرند

نوشتار

محوطه  احداث  مراحل  آخرین  از  صیادی  مهندس 
به  پرند  مترو  مرکزی  ایستگاه  سوار  پارک  سازی 

مساحت 11هزار مترمربع بازدید کرد.
عامل  مدیر  مهندس صیادی   ، روز  اتفاق  گزارش  به 
درصدی   ۹۵ پیشرفت  مراحل  از  عمران  شرکت 
محوطه سازی پارک سوار ایستگاه مرکزی مترو پرند، 
به مساحت 11 هزار متر مربع که از سوی پیمانکار 

شرکت عمران پرند در حال اجراست بازدید کردند.
هم اکنون بیش از ۴هزار مترمربع از فضای محوطه 
کفپوش بتونی و ۷هزار متر مربع بصورت آسفالت اجرا 
گردیده و پیش بینی می شود عملیات اجرایی محوطه 
ایستگاه مرکزی مترو پرند در هفته آینده به  سازی 

پایان خواهد رسید.
این پارک سوار،  با احداث  به گفته مهندس صیادی 

مرکزی  ایستگاه  از  تاکسی  و  ون  اتوبوس،  با  مترو  مسافران  جابجایی 
مترو پرند به نقاط مختلف شهر پرند و بالعکس انجام خواهد شد.قابل 

ذکر است، مبلغ ۷۵0 میلیارد تومان از سوی شرکت عمران پرند در 
نیاز  مورد  تجهیزات  خرید  به  زمین  تهاتر  محل  از  گذشته  سال  یک 

تکمیل و افتتاح متروی پرند پرداخت شده  است.

به همت اداره بهزیستی شهریار، جلسه 
سرپرست  بی  فرزندان  خصوص  در  ای 
مراکز  در  مقیم  موثر  سرپرست  فاقد  و 
شبه خانواده با هدف بازپیوند با خانواده 
هایشان با حضور علیرضا عباسی فرهادلو 
ذوقی  عطار  لیدا   ، حراست  مسئول 
فرزندان  خانواده،  شبه  حوزه  کارشناس 
و خانواده ها و اقوام آنان واقع در سالن 
شهریار  شهرستان  بهزیستی  اجتماعات 
برگزار  وصمیمی  گرم  کاملا  فضایی  در 

شد.
خانواده  شبه   ، روز  اتفاق  گزارش  به 
است  مشخص  اسمش  از  که  همانطور 

مانند خانواده می باشد و با نگاه به ظاهر 
کودکان میزان رضایتمندی آنان در این 
مراکز به خوبی مشخص است و اگر چه 
مدیران مراکز شبه خانواده، از خیرین و 
نیکوکاران هستند و تلاش زیادی برای 
بی سرپرست  فرزندان  پرورش  و  تربیت 
مراکز  این  مقیم  غیرموثر  سرپرست  و 
تا  تلاش شود  باید  ولی  می دهند  انجام 
این فرزندان به کانون گرم خانواده، حتی 
به صورت تک والدی برگردند و فرزندان 
به آنها سپرده شوند چرا که بهترین الگو، 
الگوی بازگشت فرزند به کانون خانواده 

است.

برپایی ملاقات فرزندان مقیم در مراکز شبه خانواده 
بهزیستی با خانواده ها خبر

مهندس بابا حسینی سرپرست شهرداری نسیم 
همت  و  همگرایی  پیگیری  به  اشاره  با  شهر 
مدیران شهرداری و اعضای شورای اسلامی شهر 
گفت : بدون تردید با وجود سوانح و حوادث در 
نسیم شهر  تلاشگران عرصه فوریت های پزشکی 
بر  که  هستند  کسانی  اولین  مواقع،  بیشتر  در 
خدمات  دریافت  نیازمندان  و  مصدومین  بالین 
درمانی اورژانسی حاضر می شوند و حفظ حیات 
اهمیت  از  نشان  که  می گیرند  عهده  بر  را  آنان 
والای خدمت و جایگاه ارزشمند اورژانس 11۵در 

سطح شهر دارد.
زمین  احداث  کلنگ  راستا  این  در  افزود:  وی 
های  سرانه  افزایش  جهت  اورژانس   پایگاه  دو 
سلامت و درمان در مجاورت ایستگاههای آتش 
نشانی  شماره های ۴و  ۵ ساختمان آتش نشانی 
بر  روحانیون  محله  و  اباد  احمد  محله  در  واقع 

زمین خواهند خورد .
کرد:  اضافه  شهر  نسیم  شهرداری  سرپرست 

وظایف  به  توجه  با  شهر  نسیم  شهری  مدیریت 
در  و  سلامت  و  درمان  بحث  در  خود  اجتماعی 
نجات  و  محترم  شهروندان  به  خدمت  راستای 
جان آنان با مصوبه اعضای شورای اسلامی اقدام 
به اختصاص دو قطعه زمین در نقاط تعیین شده 

با  بتوانند  اورژانس  پایگاه های  تا  ایم  نموده  شهر 
سازگاری بهتری نسبتا به خدمات مورد نظرشان 
در  را  پروژه  دو  این  و   نمایند  اقدام  مردم  به 
های   نشانی  شماره  اتش  ایستگاههای  مجاورت 

۴و ۵ ساختمان آتش نشانی اجرایی نماییم.

با تلاش و همت شهرداری و شورای اسلامی شهر نسیم شهر: کلنگ زنی احداث دو 

پایگاه اورژانس در نسیم شهر جز اولویت های نخست پروژه های عمرانی قرار گرفت 
خبر

با حضور امیر سرتیپ آشتیانی و شهردار تهران؛

تفاهم نامه همکاری وزارت دفاع و شهرداری تهران امضا شد
نوشتار

همکاری  نامه  تفاهم  امضاء  آیین 
و  تهران  شهرداری  بین  مشترک 
نیروهای  پشتیبانی  و  دفاع  وزارت 
نمودن  فراهم  با  ارتباط  در  مسلح 
مالی،  تامین  در  مشارکت  زمینه 
برداری  بهره  و  ساخت  طراحی، 
حضور  با  تهران  تراموای  خطوط 
آشتیانی  رضا  محمد  سرتیپ  امیر 
وزیر دفاع و علیرضا زاکانی شهردار 
تهران در ستاد وزارت دفاع برگزار 

شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت 
وزارت  عمومی  روابط  از  نقل  به 
موضوع  با  نامه  تفاهم  این  دفاع؛ 
در  مشارکت  زمینه  کردن  فراهم 
مهندسی،  مطالعات  مالی،  تامین 
و  تجهیزات  تامین  خط،  احداث 

 1 خط  احداث  به  مربوط  ناوگان 
میدان  فاصل  حد  تهران  تراموای 
با  تهرانپارس  راه  چهار   _ آزادی 

موجود  های  ظرفیت  کارگیری  به 
تهران  شهری  آهن  راه  شرکت  در 
و حومه به عنوان کار فرمای طرح 

ایران  الکترونیک  و  شرکت صنایع 
عنوان  به  دفاع  وزارت  به  وابسته 
پیمانکار و مجری طرح منعقد شد.

از  کریم  رباط  شهرستان  انتظامي  فرمانده 
دستگیری باند 3 نفره سرقت اماکن خصوصی 

و کشف 11 فقره سرقت خبر داد.
به گزارش اتفاق روز، سرهنگ "علی زنگنه" 
در تشریح این خبر اظهار داشت: در پی اعلام 
خبری از سوی مرکز فوریت های پلیسی 110 
مبنی بر وقوع سرقت لوازم یک کارگاه در رباط 
کریم، بلافاصله تیمی از ماموران کلانتری 13 
آبشناسان به محل اعزام و مشخص شد طبق 
اعلام مال باخته مقادیری از ابزار آلات و لوازم 
ریال  میلیون  از ۵00  بیش  ارزش  به  کارگاه 
سرقت شده که دستگیری سارق یا سارقان در 

دستور کار قرار گرفت.
سری  یک  انجام  با  افزود:  انتظامي  مقام  این 
کارهای اطلاعاتی و بررسی دوربین های مدار 
نفر   3 شد  مشخص  خصوص  این  در  بسته 

سارق، از تاریکی شب استفاده کرده و با یک 
دستگاه خودرو اقدام به سرقت از این کارگاه 

کرده اند.
فرمانده انتظامی شهرستان رباط کریم تصریح 
مخفیگاه  شناسایی  از  پس  ماموران  کرد: 
سارقان و هماهنگی با مقام قضائی در عملیاتی 
غافلگیرانه اقدام به دستگیری آنها کرده که در 
تحقیقات اولیه متهمان تا کنون به 11 فقره 
سرقت اماکن خصوصی با همدستی یکدیگر 
از  نیز  لوازم مسروقه  زیادی  مقادیر  و  اعتراف 

مخفیگاه سارقان کشف گردید.
با  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  زنگنه  سرهنگ 
کشف  جهت  متهمان  قضائی،  مقام  دستور 
اعمال مجرمانه و همچنین تکمیل پرونده، در 
اختیار پلیس آگاهی شهرستان رباط کریم قرار 

گرفتند.

متلاشی شدن باند سارقان اماکن خصوصی در رباط کریم خبر

آب  شرکت  کرد:  اعلام  نیرو  وزارت   
و  تامین  متولی  به عنوان  فاضلاب  و 
راه  پروژه  پایتخت  شرب  آب  توزیع 
اندازی مخازن اضطراری آب شرب در 
از  و  اجرا  را  شهری  مختلف  محلات 
هجدمین مخزن اضطراری آب شرب 
تهران در بزرگراه زین الدین واقع در 

بوستان پلیس بهره برداری کرد.
تامین آب شرب سالم و بهداشتی در 
در  مخرب  زلزله  وقوع  اولیه  روز  سه 
از جمله دغدغه های مدیران  تهران 
شرکت  و  است  پایتخت  مسوولان  و 
آب و فاضلاب به عنوان متولی تامین 
و توزیع آب شرب پایتخت با همکاری 
راه  و  پروژه ساخت  تهران  شهرداری 
اندازی مخازن اضطراری آب شرب در 
محلات مختلف شهری را طراحی و 
اجرا کرده است. در این راستا آب و 
فاضلاب منطقه ۲، از هجدمین مخزن 
اضطراری آب شرب تهران در بزرگراه 
پلیس  بوستان  در  واقع  الدین  زین 

بهره برداری کرد.
دفتر  معاون  اصغری«  »امیررضا 
آبفای  شرکت  توسعه  و  مهندسی 
به  توجه  با  گفت:  تهران   ۲ منطقه 

زلزله خیز  منطقه  در  تهران  که  این 
قرار دارد و به هنگام وقوع زلزله همه 
خطوط لوله انتقال آب دچار مشکل 
آب  تامین  دهی  سامان  شد،  خواهد 
شرب در روزهای نخست وقوع زلزله 

حائز اهمیت است.
وی بیان داشت: در این راستا ساخت 
مخازن اضطراری آب شرب در محله 
اقدامات  و  ابتکارات  از  مختلف  های 
در   ۲ منطقه  آبفای  شرکت  عملی 
مدیریت بحران پس از وقوع حوادث 
به ویژه زلزله است که آب شرب مورد 
نیاز مردم محله در سه روز اول بعد 

حادثه را تامین می کند.
اصغری خاطرنشان کرد: برای آموزش 
با  مردم،  بیشتر  هرچه  تمرین  و 
همکاری معاونت اجتماعی و مدیریت 
با  تهران  منطقه ۸  بحران شهرداری 
محوریت مدیریت بحران، سازماندهی 
عنوان  به  »میرآب«  مردمی  گروه 
از  گذر  در  مردمی  مشارکت  الگوی 
بحران انجام شد که همزمان با افتتاح 
به  را  خود  نقش  اضطراری  مخازن 
نمایش  به  مردمی  آبرسانان  عنوان 

گذاشتند.

افتتاح و بهره برداری از ۱۸ مخزن ذخیره اضطراری 
آب شرب تهران خبر

فرمانده انتظامی"شهریار" از اجرای طرح جمع 
آوری معتادان متجاهر در شهریار خبر داد.

خبر  این  تشریح  در  فتاحی  پیمان  سرهنگ 
آوري  جمع  طرح  اجراي  در  داشت:  اظهار 
با  مبارزه  پایگاه  ماموران  متجاهر،  معتادان 
تابعه  های  کلانتری  همکاری  با  موادمخدر 
جمع  به  نسبت  قضائي  دستور  اخذ  از  پس 
شهریار  در  پرخطر  و  متجاهر  معتادان  آوری 
شهرستان  انتظامی  کردند.فرمانده  اقدام 

با  پلیس  این طرح،  اجرای  در  افزود:  شهریار 
رعایت موازین شرعي و قانوني و رعایت حقوق 
شهروندی با ورود به پاتوق افراد معتاد متجاهر 
کردند. آوری  جمع  را  آنها  خواب،  کارتن  و 

این  اجرای  در  کرد:  تصریح  فتاحی  سرهنگ 
طرح در شبانه روز گذشته، ۹۷ معتاد متجاهر 
و کارتن خواب را از سطح شهرستان شهریار 
جمع آوري و جهت بهبود وضعیت و همچنین 

ترک اعتیاد به مرکز ترک اعتیاد انتقال دادند.

جمع آوری 97 معتاد متجاهر در "شهریار" خبر
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